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مناقشه بر سر تقسیم استان کرمان

چهارجشنوارهدرشهرستانزرندبرگزارمیشود
مدیر میراث فرهنگي، گردشگری و صنایع دستی شهرستان 
زرند گفت: »جشــنواره های گیاهان دارویی و ســبزیجات 
معطر روستای گرگاک، بادام روستای دَرخیز، کماچ روستای 

مطهرآباد و شترســواری روســتای ســیریز در هفته های 
پیش رو برگزار می شــود.« محمد اســامی اظهار کرد:» 
با پیش  بینی هایــی که در ابتدای ســال جاری انجام گرفت 

مقرر شد ۳۴ جشــنواره در مناطق 
مختلف شهرستان زرند برگزار شود 

 که خوشبختانه تاکنون شش جشــنواره برپا شده است.«

الهام پی پر- »هر کســی از ظن خود شــد یار من« این مصرع مولانا شاید 
مصداق خوبی برای شــرایط اظهارنظرهای مختلف کنونی پیرامون موضوع 

کهنه تقسیم استان است. 
 داســتان بلندی که در دولت های پیشــین آغاز و حالا به دولت سیزدهم 

رســیده اســت. اظهارنظرکنندگان اما چقدر کارشناسی شده و با اشراف بر  
شرایط نظر می دهند؟ 

مصرفبرقاداراتجنوببانصب
کنتورهوشمند،پایشمیشود

استاندارکرماننوید
تامینزیرساختهارابه

سرمایهگذارانداد

جانشین فرمانده انتظامی شهرستان انار گفت: ۴۰۸ حلقه لاستیک خارجی 
قاچاق به ارزش ریالی، ۵ میلیارد ریال در انار کشــف شــد. ســرهنگ رضا 
اســامی افزود: به منظور رصــد خودرو های حامل کالای قاچــاق، ماموران 
پلیس آگاهی شهرستان انار حین کنترل خودرو های عبوری به یک دستگاه 
 کامیونت حامل بار مشکوک شــده و برای بررسی بیشتر آن را متوقف کردند.

کشف۴۰۸حلقهلاستیکخارجی
قاچاقدرانار

مرکز پایش مصــرف برق ادارات جنوب اســتان روز گذشــته در 
استانداری کرمان راه اندازی شد.

 سرپرست معاونت توسعه مدیریت و منابع انسانی استانداری گفت: به دنبال اباغ مصوبه 
هیات دولت مبنی بر صرفه جویی در مصرف برق ادارات و کاهش ۳۰ درصدی مصرف برق 
به نسبت پارسال کارگروه مصرف برق استان تشکیل شده است. بیگ زاده افزود بر اساس 
این مصوبه و با اعطای اختیار به استانداران ساعات کار ادارات استان نیز با موافقت استاندار 

کرمان تغییر کرده است.
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گره گشایی قضایی از سه 
پروژه سرمایه گذاری 

معدنی در جنوب کرمان
در نشست ستاد استانی اجرای سیاست های اقتصاد مقاومتی 
در ابعاد حقوقی و قضایی دادگستری کل استان کرمان، ضمن 
اتخاذ تصمیم های لازم برای گره گشــایی قضایی از سه پروژه 

سرمایه گذاری معدنی، مقرر شــد نسبت به ســرمایه گذارانی که اقدامات لازم برای فعال سازی 
پروژه معدنی را انجام نمی دهند، خلع ید صورت گیرد. رییس کل دادگســتری استان کرمان با 
اشاره به ورود جدی دستگاه قضایی برای حل مشکات حوزه اقتصادی به منظور کمک به ارتقای 
سطح معیشــت و رفاه مردم، گفت: رفع مشکات زیســت محیطی پروژه های سرمایه گذاری از 
 موضوعات مهمی است که باید مورد توجه قرار گیرد زیرا با سامت مردم ارتباط مستقیمی دارد.

ادامهمطلبرادر
صفحه2بخوانید

صفحه2را
بخوانید

صفحه۸را
بخوانید

۸

واکسن بزنید؛ کرونا شوخی نداردواکسن بزنید؛ کرونا شوخی ندارد
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آیا تغییر ساعت کار ادارات در کرمان تاثیری در مصرف برق داشت؟

برای اولین بار؛
نشست سالیانه کارگزاری های رسمی تامین اجتماعی

 استان کرمان برگزار شد

ــرق  ــع ب ــرکت توزی ــل ش مدیرعام
ــا  ــت: ب ــان گف ــتان کرم ــوب اس جن
ــه،  پایــش و پیگیــری صــورت گرفت
داری  هــم اکنــون در بخــش ا
همــکاری خوبــی داشــته ایــم و 
ــش  ــگاوات در بخ ــا ۱۰ م ــه ت روزان
اداری کاهــش مصــرف گــزارش 

ــت. ــده اس ش
بــه منظــور مدیریــت مصــرف بــرق 
ــات  ــوب هی ــتای مص ادارات در راس
دولــت، صبــح دیــروز سه شــنبه ۲۱ 
تیــر مــاه مرکــز پایــش مصــرف برق 
ادارات بــه همــت اداره کل بازرســی 
اســتانداری و شــرکت توزیــع 
نیــروی بــرق جنــوب اســتان در 
ــاح  ــان افتت ــتانداری کرم ــل اس مح

ــد.  ش
سرپرســت  بیــگ زاده  علــی 
معاونــت توســعه مدیریــت و منابــع 
اســتانداری کرمــان در ایــن مراســم 
بــا بیــان اینکــه در راســتای مصوبــه 
ــتانی  ــروه اس ــت و کارگ ــات دول هی
ــاعات  ــرق، س ــرف ب ــت مص مدیری
بتــدای تابســتان  کار ادارات از ا

ــن  ــه داد: همچنی ــرد ادام ــر ک تغیی
ــه  ــن مصوب ــد ای ــه تاکی ــه ب ــا توج ب
ــرف  ــدی مص ــش ۳۰ درص ــر کاه ب
ــرق ادارات در ســاعات اداری و ۶۰  ب
درصــدی در ســاعات غیــراداری، 
مرکــز پایــش راه انــدازی شــده 

اســت. 
توســعه  معاونــت  سرپرســت 
مدیریــت و منابــع اســتانداری 
کرمــان عنــوان کــرد: اداراتــی 
ــی  ــتورالعمل تخط ــن دس ــه از ای ک

بــرق  قطــع  مشــمول  کننــد، 
خواهنــد شــد. 

یــن  ا همــه  کــرد:  بیــان  وی 
ز  برنامه هــا بــرای جلوگیــری ا
ــا از  ــت، ام ــی اس ــرق خانگ ــع ب قط
شــهروندان می خواهیــم کــه در 
ــی داشــته  ــرق صرفه جوی مصــرف ب
ــرژی مانــع  ــا مدیریــت ان باشــند و ب

ز خاموشــی ها شــوند.   ا
مهدوی نیــا  مهــدی  همچنیــن 
ــرق  ــع ب ــرکت توزی ــل ش مدیرعام

جنــوب اســتان کرمــان نیــز در 
ایــن مراســم بــا بیــان اینکــه 
ــور  ــی کنت ــام ادارات دولت ــرای تم ب
هوشــمند نصــب شــده و بــار 
ــه صــورت لحظه ای  مصرفــی آنهــا ب
ــر  ــزود: دفت ــود اف ــخص می ش مش
بازرســی اســتانداری روزانــه بــا 
اداراتــی کــه مصــرف بــالای انــرژی 
دارنــد تمــاس گرفتــه و گوشــزد 
می کننــد و امــکان قطــع بــرق 
رعایــت  کــه  مجموعه هایــی 
دســتورالعمل را ندارنــد از راه دور 

وجــود دارد.  
مدیرعامــل شــرکت توزیــع نیــروی 
بــرق جنــوب اســتان کرمــان 
خاطرنشــان کــرد: روز گذشــته )۲۰ 
ــتگاه و اداره  از راه  ــرق ۲۸ دس تیر( ب

ــت.  ــده اس ــع ش دور قط
ز کــرد: بــا پایــش و  بــرا وی ا
ــه، الان در  ــورت گرفت ــری ص پیگی
بخــش اداری همــکاری خوبــی 
ــگاوات  ــا ۱۰ م ــه ت ــتیم و روزان داش
در بخــش اداری کاهــش مصــرف 

داریــم.  

عمومــی  بــط  ا رو گــزارش  بــه 
اجتماعــی  تامیــن  کل  ره  دا ا
اســتان کرمــان، محمــود شــیخ 
کل  ره  دا ا سرپرســت  شــعاعی 
ــان  ــتان کرم ــی اس ــن اجتماع تامی
در نشســت ســالیانه کارگــزاری 
هــای رســمی تامیــن اجتماعــی 
ــر کل  ــور مدی ــا حض ــه ب ــتان ک اس
اســتان، نماینــده مدیریــت درمــان، 
معاونیــن و روســای ســتاد اداره 
شــعب  روســای  اســتان،  کل 
رای کارگــزاری، کارشناســان  دا
ــای  ــزاری ه ــور کارگ ــن( ام )رابطی
ری  شــعب و  مدیــران کارگــزا
ــن  ــد ضم ــزار ش ــتان برگ ــای اس ه
ــن  ــه تامی ــاپیش هفت ــک پیش تبری
ــن  ــکیل ای ــدف از تش ــی ه اجتماع
جلســه را  هم اندیشــی و تبــادل 
نظــرات  پیرامــون کارگزاریهــای 
اســتان بیــان کــرد. ایشــان در 
تشــرح  تبصــره ۱ بنــد ۴ مــاده 

ــن  ــاه و تامی ــاختار رف ــون س ۱۲ قان
و  نهادهــا  فــزود:  ا اجتماعــی  
ســازمانهای دولتــی مکلفنــد کــه 
امــور اجرایــی و تصــدی گــری خــود 
ــات  ــه خدم ــد و ارائ ــه تولی در زمین
ا  نونــی مربوطــه ر و تعهــدات قا
بــه کارگزاریهــا محــول کننــد و 
ســازمان تامیــن اجتماعــی هــم 
بــا توجــه بــه مصوبــه شــورای 
عالــی رفــاه و تامیــن اجتماعــی 
روز  گســترش  بــه  توجــه  بــا 
افــزون وظایــف و فراهــم نمــودن 
رفــاه حــال و آینــده مخاطبیــن 
ــود  ــات خ ــی از خدم ــازمان برخ س
ــی  ــه م ــا ارائ ــب کارگزاریه را در قال
نمایــد. شــیخ شــعاعی بــا اشــاره بــه 
ــازمان،  ــران س ــای مدی ــت ه سیاس
روان ســازی فعالیــت هــا، ارتقــاء 
ــان،  ــدی در مخاطب ــطح رضایتمن س
ــم  ــادی، تعمی ــاح اقتص ــه و ص صرف
ــق  ــدگان از طری ــه ش ــعه بیم و توس

بازاریابــی را از  اهــداف ســازمان 
ــمی  ــای رس ــکیل کارگزاریه در  تش
ــتانی  ــه اس ــس کمیت ــمرد. رئی برش
ــزاری  ــور کارگ ــعه ام ــارت و توس نظ
هــای رســمی اســتان کرمــان از 
ویتریــن  بعنــوان  ریهــا  گارگزا
ارائــه خدمــات تامیــن اجتماعــی 
یــاد کــرد و خاطــر نشــان کــرد: 
در تحقــق سیاســت هــای پیــش 
بینــی شــده ســازمان در حــذف 
دفاتــر درمانــی کــه در راســتای 
ارتقــاء خدمــات غیــر حضــوری 
نــی  میدا مــور  ا  ، شــده نجــام  ا
بیشــتری بــه کارگزاریهــا واگــذار 
ــتان  ــت اس ــت و سیاس ــده اس گردی
هــم در ایــن زمینــه بــه گونــه 
ای تدویــن گردیــده کــه %۱۰۰ 
کارگزاری هــای اســتان از %۱۰۰ 
ئــه  ا ر بــل ا ظرفیــت خدمــات قا
توســط کارگــزاری هــا اســتفاده 

. ینــد نما

مدیــران  بــه  خطــاب  و  ا
کارگزاری هــا تاکیــد کــرد: اکثریــت 
مدیــران کارگــزاری هــا قبــا از 
مدیــران عالــی تامیــن اجتماعــی 
ــه  ــه ب ــا توج ــد و ب ــوده ان ــتان ب اس
تجربــه ایشــان انتظــار داریــم در 
تحقــق سیاســت هــای ســازمان 
در چارچــوب قوانیــن و مقــررات 
مــا را همراهــی کننــد. در ادامــه 
ــران  ــدگان مدی ــه نماین ــن جلس ای
، روســای شــعب،  کارگزاری هــا
رابطیــن کارگــزاری شــعب و برخــی 
روســای ادارات تخصصــی ســتاد 
و کارشناســان مدیریــت درمــان 
گزارشــی از وضعیــت کارگزاریهــا 
در حــوزه کاری خــود بــه همــراه 
پیشــنهادات خــود ارائــه کردنــد. 
لــب  یــن جلســه در قا مــه ا دا ا
ــطح  ــاء س ــی ارتق ــروه تخصص گارگ
کارگزاریهــای تامیــن اجتماعــی 

اســتان کرمــان برگــزار شــد.
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روزنامه اقتصادی استان کرمان

تومــان  ۵۰۰ قیمــت  صفحــه            ۸            ۱۴۰۱ مــاه   تیــر   ۲۲ چهارشــنبه          ۱۲7۲ پیاپــی  شــماره  پنجــم          ســال 
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الف(سامانه تدارکات الکترونیکی 

دولت 
www.setadiran.ir
ب( پایگاه ملی مناقصات 

    http://iets .mporg.ir  
)صرفاً جهت مشاهده(

مناقصاتواگذاریامورحملونقل)بلوک1تا6(موضوعمناقصه

برآوردیکسالهوتضامینشرکتدرمناقصه)ریال(

شماره مناقصه مبلغ تضمین شرکت در مناقصهبرآورد یکساله )ریال(شرح

۸۰.97۶.۸۵9.۵7۶۴.۰۴۸.۸۴۲.979۴۴/۱۱/۰۵/۱۴۰۱بلوک1

۴۸.۱۸۱.۶9۳.۴7۳۲.۴۰9.۰۸۴.۶7۴۴۵/۱۱/۰۵/۱۴۰۱بلوک2

۶۵.۴۱7.۸۴7.۵۳۴۳.۲7۰.۸9۲.۳77۴۶/۱۱/۰۵/۱۴۰۱بلوک3

7۴.۳9۸.۴9۲.۴۰۴۳.7۱9.9۲۴.۶۲۰۴7/۱۱/۰۵/۱۴۰۱بلوک۴

۸9.56۸.19۸.391۴.۴7۸.۴۰9.92۰۴۸/11/۰5/1۴۰1بلوک5

۸2.66۰.۴2۸.7۸5۴.133.۰21.۴39۴9/11/۰5/1۴۰1بلوک6

ازتاریخدرجفراخوانلغایتساعت1۴:3۰روزچهارشنبهمورخ1۴۰1/۰۴/29دریافتاسناد

تاساعت1۴:3۰روزدوشنبهمورخ1۴۰1/۰5/1۰آخرینمهلتبارگزاریاسنادوپیشنهادهادرسامانهستادایران

ازساعت11روزسهشنبهمورخ1۴۰1/۰5/11بازگشاییپیشنهادها

ضمناًجلسهتوجیهیدرساعت1۰:۰۰روزسهشنبهمورخ1۴۰1/۰5/۰۴درمحلمدیریتپشتیبانیدانشگاهبرگزارخواهدشد.

محلتسلیمفقطپاکتالف)تضمینشرکتدرمناقصه(:کرمان–ابتدایجادههفتباغعلوی،معاونتغذاودارو،ادارهحراست

)هزینهدرجآگهیبرعهدهبرندهمناقصهمیباشد.(

شناسهآگهی:135۰۰۴3

فراخوان مناقصات عمومی 
یک مرحله ای 

اداره کل راه و شهرسازی جنوب استان کرمان در نظر دارد مناقصه عمومی پروژه به شرح ذیل را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. 
کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تداکات الکترونیکی دولت )ستاد( به 
آدرس www.setadiran.ir  انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی 

امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند.

فراخوانمناقصاتعمومییکمرحلهای
فهرستبهابراورد)ریال(نوعتضمین)ریال(عنوانشماره

ایاب و ذهاب کارکنان اداره کل راه و شهرسازی ۱۵9/ج۱۴۰۰/۳
ضمانت نامه بانکی) مطابق با ۱،۲۵7،۰۰۰،۰۰۰جنوب استان کرمان

به صورت مقطوع۲۵،۱۲۰،7۳۴،۴۰۵فرمت ارایه شده در اسناد( 

ول
ت ا

نوب

*  مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه از سایت: ساعت 13 روز 1401/04/25 تا تاریخ 1401/04/29.
o مهلت زمانی ارائه پیشنهاد مناقصه عمومی یک مرحله ای: تا ساعت 13 روز دو شنبه تاریخ 1401/05/10.
o زمان بازگشایی پاکت های  مناقصه عمومی یک مرحله ای: ساعت 8 روز  سه شنبه تاریخ 1401/05/11.

o اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت های الف: آدرس: جیرفت- حدفاصل سیلو 
و پلیس راه، بلوار ورودی شهرک صنعتی شماره 2 تلفن: 43310516-034 و سایت www.jkerman.mrud.ir و پایگاه ملی اطلاع رسانی مناقصات 

)http://iets.mporg.ir( کشور
اطلاعات تماس سامانه جهت انجام مراحل عضویت در سامانه: مرکز تماس 41934-021 و دفتر ثبت نام 88969737 و 85192768

اداره کل راه و شهرسازی جنوب استان کرمان شناسه آگهی: 1350048

بحران کم آبی را جدی بگیریم

سالاری گفت: به منظور سامان دهی و صیانت 
از اموال تملیکی در کرمان، دستور فروش ۵ 
هزار و ۱۵۱ قلم کالا به ارزش تقریبی بالغ بر 

۵۰۰ میلیارد ریال صادر شد. دادخدا سالاری 
افزود: دستور فروش ۵ هزار و ۱۵۱ قلم کالا 
به ارزش تقریبی بالغ بر ۵۰۰ میلیارد ریال 

صادر شده است و این کالا ها در گروه کالا های 
قابل مصــرف بوده اند که ســامت آن ها از 
 سوی سازمان های مربوطه تایید شده است.
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افزایشپروندههایکلاهبرداری
اینترنتیدرمنوجان

دادستان منوجان گفت: پرونده های کاهبرداری اینترنتی در منوجان 
افزایش یافته؛ بنابراین شهروندان با هوشیاری به شیادان، اجازه ندهند، 
حساب های بانکی شان را به بهانه های مختلف خالی کنند. مصیب آسیابانی 
در جمع خبرنگاران افزود: یکی از اولویت های دادستانی  منوجان برخورد 
با جرایم خشن مخل امنیت است؛ چرا که تامین امنیت حداقل خواسته ای 

است که مردم از دستگاه قضایی توقع دارند.
او در رابطه با شگرد کاهبرداران اینترنتی می گوید: این شیادان به بهانه های 
مختلفی همچون: برنده خوش شانس مسابقات رادیویی و تلویزیونی و…  
با شهروندان تماس می گیرند و با سوءاســتفاده از عنوانی، چون: حضور 
مقامات دولتی و رسمی در این برنامه ها به مالباختگان می گویند، شما 
برنده خوش شانس ما شده اید.به گفته دادستان عمومی و انقاب شهرستان 
منوجان شیادان با اســتفاده از این روش، مردم را به سمت عابر بانک ها 
می کشــانند و پس از جلب اعتماد فرد مورد نظر، از طریق تلفن از آن ها 
می خواهند که یک سری عملیات را انجام دهند و مالباختگان فریب خورده 
موجودی حساب خود را به حساب دیگری منتقل می کنند.او ادامه داد: هیچ 
پرداخت جایزه ای نیاز به رفتن پای عابر بانک ندارد و مردم آگاه باشند که اگر 
فرد ناشناسی از پشت تلفن خواست که به عابربانک بروید، قطعا کاهبرداری 
است.به گفته دادستان منوجان یکی از عوامل سرقت های خرد، فقر مالی و 
بیکاری است و سرقت، ایراد ضرب و جرح، توهین و تهدید جرائمی هستند 
که بیشترین پرونده ها را در حوزه قضایی منوجان به خود اختصاص داده اند.
او اظهارداشت: براساس این اصل، دادستانی وظیفه صیانت از اموال عمومی 
و حفظ حقوق بیت المال را بر عهده دارد که در همین جا از رســانه های 
شهرستان درخواست می کنیم هر جایی که مشاهده کردند، حقوق عمومی 
مردم، در حال تضییع است، به دستگاه قضایی گزارش کنند تا در اسرع وقت 

با آن مورد برخورد شود.

نمایندهبم:توقعازرئیسجمهوراین
بودکهبرسربمدستنوازشمیکشید

نماینده مردم بم در مجلس شورای اسامی اظهار کرد: توقع از رئیس 
جمهوری این بود که بر سر بم که در سال ۸۲ در زلزله به کلی ویران و 
نابود شد و هنوز آثار رنج آوران را در سینه دارد دست نوازش می کشید و 

مشکات عدیده آن را مورد توجه قرار می داد.
موسی غضنفرآبادی نماینده بم در مجلس شورای اسامی در تذکری 
به رئیس جمهوری گفت: زحمات شبانه روزی رییس جمهوری در حل 
مشکاتی که دیگران با تنبلی، نابخردی و بی مدیریتی و بعضاً عمدی به 

وجود آوردند قابل تقدیر است.
او افزود: حل مشکات اساسی روابط با کشورهای غیر معاند و مخصوصاً 
کشورهای همسایه و خروج از انزوای خود ساخته توسط مدیران خود 
باخته و غرب زده سابق و قطع دست های فاسد از ارز ترجیحی و رونق 
به تولید و کسب و کار سالم قابل تحسین و تقدیر است اما مردم عزیز 
شهرستان بم بزرگ از دولت سیزدهم و شخص رئیس جمهوری غصه دار 

و گله مند هستند.
نماینده مردم بم در مجلس تاکید.کرد: توقع از رئیس جمهوری این بود 
که بر سر بم که در سال ۸۲ در زلزله به کلی ویران و نابود شد و هنوز آثار 
رنج آوران را در سینه دارد دست نوازش می کشید و مشکات عدیده آن 

را مورد توجه قرار می داد.
غضنفرآبادی با برشمردن برخی از مشکات بم اظهار کرد: بم با معلولین 
زیاد بر جای مانده از زلزله نیازمند اداره کل بهزیستی است. این شهر که 
بیشترین ثبت جهانی آثار فرهنگی را در استان کرمان را دارد، نیازمند 

اداره کل فرهنگی و گردشگری است.
رئیس کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس با تاکید اینکه مردم از رئیس 
جمهوری انتظار عدالت دارند و انتظار دارند تا غصه دل شان منجر به 
تنش های رنج آور نشود، خاطر نشــان کرد: بم با وجود هفت کارخانه 
تولید خودرو و لوازم جانبی که در صورت استفاده از همه ظرفیت ها ۳۰ 
هزار کارگر را مشغول خواهد کرد و همچنین وجود معادن مس آهن و 

غیره که معطل باقی مانده اند، نیازمند اداره کل صنعت و معدن است.

ساکنان روسـتای »درزه« در شهرستان قلعه گنج 
پـس از ۳۰ سـال از نصـب تجهیـزات انتقـال آب 
همچنـان از آب برکه هـای غیربهداشـتی اطراف 

روسـتا اسـتفاده می کنند.
از شهرسـتان قلعـه گنـج در جنـوب کرمـان بـه 
عنـوان پایلـوت اقتصـاد مقاومتـی یـاد می شـود 
و از چندیـن سـال قبـل بـا انتخـاب معین هـای 
اقتصـادی سـعی شـد محرومیـت از ایـن روسـتا 
رخت بربندد اما هنوز روسـتاهای بسـیاری در این 
منطقه با محرومیت هـای مختلف دسـت و پنجه 
نـرم می کننـد و از ابتدایی تریـن امکانـات نیـز بی 

بهره هسـتند.
تانکر و تجهیـزات زیر بـاران و تابش نور خورشـید 
فرسـوده شـده اسـت و مردم همچنـان در انتظار 

یک جرعه آب بهداشـتی هسـتند.
از جمله این مناطق روسـتای »درزه« با 7۰ خانوار 
جمعیت در ۱۵۰ کیلومتری مرکز این شهرسـتان 
اسـت. ۳۰ سـال قبل بود که تجهیـزات انتقال آب 
از جمله یـک تانکـر و خط لوله کشـی انتقـال آب 
به روسـتاها در بـالا دسـت ایـن روسـتا راه اندازی 
شـد اما از آن زمـان تاکنون هیـچ اقدامی بـرای راه 
اندازی این خـط انتقـال و تأمین آب روسـتا انجام 

نشـده است.
تانکر و تجهیـزات زیر بـاران و تابش نور خورشـید 
فرسـوده شـده اسـت و مردم همچنـان در انتظار 

یک جرعه آب بهداشـتی هسـتند.
وعدههایبیسرانجاممحققنشد

تنها منبـع در دسـترس بـرای تأمین آب شـرب، 
بهداشـتی و شسـت و شـوی این مـردم برکه های 
آب غیر بهداشـتی هسـتند که هم برای اسـتفاده 
دام ها مـورد اسـتفاده قـرار می گیرنـد و هـم زنان 
روسـتا اذان صبـح بـا ظرف هایـی کـه بـر سـر 
می گذارند پس از طی کردن دو کیلومتـر راه آب را 

بـرای شـرب بـه خانه هایشـان می برند.
سـال 99 بود که خبرگـزاری مهـر در گزارشـی با 
عنوان »تأمیـن آب درزه از برکه ها غیر بهداشـتی / 
   طرحی که نیمه کاره ماند« مشـکات مـردم این 

روسـتا را مطرح کرد و بعد از آن موجی از وعده های 
مختلف مسـئولان وقت، مردم تشـنه روسـتا را در 
بر گرفـت امـا این مـوج پـس از گذشـت سـال ها 
فروکـش کـرده و مردم روسـتاها همچنـان روزانه 
باید چند کیلومتر بـرای آوردن آب غیر بهداشـتی 

به روسـتا طـی کنند.
محمد یکی از سـاکنان این روسـتا می گوید: چند 
سـال قبل پـس از مطـرح شـدن مشـکل آب این 
روسـتا مسـئولان بـرای سرکشـی و رفع مشـکل 
بـه درزه آمدنـد و قول هـای زیـادی دادنـد و حتی 
عنوان شـد تا پایان سال 99 مشـکل رفع می شود 

اما هیـچ اقدامی نشـد.
دولتمستضعفان

بهدادمردمدرزهبرسد
او افـزود: در این روسـتا ۳۰۰ نفـر زندگی می کنند 
که به دلیل خشکسـالی اکثر باغ های آنها خشـک 
شـدن و تعداد دام هـا نیز به شـدت کاهـش یافته 
است اگر مسـئولان برای رفع مشـکل مردم کاری 
نکنند جوانان از روسـتا می روند و دیگـر امیدی به 

احیای روسـتا نخواهد بود.
او عنـوان کـرد: در دولـت قبـل وعده هـای زیادی 
شـنیدیم که محقـق نشـد امـا در دولـت انقابی 
سـیزدهم همه امیـد ما بـه مسـئولانی اسـت که 
برای محرومان کار می کنند و امیدواریم در آستانه 
سـفر رئیس جمهور به اسـتان کرمان رفع مشکل 

آب این روسـتا هم در دسـتور کار باشـد.
زهرا دیگر سـاکن این روسـتا اسـت کـه می گوید: 
ما حتـی از خوردن آب سـالم هم محروم هسـتیم 
و بسـیاری از مـردم دچـار بیماری هـای مختلـف 

کلیوی و گوارشـی شـده اند.
او می گویـد: هـر روز صبـح در دمـای ۵۰ درجـه 
و شـرجی جنـوب بایـد ظرف هـای بـزرگ آب را 
روی سـرمان حمل کنیم تا بتوانیم آب مـورد نیاز 

فرزندانمـان را تهیـه کنیم.
او افـزود: برکه هـای آب تـا روسـتا چنـد کیلومتر 
فاصله دارنـد و دامداران هم از همیـن برکه ها برای 
آبشخور دام ها اسـتفاده می کنند و حتی حیوانات 

وحشـی هم از همیـن برکه ها تغذیـه می کنند.
او بـا اشـاره به غیـر بهداشـتی بـودن ایـن برکه ها 
افزود: انتظـار داریـم ما هـم بتوانیم حداقـل از آب 

شـرب سـالم بهره مند شـویم. هر با که مسـئولان 
به این منطقـه مـی آینـد قول هایی می دهنـد اما 
عملی نمی شـود و یادشـان می رود ده ها خانوار در 

ایـن روزها در حـال زندگی هسـتند.
سوالایناستکهچرااعتبار

طرحآبیاریروستاتأمیننمیشود؟
محمد علی از سـالمندان روستا است که می گوید: 
چنـد بـار بـه مرکـز شهرسـتان و بخـش رفته ایم 
هـر بـار مسـئولان اداره آب می گویند اعتبـار لازم 
بـرای رفـع مشـکل ایـن روسـتا را نداریـم! چطور 
در این کشـور اعتبـار برای آبرسـانی به شـهرهای 
بـزرگ هسـتند و امکانـات مختلـف بـرای مـردم 
مهیا می شـود اما حداقل نیـاز ما یعنی آب شـرب 

بهداشـتی اعتبار نـدارد؟
او از نماینده هـای مجلس خواسـت با سـفر به این 
روسـتا از نزدیک در جریان کـم کاری های صورت 
گرفتـه بـرای رفـع مشـکل آب شـرب مـردم قرار 
گیرند و ببینند چطور ۳۰ سـال ما از آب بهداشتی 

محـروم مانده ایم.
او گفـت: درآمد اکثر مـردم این روسـتا از یارانه ها و 
اندک دام هـای باقیمانـده تأمین می شـود و مردم 
محروم همیشـه پای کار بوده اند و از مسئولان هم 
انتظـار داریم بعد از سـه دهـه آب مـورد نیـاز ما را 

تأمیـن کنند.
او افزود: ۳۰ سـال قبل همزمان بـا احداث مجتمع 

آب مردم هم لوله کشـی آب روسـتا را انجام دادند 
امـا در حالـی کـه خانه ها لوله کشـی شـده اسـت 
در این مـدت حتی یـک قطـره آب در لوله هـا رها 
نشده اسـت و ما آب چشـمه ها و برکه ها را استفاده 

کرده ایـم.
چهکسیمسئول

اینعدممدیریتاست؟
او گفـت: چرا ایـن همه اعتبـاری که بـرای احداث 
این مجتمع و لوله کشـی روسـتاها و خانه ها انجام 

شـد رها، فرسـوده و مستهلک شد؟ 
حسـیبه دیگر سـاکن این روسـتا گفت: ۳۰ سال 
یک عمر اسـت تمام این سـال ها هـر روز آب برکه 
را بـه خانه هایمـان می آوریـم و بعـد از جوشـاندن 

می خوریـم.
او افـزود: یک کـودک که آن سـال ها به دنیـا آمده 
امروز جوانی اسـت که خودش چند فرزنـد دارد در 
تمام این سـال ها اعتباری برای رفع مشـکل وجود 
نداشـت! از مسئولان در سـطح کشـور و از دولت و 
وزارت خانـه می خواهیم به این روسـتا بیاینـد و از 
نزدیک دلیل ایـن عدم مدیریت را بررسـی کنند و 

مشـکل ما را برای همیشـه رفع کنند.
تـاش خبرنـگار مـا بـرای صحبـت با مسـئولان 
مرتبط بی نتیجه ماند و امیدواریم در آسـتانه سفر 
دولت بـه کرمان مشـکل ۳۰ سـاله مـردم محروم 

روسـتای درزه رفع شـود.

الهام پی پر- »هر کســی از ظن خود شد یار من« 
این مصرع مولانا شاید مصداق خوبی برای شرایط 
اظهارنظرهای مختلف کنونی پیرامون موضوع کهنه 

تقسیم استان است. 
داستان بلندی که در دولت های پیشین آغاز و حالا 

به دولت سیزدهم رسیده است. 
اظهارنظرکنندگان اما چقدر کارشناسی شده و با 

اشراف بر  شرایط نظر می دهند؟
 چند روز قبل شــهباز حســن پور نماینده مردم 
ســیرجان و بردســیر خبر از به تصویب رسیدن 
استان شدن جنوب کرمان داد و حالا بازار کل کل  
و مصاحبه  در این زمینه میان برخی از نمایندگان 
شهرســتان ها و فعالان سیاسی داغ است. تقسیم 
کرمان، پهناورترین استان کشور به دو یا چند استان 
دیگر، سال های زیادی است که محل مناقشه بوده 
است. این استان با مساحت بیش از ۱۸۳ هزار و ۲۸۵ 
کیلومتر مربع ۱۱ درصد از خــاک ایران را به خود 
اختصاص داده، ادعاهای زیادی در این زمینه وجود 
دارد اما قوی ترین آنها این اســت که 7 شهرستان 
جنوبی شامل جیرفت، کهنوج، عنبرآباد، قلعه گنج، 
منوجان، فاریاب و رودبار جنوب با ۳۸ هزار کیلومتر 
مربع وسعت که یک سوم جمعیت استان معادل یک 
میلیون نفر را شامل می شود، می توانند یک استان 
واحد باشند.  سال هاست بحث استان شدن جنوب 
کرمان مطرح استان؛ اما از آنجا که بم و سیرجان نیز 

ادعای استقال داشتند و کهنوج نیز در سال های 
اخیر به آنها پیوسته بود دولت های مختلف از تقسیم 
استان کرمان حذر کردند. حالا چند روزی می شود 
پس از ادعای شهباز حسن پور نماینده مردم سیرجان 
و بردسیر در مجلس، نمایندگان چهار حوزه مدعی 
مرکز استان شدن در این خصوص نظراتشان را بیان 
می کنند و فعالان سیاسی و اهالی شهرستان های 
جنوبی و شرقی و...استان نیز در شبکه های اجتماعی 
با هم به کل کل می پردازند و یا نظرات خود را بیان 

می کنند.
جیرفتبایدسیسالقبلاستانمیشد

 چند روز قبل حســن پور نماینده مردم سیرجان 
و بردسیر در مجلس در سفر وزیر صمت به حوزه 
انتخابیه اش از مصوبه دولت برای تشکیل استانی با 
محوریت هفت شهرستان جنوبی خبر داد. حسن 
پور گفته بود: با توجه به زیرساخت ها و همکاری و 
مشارکت مردم شهرستان سیرجان این منطقه باید 
تبدیل به استان شود نه جای دیگری؛ اما در دولت 
مصوب شده که جیرفت استان شود در حالی که این 
منطقه باید ۳۰ سال پیش استان می شد. ما مخالف 
استان شدن جیرفت نیستیم اما توجیه خود را برای 
عدم استانی شدن ســیرجان بیان کنید هرچند 

طرفدار کرمان بزرگ هستیم.
اگربهنگرانیهایمردمبمتوجهنشود

برایشاندشوارمیشود
کمی از این خبر که گذشت موسی غضنفرآبادی 
نماینده مردم شرق استان در مجلس شورای اسامی 
به خبر تصویب استان شدن جنوب کرمان در هیات 
دولت واکنش نشان داد. او در حاشیه سفر استاندار 
کرمان به شهرستان بم در جمع خبرنگاران عنوان 
کرد: نماینده  یکی از شهرستان های استان به شوخی 
یا جدی در خصوص استان شدن یکی از شهرستان، 
مطالبی را مطرح کردند. وی افزود: باید ظرفیت ها 
و نگرانی های مردم شرق استان هم دیده شود و به 
آنها توجه کنند؛ اگر توجه نکنند این موضوع اتفاق 
نخواهد افتاد یا اگر قرار باشد اتفاق رخ دهد برایشان 
بسیار سخت و دشــوار خواهد بود. غضنفرآبادی 
خاطرنشان کرد: تا جایی که بنده اطاع دارم تاکنون 
چنین بحثی مصوب نشده و اگر هم در دولت مصوب 
شده باشد باید در مجلس تصویب شود.  نماینده 
مردم شرق استان کرمان در مجلس شورای اسامی 
اظهار داشت: بنده معتقدم شخص رئیس جمهور 
محترم قطعا به نگرانی های مردم شرق که هنوز داغ 
زلزله را به دل دارند توجه دارند و متوجه این هستند 

که دیگر نگرانی دیگری برای آنها ایجاد نشود.
نمایندههاازایجادتنشدراستان

جلوگیریکنند
اعظمی نماینده مردم جیرفت و عنبرآباد در مجلس 

نیز در پی این حرف و حدیث ها اعام کرد که استان 
شدن جنوب هنوز راه درازی دارد و بایستی در ادامه 
مصوبه مجلس هم گرفته شود و امیدوارم نمایندگان 
محترم در حوزه های انتخابیه مختلف استان با تمرکز 
بر روی مزیت های حوزه انتخابیه خود از ایجاد تنش 

در استان جلوگیری کنند.
باحفظوحدتواصولدرراستایاستقلال

جنوبگامبرمیداریم
دو روز قبل نیز منصور شکرالهی نماینده مردم پنج 
شهرستان جنوبی کرمان پیرامون استقال جنوب 
کرمان نیز خاطرنشان کرد: یکی از مطالبات تاریخی 
و اساسی مردم این منطقه استقال جنوب کرمان 
بوده و این خواسته مردم در راستای برخورداری از 
ظرفیت های بسیاری در زمینه کشاورزی، معادن و 
صنعت است. نماینده مردم پنج شهرستان جنوبی 
کرمان در مجلس شورای اسامی بیان داشت: بنده 
مخالف استان شدن و استقال جنوب نیستم اما 
مرکز این استان جدید ضرورت دارد با رعایت انصاف 
و نظریات کارشناسی بر مبنای جمعیت، وسعت، 
پدافند غیرعامل، در مسیر سیل و حوادث طبیعی 
بودن و اتصال به دریا مکان یابی شود. او گفت: امروز 
در آستانه یک فرصت تاریخی جهت توسعه جنوب 
کرمان هستیم و ضرورت دارد که با وحدت و حفظ 
اصول در راستای استقال جنوب گام برداریم. فارغ 
از تمامی این مســائل مرکزیت استان جدید بهتر 
است جایی باشد که از نظر زیرساخت ها، جمعیت 
و ...بتواند پاسخگوی نیاز تمامی مردم این مناطق 

باشد.

رنج  سی ساله ساکنان »درزه«
ساکنانروستای»درزه«درقلعهگنجپساز3۰سالازنصبتجهیزاتانتقالآبهمچنانازبرکههای

غیربهداشتیاطرافروستااستفادهمیکنند.

مناقشه بر سر تقسیم استان کرمان

گزارش
مهر

دادستانکرمان:دستورفروش
5151قلمکالایتملیکیصادرشد

سالاری گفت: به منظور سامان دهی و صیانت از اموال تملیکی در کرمان، 
دستور فروش ۵ هزار و ۱۵۱ قلم کالا به ارزش تقریبی بالغ بر ۵۰۰ میلیارد 
ریال صادر شد. دادخدا سالاری افزود: دستور فروش ۵ هزار و ۱۵۱ قلم کالا 
به ارزش تقریبی بالغ بر ۵۰۰ میلیارد ریال صادر شده است و این کالا ها در 
گروه کالا های قابل مصرف بوده اند که سامت آن ها از سوی سازمان های 
مربوطه تایید شده اســت. او می گوید:این اموال به عنوان اموال عمومی 
محسوب می شوند و دادستانی کرمان در صدور دستور فروش کالا به نحوی 
اقدام کرده که براساس اسناد بالادستی نظام مقدس جمهوری اسامی، 
با ترخیص و فروش این کالا ها خللی به امر تولید در کشور وارد نشود و از 
سوی دیگر منافع بیت المال مسلمین نیز تضییع نشود.  دادستان عمومی و 
انقاب مرکز استان کرمان اظهارداشت: اموال موجود در انبار های سازمان 
جمع آوری شده و اموال تملیکی به نوعی متعلق به بیت المال و نگهداری 
آن ها نیز هزینه بر است؛ بدین منظور همواره تاکید شده است که ضمن ایجاد 
شرایط مناسب نگهداری از این کالاها، روند صدور دستور فروش آن ها به 
شکلی دنبال شود که از کسر قیمت و کیفیت آن ها جلوگیری شود. به گفته 
او صدور دستور فروش این کالا ها به صورت خارج از نوبت انجام شده است 
و اقدامات دادستانی کرمان برای سامان دهی اموال موجود در انبار سازمان، 
جمع آوری و نگهداری اموال تملیکی با توجه به دستور موکد ریاست قوه 
قضاییه انجام شده است؛ زیرا نگهداری این کالا ها در شرایط کنونی افت 
شدید قیمت و یا بی ارزش شدن آن ها را به دنبال دارد. سالاری ادامه داد: 
دستورات قضایی به منظور انهدام ۲۵ تن کالا های غیرقابل استفاده به ارزش 
۲۰ میلیارد ریال نیز صادر شده است که بخش عمده این کالا ها مواد غذایی، 
لوازم بهداشتی غیر استاندارد، دارو، کود، سم، مواد آرایشی و بهداشتی و 
مواد خوراکی بوده که مصرف و استفاده از آن ها برای سامت مردم مضر 
بوده اســت.  او تاکیدکرد: این کالا ها براساس اعام نظر کارشناسی اداره 
کل استاندارد، معاونت غذا و داروی دانشگاه علوم پزشکی کرمان و جهاد 
کشاورزی در هفته گذشته با حضور نماینده دادستانی کرمان منهدم شده 
است. به گفته مدعی العموم در استان کرمان در حال حاضر پرونده معوق 
مربوط به سال ۱۴۰۰ و سال های قبل از آن در حوزه اموال تملیکی نداریم 
و تعیین تکلیف برخی کالا های موجود از جمله موتور های سنگین نیاز به 
برنامه ریزی کشوری دارد و باید با اقدامی نو و جهادگونه مانع از مستهلک 
و غیرقابل استفاده شدن این اقام شــویم. او توضیح داد:انتظار می رود، 
پیگیری های لازم بدین منظور در کشور انجام شود تا بتوان با تفویض اختیار 
به استان ها و راهکار واحد براساس مصلحت های کشور برای تعیین تکلیف 
این کالا ها اقدام کرد. به گفته سالاری با تاش شبانه روزی سازمان جمع 
آوری و نگهداری اموال تملیکی و براساس صدور دستورات قضایی لازم، 
وضعیت انبار های این سازمان در استان به وضعیت مطلوب و مورد قبولی 
رسیده و استان کرمان در این زمینه از استان های پیشتاز کشور در زمینه 

ساماندهی و فروش اموال به شمار می رود.

مدیر بهداشت و درمان مجتمع مس سرچشمه 
رفسنجان گفت: در دو سال شیوع ویروس کرونا، 
در مجتمع سرچشمه ۵7۰۰ مورد غربال گری انجام 
گرفت ۳۲۰۰ نفر به کرونا مبتا شدند و ۲۰۰۰  نفر بستری و ۳۰ نفر 
هم مریض بد حال داشتیم که دو نفر متأسفانه فوت کردند. داریوش 
ضیایی در مراسم اختتامیه »جشنواره ملی عصر کرونایی« با اشاره به 
کمک های مجتمع مس سرچشمه در دوران کرونا به مراکز بهداشتی 
و بیمارستان های شهرستان و استان، اظهار کرد: ساخت سالن 
بحران کرونای شهدای مس در بیمارستان علی بن ابیطالب، خرید 
مخزن های اکسیژن ساز در بیمارستان های انار،رفسنجان و کرمان، 
خرید دستگاه اکسیژن ساز کانتینری و تمام کیت های تشخیصی 
pcr کرونا در شهرستان رفسنجان، خرید و تأمین ماسک و….از 
اقداماتی بود که در این مدت انجام گرفت. او با بیان این که کرونا عاوه 
بر مرگ ومیرهای کرونایی و بیماری بر فرهنگ، زندگی و رفتار ما اثرات 
دیگری داشت، اظهار کرد: کرونا شرایطی را در تمام زندگی ما رقم زد 
که باید زندگی را به قبل و بعد از کرونا تقسیم کرد. وقتی کرونا وارد 
ایران شد، که این ویروس هنوز ناشناخته بود و همه اقدامات آزمون 
و خطا بود. ضیایی اقدامات انجام شده در دوران کرونا را در مجتمع 
مس سرچشمه مثبت ارزیابی کرد و گفت: تجمع ها، کاس های 
آموزشی، سفرهای غیرضروری، فعالیت های ورزشی و ... حذف شد 
و حتی کارکنان و پرسنل در رستوران ها حضور پیدا نکردند و غذاها 
به صورت بسته بندی شده توزیع می شد. مدیر بهداشت و درمان 
مجتمع مس سرچشمه رفسنجان به موفقیت ها و توانمندی های 
مجتمع سرچشمه در دوران کرونا اشاره کرد و گفت: شیوع بیماری 
کرونا در کشور با همه سختی هایی که داشت اما با مدیریت هوشمند 
و تاش کارکنان، تشکیل ستاد بحران و کمیته پیشگیری از بیماری 
کرونا و دیگر اقداماتی که انجام شد، در ۴۰ سال گذشته رکورد تاریخ 
شرکت مس در تولید و فروش در مجتمع سرچشمه رقم خورد که این 
اتفاق مهم با برنامه ریزی مشخص، رخ داد. ضیایی اظهار کرد: تشدید 
محدودیت های کرونایی در مجتمع مس سرچشمه از دیگر اقداماتی 
بود که در این مدت انجام گرفت. به طور مثال در اوایل شیوع کرونا 
افرادی که از سفر برمی گشتند، قرنطینه شدند و این افراد به صورت 

تلفنی غربال گری می شدند و خدمات دریافت می کردند.

در نشست ستاد استانی اجرای سیاست های اقتصاد مقاومتی در 
ابعاد حقوقی و قضایی دادگستری کل استان کرمان، ضمن اتخاذ 
تصمیم های لازم برای گره گشایی قضایی از سه پروژه سرمایه گذاری 
معدنی، مقرر شد نسبت به سرمایه گذارانی که اقدامات لازم برای 

فعال سازی پروژه معدنی را انجام نمی دهند، خلع ید صورت گیرد.
رییس کل دادگستری استان کرمان با اشاره به ورود جدی دستگاه 
قضایی برای حل مشکات حوزه اقتصادی به منظور کمک به ارتقای 
سطح معیشت و رفاه مردم، گفت: رفع مشکات زیست محیطی 
پروژه های سرمایه گذاری از موضوعات مهمی است که باید مورد 

توجه قرار گیرد زیرا با سامت مردم ارتباط مستقیمی دارد.
حجت الاسام ابراهیم حمیدی اظهارداشت: دستگاه قضایی بر 
اساس قانون و با حفظ حقوق عمومی از توسعه سرمایه گذاری و 
رونق اقتصاد و اشتغال حمایت می کند. او عنوان کرد: در صورتی که 
به دلیل اختاف بین سرمایه گذاران یک پروژه معدنی، امکان فعال 
کردن آن وجود نداشته باشد، براساس قانون نسبت به خلع ید آنها 
اقدام شده و سرمایه گذار جدید جذب شود. رییس اتاق بازرگانی، 
صنایع، معادن و کشاورزی استان کرمان نیز گفت: همایش معرفی 
فرصت های سرمایه گذاری اواخر هفته جاری در مرکز هایتک 
برگزار می شود و فرصت بسیار خوبی است که تمرکز تمامی قوا بر 
ظرفیت های استان صورت گیرد. سید مهدی طبیب زاده افزود: 
امید می رود همایش معرفی فرصت های سرمایه گذاری کرمان 
منتهی به سندی جامع، کامل و همراه با آینده نگری برای این استان 
باشد. در این نشست مقرر شد برای حل مشکل معدن مس رمشک 
بازدید میدانی لازم انجام شده و با تایید رفع دغدغه های محیط 
زیستی، مشکات قضایی موجود برطرف شده و با مدیریت صحیح 
پرونده، زمینه ادامه فعالیت این معدن فراهم شود. همچنین در این 
نشست مقرر شد موضوع پرونده معدن مس درب مزار در جیرفت 
که هم اکنون فعالیت آن متوقف است، در بازه زمانی ۱۰ روز آیِنده از 
سوی رییس حوزه قضایی این منطقه بررسی شده و گزارشی از روند 
قضایی پرونده به مرکز استان ارائه شود تا نسبت به تعیین تکلیف این 
معدن تصمیم گیری شود. درباره معدن کرومیت فاریاب نیز مقرر 
شد بررسی های لازم از سوی سازمان صنعت، معدن و تجارت جنوب 
انجام شده و پیگیری های بعدی بر اساس اعام نظر این سازمان انجام 

شود و رسیدگی به پرونده قضایی آن در حوزه فاریاب تسریع شود.

ســومین نشســت قــرارگاه اجتماعی 
کرمان با موضوع ارائه خدمات به جامعه 
عشایری با مدیریت مدیرکل اجتماعی 
و فرهنگی استانداری این استان برگزار 

شد. 
سومین نشســت قرارگاه اجتماعی این 
استان با موضوع ارائه خدمات به جامعه 
عشایری با مدیریت مدیرکل اجتماعی و 

فرهنگی استانداری کرمان برگزار شد.
در این نشست که مدیران کل عشایری شمال و جنوب، سازمان تبلیغات اسامی، 
بهزیستی، دامپزشکی، نماینده ســازمان فنی و حرفه ای، دانشگاه علوم پزشکی و 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان کرمان حضور داشتند، مباحث حوزه بهداشت و 
درمان، فرهنگی، اقتصاد، توانمندسازی و مهارت عشایر مورد بررسی قرار گرفت و 

در این زمینه تصمیم گیری شد.
توانمندسازی عشایر در حوزه های متعدد اقتصادی از جمله دامداری، صنایع دستی، 
فنی و حرفه ای در این جلسه مورد تاکید قرار گرفت و مقرر شد با هماهنگی اداره کل 

عشایری، بسته های آموزشی تهیه شود.
همچنین مصوب شــد با هماهنگی دانشــگاه علوم پزشکی، بهزیســتی و ادارات 
عشایری شمال و جنوب استان، نســبت به توزیع خدمات سامت جسمی و روانی 

تعیین تکلیف شود.
همچنین در این نشســت برای بهداشت و سامت دام عشــایر نیز مقرر گردید تا 

مددیاران افتخاری از هر ایل، آموزش های لازم را از دامپزشکی فرا گیرند.

مرکز پایش مصرف بــرق ادارات جنوب 
استان روز گذشته در استانداری کرمان 

راه اندازی شد.
سرپرســت معاونت توســعه مدیریت و 
منابــع انســانی اســتانداری گفت: به 
دنبال اباغ مصوبه هیــات دولت مبنی 
بر صرفه جویی در مصرف بــرق ادارات 
و کاهــش ۳۰ درصدی مصــرف برق به 
نســبت پارســال کارگروه مصرف برق 

استان تشکیل شده است.
بیگ زاده افزود بر اساس این مصوبه و با اعطای اختیار به استانداران ساعات کار ادارات 

استان نیز با موافقت استاندار کرمان تغییر کرده است.
او گفت: مرکز پایش مصرف برق ادارات استان با همکاری برق منطقه ای و اداره کل 
بازرسی استانداری راه اندازی و با رصد مصرف به ادارات متخلف تذکر داده می شود 

و چنانچه رعایت نکنند برق آنان قطع می شود .
بیگ زاده همچنین از مردم اســتان درخواســت کرد: با همراهی و صرفه جویی در 

مصرف برق برای عبور از فصل گرما بدون قطع برق همکاری کنند .
او هدف از اجرای طرح پایش مصرف برق ادارات اســتان را تامیــن برق مورد نیاز 

شهروندان و جلوگیری از قطع برق منازل مردم عنوان کرد .
به منظور پایش مستمر برق ادارات زیر پوشش شرکت برق جنوب کنتور هوشمند 
در همه ادارات نصب شده است تا در صورت مصرف بیش از حد مجاز به ادارت تذکر 

داده شود.

رئیس دانشــگاه علوم پزشکی جیرفت 
گفت: بــا توجه بــه افزایــش موارد 
ســرپایی کرونــا در جیرفــت، موارد 
بستری مشــکوک هم افزایش داشته 

است.
خیرخواه افــزود: با توجه بــه گرمی 
شــدید هــوا و اســتفاده بیشــتر از 
دستگاه های خنک کننده و در نتیجه 
نبود تهویه مناسب، افزایش تردد ها و 

دید و بازدید ها و همچنین رعایت نکردن دســتورالعمل های بهداشتی، با توجه 
به افزایش موارد سرپایی کرونا در جیرفت، موارد بستری مشکوک هم افزایش 

داشته است. 
 او می گوید: توصیه می کنیم مردم تزریق واکســن کرونــا را جدی بگیرند زیرا 

کرونا شوخی ندارد.
به گفته رئیس دانشگاه علوم پزشــکی جیرفت مراکز واکسیناسیون در جنوب 
کرمان همچنان فعال هستند تا مردم دُز های مختلف واکسن را دریافت کنند.

او بیان کرد: هیچ گونه محدودیت ساماندهی شــده ای در وضعیت روزانه مردم 
در جنوب کرمان اعمال نکرده ایم و بایســتی مردم دورهمی هــا را کاهش و با 
عمل به دستورالعمل های بهداشــتی کمک کنند تا این وضعیت به وجود آمده 
بهبود یابد.  خیرخواه گفت: ظرف چند هفته گذشــته، هیچ گونه مورد مرگ در 
جنوب کرمان به واسطه کرونا را شاهد نبودیم که امیدواریم این روند افزایشی 

بستری ها و موارد سرپایی هم کاهش پیدا کند.

قرارگاهاجتماعیارائهخدماتبهجامعه
عشایریکرمانتشکیلشد
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پرداخت کمک هزینه باعوض برای کشت 
هشت محصول اساسی و راهبردی از جمله 
گندم در دستور کار وزارت جهاد کشاورزی 
قرار گرفته است. به گزارش ایلنا و به نقل از 
وزارت جهاد کشاورزی، سرپرست مجری 
طرح گندم با اعام این مطلــب گفت: در 
حمایت از تولید هشــت محصول اساسی 
زراعی قرار است به ازای هر هکتار کشت از 
این محصولات ۶ میلیون تومان کمک هزینه 
کاشت به کشاورزان پرداخت شود. سهراب 
ســهرابی، این تصمیم را در راستای اجرای 

الگوی کشت عنوان کرد.
وی اظهار داشــت: این کمک هزینه پس از 
کشت گندم و تایید آن به حساب کشاورزان 
واریز می شود.  سهرابی به طرح جهش تولید 
در دیمزارها نیز اشاره و تصریح کرد: در سال 
زراعی آینده کشــت محصولات اساســی 
در ســطح ۵ میلیون و ۶۰۰ هزار هکتار از 
دیمزارهای کشــور پیش بینی شده است.  
وی ادامه داد: در قالب این طرح مشــترک 
میان وزارت جهاد کشاورزی و ستاد اجرایی 
فرمان امام )ره( محصولاتــی مانند گندم، 
جو، دانه های روغنــی، حبوبات و علوفه در 
دیمزارها کشت می شــوند و حمایت هایی 
مانند بیمه محصول و تامین کود، ریزمغذی ها 
و کنترل آفات، بیماری ها و علف های هرز، 
نظارت بر مزارع دیم، آموزش کشــاورزان 
و ایجاد پایلوت ها و ســایت های الگویی در 
دستور کار قرار گرفته است. سرپرست مجری 
طرح گندم وزارت جهاد کشاورزی هدف از 
اجرای این پــروژه را افزایش عملکرد تولید 
در واحد ســطح، بهره گیری از آب ســبز یا 
باران و زیرپوشــش بــردن اراضی آیش در 
دیمزارها برشــمرد. وی اضافه کرد: سالانه 
قرار اســت ۲۰ درصــد از زمین های آیش 
در دیمزارها در قالب این پروژه زیر کشــت 
برود. سهرابی در همین حال افزایش درآمد 
کشاورزان را از دیگر مزیت های اجرای طرح 
جهش تولید در دیمزارها دانست. وی گفت: 
کشــاورزانی که زیر پوشــش طرح جهش 
تولید در دیمزارها قرار گرفته اند، تسهیات 
بانکی ارزان قیمت برای خرید ماشین های 

کشاورزی و دنباله بندها دریافت می کنند.

ثبتناماینترنت
رایگانبرایدهکهای
کمدرآمدتاپایانهفته

وزارت ارتباطات اعام کرد سرپرســتان 
خانواری که در سه دهک کم درآمد یارانه 
بگیران هســتند تا پایــان هفته جاری 
می توانند برای دریافت اینترنت رایگان 

ثبت نام کنند.
به گزارش ایسنا، یکی از وعده های دولت 
سیزدهم تســهیل در کســب وکارهای 
اینترنتــی و افزایش ســرعت اینترنت 
بود، به نوعی کــه رئیس جمهوری وعده 
اینترنت رایگان برای اقشــار ضعیف و با 
ســرعت بالا را داده بود و وزیر ارتباطات 
هم یکی از برنامه هایش را رساندن فیبر 
نوری به تک تک خانه های مردم، اجرای 
پروژه فیبر در منزل و سرعت های چند 

گیگی اینترنت اعام کرد.
از ســوی دیگر در حالی که در ماه های 
گذشــته، اپراتورهــای همــراه و ثابت، 
بســته های اینترنتی که پیــش از این 
ارائه می شــد را  تغییر دادنــد و اگر چه 
در چارچوب مصوبه قانونی کمیســیون 
تنظیم مقررات، اقدام به افزایش تعرفه ها 
کردند، صادق عباســی شاهکوه -رئیس 
ســازمان تنظیم مقــررات و ارتباطات 
رادیویــی- اعام کرد کــه وزارتخانه به  
دنبــال برنامه ای برای جبــران افزایش 

قیمت برای اقشار کم  برخوردار است.
پس از آن عیسی زارع پور -وزیر ارتباطات 
و فناوری اطاعــات- از تخصیص یارانه 
اینترنت به اقشار ضعیف خبر داد و چند 
روز پیش نیز وی با اشــاره به ارائه بسته 
اینترنتی رایگان برای سه دهک درآمدی 
پایین جامعه گفت که این بســته برای 
کسانی است که یارانه ۴۰۰ هزار تومانی 

را در یافت می کنند.
او همچنین درباره مدت زمان اســتفاده 
از بســته ها، توضیح داد که این بسته ها 
دائمی است، البته بســته ها چهار ماهه 
بوده، اما به صورت دائمــی هر چهار ماه 
یک بار برقرار می شــود و می توانند از آن 

استفاده کنند.
با اعــام وزارت ارتباطات سرپرســتان 
خانواری که در سه دهک کم درآمد یارانه 
بگیران هســتند تا پایــان هفته جاری 
می توانند با مراجعه به سامانه پنجره ملی 
 my.gov.ir خدمات دولت هوشمند
یا با شماره گیری کد #۱۲۳۴*۴* برای 

دریافت اینترنت رایگان ثبت نام کنند.

تاق  ا یع  رئیس کمیسیون صنا نایب 
ز بنگا ه های  بازرگانی اظهار داشت: ا
۱۲ هفته  ز  بزرگ خواسته شده تا ا
ه  دما ۱۵ خردا ز  فصل تابستان که ا
شروع و تا ۱۵ شهریور ادامه دارد، ۵ 
الی ۶ هفته را به تعمیرات و بازسازی 
خطوط تولید و ماشین آلات بپردازند 
همین  که  باشند  نداشته  تولید  و 
وضعیت  در  منفی  ثیرات  تا موضوع 
رو قیمت ها خواهد داشت و قطعاً  بازا
ا به آن ها  ر زیادی ر هزینه های بسیا
شهرک های  لبته  ا می کند. تحمیل 
صنعتی بزرگ هم هفته ای دو روز 

قطعی برق دارند.
رئیس  نایب  لبارزی،  جبا عباس 
کمیسیون صنایع اتاق بازرگانی ایران، 
در رابطه با وضعیت سرمایه در گردش 
بنگاه ها تولیدی به خبرنگار ایلنا گفت: 
نند  ز بنگاه های بزرگ ما در بخشی ا
به صورت  ا  ر صنایع فولاد که کالا 
نقدی در بورس به فروش می رسانند 
و یا خودرویی ها که پیش فروش دارند 
ولی  رد؛  ندا وجود  نقدینگی  مشکل 
یه در گردش بنگا های کوچک  سرما
و متوسط به دلیل تغییرات و نوسانات 
ارزی و افزایش مرتب قیمت های مواد 
اولیه با مشکات فراوانی روبه رو است.

سیاست های  اجرای  ره  با در وی 
ه ها گفت:  ین بنگا یتی دولت به ا حما

د ماه بانک مرکزی  هر سال در خردا
ا در راستای  یتی ر یک بسته ی حما
یتی دولت  اجرای سیاست های حما
ئه  ا ر به بنگاه های کوچک و نیازمند ا
می کند؛ این کارگروه زیر نظر وزارت 
صمت با ثبت نام بنگاه های متقاضی 
ا تا شهریور و یا  یتی ر بسته های حما

آبان ماه دریافت خواهند کرد.
جبالبارزی درباره نقدینگی و سرمایه 
در گردش بنگاه های کوچک و متوسط 
و  کوچک  بنگاه های  داشت:  اظهار 
متوسط برای تامین مواد اولیه و تأمین 
ری ثابت  یه گذا نقدینگی برای سرما
ید توجه  رند؛ با نی دا وا مشکات فرا
داشت که بانک ها تمایل به همکاری 
در سرمایه  در گردش دارند اما تامین 

سرمایه ثابت را استقبال نمی کنند.
نع  ما زیادی  مل  عوا وی  عتقاد  ا به 
فعالیت طبیعی بنگاه ها می شود و این 
کاهش تولید بنگاه ها که متاثر از نبود 
نقدینگی است به افزایش آمار بیکاری 
کمیسیون  رئیس  نایب  نجامد.  می ا
صنایع اتاق بازرگانی در ادامه با اشاره 
لیت های  مل کاهنده فعا به دیگر عوا
بنگاه های تولیدی بیان کرد: افزایش 
دستمزد کارگران، تأمین به موقع مواد 
اولیه و عدم ثبات قیمت ها و نوسانات 
طبیعی  لیت  فعا مه  دا ا نع  ما رزی  ا
تاق  بنگاه ها می شود. این عضو فعال ا

بطه با وضعیت تأمین  بازرگانی در را
دعا کرد:  نرژی واحد های تولیدی ا ا
تولیدی  واحد های  له  هرسا مشکل 

تامین برق در تابستان است.
 امسال هم به روال سال های گذشته 
ز بنگا ه های بزرگ خواسته شده تا  ا
ز ۱۵  ز ۱۲ هفته فصل تابستان که ا ا
خردادماه شروع و تا ۱۵ شهریور ادامه 
ا به تعمیرات  لی ۶ هفته ر رد، ۵ ا دا
و بازسازی خطوط تولید و ماشین 
آلات بپردازند و تولید نداشته باشند 
منفی  ثیرات  تا موضوع  همین  که 
خواهد  قیمت ها  رو  زا با وضعیت  در 
ر  بسیا هزینه های  قطعاً  و  داشت 
ا به آن ها تحمیل می کند. زیادی ر

لبته شهرک های صنعتی بزرگ هم  ا
هفته ای دو روز قطعی برق دارند.

ظرفیت  کاهش  بر  تاکید  با  وی 
ز  ا ناشی  که  تولید ی  واحد های 
فزود: بر  متغیر های نام برده است ا
اساس آمار در مقایسه با مدت مشابه 
۳۰ درصد  تا   ۲۵ در سال گذشته 
واحد ها با 7۵ درصد از ظرفیت خود 
ین در حالی است که  فعال هستند ا
مکان  ا تولیدی  واحد های  کثریت  ا
فعالیت با تمام توان را ندارند و بخشی 
از بنگاه ها هم با ظرفیت ۵۰ درصد و 
بسیاری با ظرفیت ۲۰ الی ۳۰ درصد 

فعالیت می کنند.

غضنفر آبادی درباره میزان فسادزا بودن ارز 
دولتی گفت: متاسفانه به حدی اعداد و ارقام 
رز ترجیحی بالا بود که بسیاری در  د ا فسا
ین فساد غرق  ین فساد غلتیده وکاما در ا ا
ز  شده بودند. این فسادها، مردمی که باید ا
رز برخوردار می شدند، را  مزیت های این ا

محروم کرد.
ئی مجلس   رئیس کمیسیون حقوق و قضا
شورای اسامی  در گفت وگو با خبرگزاری 
رز  گفت:   موج درباره فسادها و ضعف های ا
لتی بر سفره  رز دو دی که می گویند ا فرا ا
مردم تاثیر داشته از روی بی انصافی صحبت 
در به گفتن حقیقت نیستند؛  می کنند و قا
کاما واضح است که ارز ترجیحی تاثیری بر 
معیشت مردم نداشته است و با اختصاص ارز 
۴۲۰۰ تومانی برای کالاهای اساسی ، برخی 
رد شد و این خسارت  اقام غیر ضروری  وا
نت در  قتصاد و موجب فساد و را بزرگی به ا

کشور شد.
لمسلمین موسی غضنفر  حجت الاسام و ا
رز  ا بودن  ا  دز فسا ن  میزا ره  با در بادی،  آ
ترجیحی نیز گفت: متاسفانه به حدی اعداد 
و ارقام فساد ارز ترجیحی بالا بود که بسیاری 
د  ین فسا د غلتیده و کاما در ا ین فسا در ا
غرق شده بودند، این فسادها مردمی که باید 
از مزیت های این ارز برخوردار می شدند، را  

محروم کرد.
مه  دا ا در  زدهم  یا مجلس  ینده  نما ین  ا
جناس بعد  یش قیمت ا فزا فزود: برخی با ا ا
وری های  دا پیش  ترجیحی  رز  ا ز حذف  ا
غلطی را دارند، اما در واقع به رغم پرداخت 
ساسی، مرغ  رز ترجیحی برای کالاهای ا ا

ر  ا ۳۰ هز ر تومان به بالای  ا ۶ هز کیلویی 
تومان رسید. تمام کالاهایی که ارز ترجیحی 
دریافت می کردند با وجود تخصیص یارانه با 
افزایش  قیمت رو به رو شدند و این افزایش 
قیمت نگرانی شدیدی در بین مردم ایجاد و 
نتوانست  انتظار مردم برای تاثیر گذاری در 

معیشتشان را برآورده کند. 
شیوه  تغییر  با  دولت  ینکه  ا بیان  با  وی 
توزیع  دنبال  به  ترجیحی  رز  ا پرداخت 
ین  لت است و لازمه ا ساس عدا نه بر ا ا ر یا
نه ها  ا ر م  شفافیت جدی در پرداخت یا قدا ا
ین جراحی بزرگ  است خاطر نشان کرد:  ا
ند به  ا قتصادی به نفع مردم است و می تو ا
د کشور کمک  قتصا رونق تولید و توسعه ا

کند.
ینده مردم بم، ریگان، فهرج و نرماشیر  نما
در مجلس ادامه داد: در حال حاضر باز هم 
همه اذعان دارند که باید ارز ترجیحی حذف 

فسادهای  و  ده ها  ستفا ا سو  یرا  ز می شد، 
ده و در  رز رخ دا ین ا زیادی در پرداخت ا
نتیجه تخصیص آن موفقیت آمیز نبود. برخی 
معتقدند که دولت وقت در زمان پرداخت 
این ارز باید بر روند پرداخت و استفاده آن 
ین  د شود که ا نه فسا نظارت می کرد تا ما

اتفاق نیفتاد.
غضنفرآبادی درباره میزان فساد زا بودن ارز 
ترجیحی نیز گفت: متاسفانه به حدی اعداد 
و ارقام فساد ارز ترجیحی بالا بود که بسیاری 
در این فساد غلتیده وکاما آلوده می شدند. 
ز مزیت های  ید ا ین فسادها مردمی که با ا

این ارز برخوردار می شدند، محروم کرد.
د  ا فر ید ا : با کید کرد ینده مجلس تا ین نما ا
شوند،  نه ها  ا ر یا گرفتن  مشمول  بیشتری 
نه درست و  ا ر ی پرداخت یا گر دولت برا ا
بل  قا ثیر  تا قطعا  کند،  عمل  رشناسی  کا

توجهی بر زندگی مردم می گذارد.

 نماینده شرق استان در مجلس:

باید افراد بیشتری مشمول گرفتن یارانه ها شوند
ابلاغ تعمیرات اجباری به تولیدکنندگان بزرگ برای نیمی از تابستان 

نایب رئیس کمیسیون صنایع اتاق بازرگانی: 
تولیدکنندگان بزرگ نصف تابستان برق ندارند

دبیر کانون بانک ها و موسسات اعتباری خصوصی گفت: وقتی شعب 
بانک ها مشتریان اعم از زن و مرد را که حجاب مورد نظر را رعایت نکرده 
باشند، بخواهند از آن شعبه بانک بیرون کنند یا اجازه ورود آنها را ندهند، 
به طور قطع مشتری قید آن بانک را می زند و اساسا دیگر جویای دریافت 
هیچ خدمتی از آن بانک نخواهد شد، حتی نسبت به افتتاح سپرده هم 
اقدام نمی        کند. به گزارش ایلنا، هفته گذشته سخنگوی ستاد امر به 
معروف و نهی از منکر کشور اعام کرد که امر به معروف و نهی از منکر 
بر اساس قانون اساسی وظیفه همگانی است. اگر بانوی بدحجابی در 
شعبه ای از بانک حضور داشته باشد و به او هیچ تذکری ندهند، باید مدیر 
بانک نسبت به عدم توجه به شئونات اسامی پاسخگو باشد. همچنین 
معاون دادستان مشهد هم تاکید داشته که مدیران و رییس  اداره ها و 
بانک ها موظف هستند به افرادی که بدون حجاب شرعی در اداره ها و ... 

حاضر می شوند خدمتی ارائه ندهند.
پس از این اظهارات، رییس کل بانک مرکزی هم به این موضوع ورود کرد 
و گفت: دستورالعمل ها و مقرراتی که از سوی ستاد امر به معروف و نهی از 
منکر به بانک مرکزی اباغ شده، فقط مقدمه کار است که باید با جدیت، 
پیگیری می شود. با پیگیری جدی بانک مرکزی، بخشنامه حجاب و 
ضوابط مورد نظر در این باره در برخی از بانک ها به اطاع کارکنان رسید.

»محمدرضا جمشیدی« دبیر کانون بانک ها و موسسات اعتباری 
خصوصی در گفت وگو با ایلنا درباره جزییات این بخشنامه ها و وظایف 
مدیران شعب بانک ها در برخورد با زنان و مردانی که پوشش آنها 
استانداردهای مورد نظر را ندارد، گفت: مدیر شعب بانک ها تابع دستورات 
بوده و موظف هستند دستورات اعام شده را به اجرا برسانند اما همین 
موضوعات باعث شده که برخی افراد مسئولیت ریاست شعبه را قبول 
نکنند و می خواهند که نفر دوم باشند چراکه تمام این مسئولیت ها بر 

گردن مدیر شعبه است.

دبیر کانون بانک ها و موسسات اعتباری خصوصی :
مشتریانقیدبانکیکهتذکر

حجابدهدرامیزنند
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سخنگوی وزارت آموزش و پرورش گفت: حقوق معلمان با قانون رتبه بندی 
معلمان در کمترین رتبه یعنی در بدترین حالت ۴۵ درصد افزایش خواهد 
یافت.  به گزارش موج، صادق ستاری فرد سخنگوی وزارت آموزش و پرورش 
در پاسخ به این سوال که حداقل حقوق معلمان با قانون رتبه بندی چقدر 
خواهد بود، افزود: بسته به اینکه معلمان در کدام رتبه قرار بگیرند، حداقل ها 
متفاوت است. اما در کمترین رتبه یعنی در بدترین حالت ۴۵ درصد حقوق 
و مزایای معلمان یعنی حق شغل، حق شاغل و حق فوق العاده آنان افزایش 
خواهد یافت. وی ادامه داد: حقوق معلمان رتبه یک ۴۵ درصد، معلمان رتبه 
دو ۵۵ درصد، معلمان رتبه سه ۶۵ درصد، معلمان رتبه چهار 7۵ درصد و 
معلمان رتبه پنج 9۰ درصد افزایش پیدا می کند. حق شغل حق شاغل و حق 
فوق العاده سه بخش حقوقی است که برای معلمین در نظر گرفته شده است.

 سخنگوی وزارت آموزش و پرورش:
حقوقمعلمانباقانونرتبهبندیدر

بدترینحالت۴5درصدافزایشمییابد

مهاجـرت دانشـجویان و نخبـگان کشـور به واسـطه 
تحریک و فعالیت های پیـدا و پنهان برخی از اسـاتید،  
بالاتریـن سـطح و حـد خیانتـی اسـت که یک اسـتاد 
دانشـگاه می تواند در حق ارزشـمندترین سرمایه های 

انسـانی کشـور انجام دهد.
بـه گـزارش تسـنیم؛ از تبدیـل شـدن موضـوع 
"مهاجرت" به مسـئله ای عمومی و حساسـیت برانگیز 
در کشـورمان، سـالیان زیادی می گـذرد امـا طی این 
سـال ها، کمتر به پدیـده مهاجرت به عنـوان پدیده ای 
پیچیـده  و چند بعـدی به صـورت علمـی و مسـتدل 
پرداختـه شـده اسـت و عمومـاً راه حل هایی کـه برای 
پاسـخ بـه چالش هـا و مدیریـت آن در نظـر گرفتـه 
شـده اسـت، به صورت موقتـی و در پاسـخ بـه اتفاقات 

مقطعـی و زودگـذر بوده اسـت.
تعدادی از نخبگان کشور درست در شـرایطی که باید 
این نخبگـی آنها به بار بنشـیند و در مسـیر پیشـرفت 
کشور به کار گرفته شـود، از کشـور مهاجرت می کنند 
تا کشـورهای دیگـر به صورت سـهل و آسـان و رایگان 

از این سـرمایه های انسـانی ما بهره مند شـوند!
"فرهـاد رهبـر" دسـتیار اقتصـادی رئیس جمهـور در 
پنجاه و هشتمین اجاس سراسـری معاونان آموزشی 
و تحصیات تکمیلی دانشـگاه ها و مؤسسات آموزشی 
عالی کشـور می گویـد: دانشـگاه ها به بودجـه عمومی 
دولـت متصل هسـتند و برای هر دانشـجو سـالانه ۵۶ 

میلیون تومـان هزینه می شـود!
اقتصـادی  دسـتیار  کـه  هزینـه ای  ایـن  البتـه 
رئیس جمهور اعـام کرده اسـت فقط هزینه سـالیانه 
یک دانشـجو در مقاطـع آمـوزش عالی اسـت و به این 
هزینـه بایـد هزینه هـای فـراوان و سـنگین تحصیـل 
رایـگان یـک نفـر در دوران تحصیلی خـود از ابتـدا تا 
ورود بـه دانشـگاه ها را هـم اضافـه کـرد! در واقـع پول 
بیت المال کشـور صرف رشد و شـکوفایی دانشجویان 
و نخبگان کشـور می شـود تا در بزنگاه ها به داد کشـور 

برسـند و بـرای سـرزمین خـود مفید باشـند امـا... .
بـا کمـال تأسـف بایـد گفـت حتـی گاهـی مشـاهده 
می شـود که برخـی از اسـاتید، نهادها و سیسـتم های 
داخلی نیـز در تشـویق و تسـهیل مهاجـرت نخبگان، 
نقش زیـادی دارند تـا جایی کـه مقام معظـم رهبری 
در دیـدار نخبگان جـوان و اسـتعدادهای برتـر علمی 
متذکر شـدند: "مهاجرفرسـتی و این کـه عناصری در 
بعضی دانشـگاه ها، جـوان نخبـه را از آینـده مأیوس و 
او را بـه ترک میهن تشـویق می کنند، صریحـاً خیانت 

به کشور و دشـمنی با آن اسـت و دوسـتی با آن جوان 
هم نیسـت."

در واقع می تـوان گفت مهاجـرت نخبـگان به تحریک 
تعـدادی از اسـاتید،  بالاتریـن سـطح و حـد خیانتـی 
اسـت کـه یـک اسـتاد دانشـگاه می توانـد در حـق 
ارزشـمندترین سـرمایه های انسـانی کشـور انجـام 
دهـد، و ایـن اسـاتید بـا قـرار گرفتـن در گلوگاه هـای 
سیستمی کشـور، همه چیز را به بن بسـت می کشانند 
تا نخبـگان و مـردم را از جامعـه ناامید کنند اما سـؤال 
اصلـی ایـن اسـت؛ انگیزه هـای یـک اسـتاد دانشـگاه 
از تشـویق و مهاجـرت نخبـگان کشـور چـه می تواند 

باشـد؟
اسـتادی کـه دانشـجویش را متقاعـد بـه مهاجـرت 
می کند یـا از ایـن کار انگیزه های مـادی دارد یا این که 
کینـه و عنـادی نسـبت بـه ایـران و انقـاب اسـامی 
دارد کـه در هـر صـورت دچـار جـرم می شـود و بایـد 
عوامل ایـن امر طـی فراینـدی مبنایـی، شناسـایی و 

متوقـف شـوند.
سـعدالله نصیـری قیـداری؛ رئیـس دانشـگاه شـهید 
بهشـتی در ایـن بـاره می گویـد: اگر مـواردی داشـته 
باشیم که اسـتادی دانشجویان را تشـویق به مهاجرت 
به خـارج از کشـور کند، هیئت هـای انتظامی اسـاتید 
ایـن مـوارد را به عنـوان تخلـف معرفـی و سـپس 

رسـیدگی می کننـد.
البتـه ایـن تخلفـات به صـورت پنهانـی و در خفـا و نه 
به صورت علنـی انجـام می شـود بنابراین پیـدا کردن 
عوامل این تخلف کار بسیار سـخت و پیچیده ای است 
تا جایی که دکتر رسـول جلیلی؛ سرپرسـت دانشـگاه 
صنعتـی شـریف می گویـد: شـناخت اسـاتیدی کـه 
دانشـجویان را بـه خـروج از کشـور دعـوت می کنند، 

کار سـختی است!
امـا کنـار ایـن موضـوع باید بـه بحـث مؤسسـاتی که 
به صـورت قانونـی و تابلـودار وظیفه شناسـایی و اعزام 
دانشـجویان و نخبگان تحصیلـی را به عهـده دارند هم 
پرداخـت؛ کافی اسـت دو کلمـه "مشـاوره مهاجرتی" 
را در اینترنـت جسـت وجو کنیـد تـا بـا انبوهـی از 
شـرکت ها و مؤسسـه هایی کـه در زمینـه مهاجـرت 
بـا دریافـت مبالغ هنگفـت فعالیـت می کنند، شـوکه 

شـوید!
به عنـوان مثـال در صفحـه اول سـایت یکـی از ایـن 
مؤسسـات آمده اسـت که حاضر است با مشـاوره های 
تخصصی، فیزیوتراپیست و رادیولوژیسـت به امارات و 

دبی مهاجرفرسـتی کند! یا بـرای مهاجرت متخصص 
پوسـت به کشـور عمـان مشـاوره  می دهد.

هرسـاله لیسـت مؤسسـات مهاجرتی مجاز در سایت 
وزارت علـوم منتشـر می شـود و به نظـر می رسـد این 
لیست فقط شـامل مؤسسـاتی می شـود که برای اخذ 
ویزای تحصیلی، مجاز به فعالیت هسـتند و مؤسسات 
فعـال در زمینـه اخذ اقامـت و... نیـازی بـرای دریافت 

مجـوز از هیچ مرجعی نیسـتند!
در واقـع وزارت علوم فقـط مجوز متقاضیان تأسـیس 
مؤسسـات و شـرکت های اعـزام دانشـجو یـا همـان 
ویـزای تحصیلـی را ارائـه می دهـد و مؤسسـات 
مهاجرتی کـه در زمینـه اقامـت و... فعالیـت می کنند 
هیچ گونـه مجوزی بـرای فعالیـت ندارند امـا در کمال 
آزادی عمـل، مشـغول به فعالیـت پرحجم و سـنگین 
خود هسـتند! "محمدجواد سـلمانپور" معـاون بورس 
و امور دانشـجویان خـارج وزارت علـوم می گوید: طی 
چنـد سـال اخیـر ۲۵۰ مؤسسـه اعـزام دانشـجو بـه 
خارج فعال بودند کـه برخی از آنها تخلفـات متعددی 
داشـته اند لذا مجـوز فعالیـت برخـی از آنها لغو شـده 
و یا بـه حالت تعلیـق درآمـده اسـت؛ در زمـان حاضر 
حـدود ۱۸۵ مؤسسـه اعـزام دانشـجو فعـال هسـتند 
کـه طـی سـال های اخیـر از ۲۵۰ مؤسسـه بـه ۱۸۵ 
مؤسسـه رسـیده  اسـت. ذکر این نکته ضروری اسـت 

مهاجـرت تحصیلی به قصـد یادگیری علم و بازگشـت 
به کشـور و خدمت بـه میهن قطعـاً  مورد تأیید اسـت 
همان طور کـه مقام معظم رهبـری در دیـدار نخبگان 
و اسـتعدادهای برتـر علمـی تأکیـد کردند: امـروز در 
کشـور، جوانان نخبه می توانند رشـد و پیشرفت کنند 
ولی همچنان که قبـاً هـم گفته ایم تمایـل یک نخبه 
برای مهاجـرت به کشـوری دیگر بـا این نـگاه و توجه 
که بدهکار کشـور اسـت و پـس از تحصیل بـاز خواهد 

گشـت، مانعی نـدارد.
یکی از نـکات مهم دیگـر در بحث مهاجـرت تحصیلی 
دانشـجویان و نخبگان این اسـت که در گوشـه و کنار 
دانشـگاه ها، موضـوع آمـوزش و آشـنایی بـا "اپای و 
مهاجـرت تحصیلـی" توسـط انجمن هـا و گروه هـای 
خاصی انجـام می شـود، به عنوان مثال سـال گذشـته 
شـورای صنفـی دانشـکده مکانیک دانشـگاه شـریف 
نشسـتی با عنـوان "صفر تـا ۱۰۰ اپـای" را بـا حضور 
بیش از ۳۰۰ مخاطب و ۴ دانشـجوی این دانشکده که 
به تازگی از دانشـگاه های خارج از کشـور بازگشـته اند، 
برگزار کرد! اما سـؤال اینجاسـت؛ دانشـگاه دولتی که 
سـالانه حداقل ۵۶ میلیون تومان از هزینـه بیت المال 
صـرف دانشـجوی خـود می کنـد بـا چـه منطقـی 
نشسـتی برگزار می کند کـه تبلیغ مهاجـرت و خروج 

دانشـجویان و نخبگان از کشـور است؟!

دستیاراقتصادیرئیسجمهور:

برای هر دانشجو سالانه 56 میلیون تومان هزینه می شود
یم

سن
:  ت

س
عک

سخنگوی دولت با بیان اینکه دوره آزمایشی طرح »واریز یارانه بنزین به حساب 
هر ایرانی« در حال نهایی شدن است، گفت: گزارش نهایی این طرح هنوز تقدیم 

دولت نشده است.
به گزارش همشهری آناین، علی بهادری جهرمی سخنگوی دولت در توضیح 

خبر اعامی از سوی وزیر امور اقتصاد و دارایی مبنی بر اینکه »طرح واریز یارانه بنزین به حساب هر ایرانی 
از اولویت خارج شده است« اظهار داشت: طرح یارانه بنزین یک طرح آزمایشی بود و آزمایشی بودن آن 
از ابتدا اعام شد. حتی اگر حضور ذهن داشته باشید، دولت بنا نبود آن خبر را منتشر کند، به دلیل اینکه 

بنا نبود این طرح به سرعت به سایر بخش های کشور تسری پیدا کند.
وی افزود: متأســفانه نامه ای بر خاف قانون در فضای رسانه ها منتشر شــده بود و دولت در مورد آن 

توضیحات داد تا شایعات و شبهه ای وجود نداشته باشد.
سخنگوی دولت تاکید کرد: طرح واریز یارانه بنزین به حساب هر ایرانی، یک طرح آزمایشی بود و بنا بود 
فقط در کیش و قشم اجرا و آثار آن ارزیابی شود و زیر ساخت های آن مورد ارزیابی قرار گیرد تا مشخص 

شود که آیا حرکت به سمت آن مسیر شدنی است یا نه.

گزارشاولیهتخصیصبنزین
بهشخصبهجایخودروتهیهشد

نمایندگان مجلس شورای اسامی از پاســخ های وزیر جهاد کشاورزی 
به پرسشی درباره تخلفات مدیرعامل سازمان مرکزی تعاونی روستایی 
ایران قانع نشدند. به گزارش همشهری آناین، نمایندگان مجلس شورای 
اسامی در جلسه سه شنبه در جریان رسیدگی به پرسش محمد صفایی 

نماینده مردم گناباد و تعداد دیگری از نمایندگان از وزیر جهاد کشــاورزی درباره علت تخلفات 
گسترده مدیر عامل سازمان مرکزی تعاونی روســتایی ایران پس از استماع پاسخ محمد جواد 
ساداتی نژاد وزیر جهاد کشاورزی به این پرسش و عدم اقناع طراح پرسش، در یک رای گیری اعام 
کردند که از پاسخ ساداتی نژاد قانع نشدند و به این ترتب به وزیر جهاد کشاورزی کارت زرد دادند.

از مجموع ۲۲۶ رای ماخوذه، 79 نماینده از پاسخ های وزیر جهاد کشاورزی قانع شدند و ۱۲۱ نفر 
اعام کردند که از این پاسخ ها قانع نشدند. 7 نفر نیز رای ممتنع دادند.

این دومین کارت زرد مجلس به دولت است. پیشتر در جلسه ۲۴ خرداد ۱۴۰۱ مجلس شورای 
اسامی، نمایندگان مجلس در جریان رسیدگی به طرح پرسش از وزیر صنعت، معدن و تجارت 

به او کارت زرد دادند.

دومینکارتزردمجلسبهکابینهرئیسی
تخلفگستردهایکهگریبانوزیرراهمگرفت

وزارت امور اقتصادی و دارایی در گزارشی اعام کرد که از ابتدای سال 
۱۴۰۱ تا ۲۰ تیرماه، دولت ۴9 هزار و ۶۳۱ میلیارد تومان از بدهی های 
ایجاد شده در سال های قبل را تسویه کرده است. به گزارش مهر، وزارت 
امور اقتصادی و دارایی در دولت سیزدهم به صورت مستمر و هفتگی 

گزارش میزان بدهی ها و مطالبات دولت را ارائه داده که بیست و سومین گزارش مرکز مدیریت 
بدهی های عمومی کشور به تازگی منتشر شده است. بر اساس این گزارش، طبق قانون بودجه ۱۴۰۱ 
دولت در سال جاری باید ۱۰۳ هزار میلیارد تومان اوراق بفروشد اما از ابتدای سال ۱۴۰۱ تاکنون 
دولت ۴۵ هزار میلیارد تومان اوراق فروخته است که از این میزان ۱۵ هزار میلیارد تومان از این اوراق 
غیرنقدی و ۳۰ هزار میلیارد تومان آن نقدی بوده است. میزان فروش اوراق دولتی از ۱۰ هزار و ۵۰۰ 
میلیارد تومان در سال 9۴ به ۲۰۲ هزار و ۴۶۵ میلیارد تومان در سال ۱۳99 رسیده اما در سال ۱۴۰۰ 
این میزان به ۱۸۲ هزار و ۵۰۰ میلیارد تومان کاهش یافته است.  همچنین طبق برنامه ریزی انجام 

شده، میزان فروش اوراق در سال ۱۴۰۱ کمتر از سال ۱۴۰۰ خواهد بود.

در 4 ماهه اول امسال انجام شد؛
بازپرداخت5۰هزارمیلیاردتوماناز

بدهیهایسالهایگذشته
اقتصادمجلسسوخت 

کاغذ اقتصادی
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سرداراشتری:امنیتکشور
مثالزدنیاست

فرمانــده کل انتظامی جمهوری اســامی ایران از راه اندازی 
ســامانه مجازی ارتباط بــا خانواده معظم شــهداء در فراجا 

خبر داد.
به گزارش ایسنا، سردار حسین اشــتری در آیین نکوداشت 
اسوه ایثار که با حضور همســران، فرزندان و خانواده معظم 
۵۰ شهید ســرافراز انتظامی کل کشــور در جوار حرم مظهر 
امام رضا)ع( برگزار شــد، گفت: زنده نگه داشتن یاد و خاطره 
شــهدا همانگونه که رهبر معظم انقاب اســامی تاکید می 
فرمایند کمتر از مقام شــهدا نیست و برگزاری این همایش ها 
با رعایت دستورالعمل های بهداشــتی می تواند در این مسیر 
مقدس بسیار راهگشا و موثر باشــد. ما نیاز به شهدا داریم و 
امروز تجلیل از خانواده معظم شهیدان یک تکلیف مهم است 
که باید با اهتمام جــدی آن را انجام دهیــم و خدمتگزاری 

شایسته باشیم.
اشــتری گفت: هرکــس ممکن اســت در حوادث یــا مانند 
روزهایی که ویروس کرونا در اوج خود بود عزیزی از خانواده 
خود را از دســت بدهد و روزانه نیز شــاهد وقایع و حوادثی 
از این گونه هســتیم که افرادی جان خود را در آن از دســت 
می دهند و داغ این مصیبت ها ســنگین اســت اما چیزی که 
خانواده معظم شهدا را تسلی می بخشــد این که این عزیزان 
در راه مقــدس امنیت و آرامش جامعه، جان و هســتی خود 

را نثار کرده اند.
فرمانده فراجا افزود: به برکت خون شــهدا، ایران اســامی 
امروز از امنیت مثال زدنی و پایداری برخوردار است و حفظ و 
پاسداری از این نظم، آرامش و امنیت که با هدایت های مقام 
معظم رهبری و در مقابله با تحریم ها و برنامه های دشــمنان 

حاصل شده یک وظیفه و تکلیف مهم است.

وضعیتاجرایقانوناستخدام
معلولاندرنهادهایعمومیو
دستورمعاوناولرییسجمهور

مســئول دبیرخانه کمیته هماهنگی و نظارت بر اجرای قانون 
حمایت از حقــوق معلولان با اشــاره به اجرا نشــدن قانون 
سهمیه ۳ درصدی استخدام معلولان در شرکت ها و نهادهای 
عمومی از دســتور معاون اول ریاســت جمهوری به سازمان 

اداری و استخدامی جهت پیگیری این موضوع خبر داد.
منصور الله وردی در گفت وگو با ایســنا، با اشاره به ماده ۱۵ 
قانون حمایت از حقوق معلولان مبنی بر اینکه »دولت مکلف 
است حداقل ســه درصد از مجوزهای اســتخدامی ) رسمی، 
 پیمانی، کارگــری( دســتگاه  های دولتی و عمومــی اعم از 
وزارتخانه ها، ســازمان ها، مؤسسات،  شــرکت  ها و نهادهای 
عمومی و انقابی و دیگر دســتگاه  هایی که از بودجه عمومی 
کشــور  اســتفاده می کنند به جز موارد ذکر شده در بندهای 
)ت( و )ث( ماده )۱۱( این قانون را بــه افراد دارای معلولیت 
واجد شرایط اختصاص دهد«، اظهار کرد: دستگاه های دولتی 
که تحت نظر ســازمان اداری و اســتخدامی هستند ، اجرای 
قانون ســه درصد اســتخدام افراد دارای معلولیت را به طور 
صد درصدی اجــرا می کنند و حتی اگر ســهمیه معلولان در 
آن زمان تکمیل نشود ســهمیه آنها برای ســال بعد ذخیره 

باقی می ماند.
به گفته مســئول دبیرخانــه کمیته هماهنگــی و نظارت بر 
اجرای قانون حمایــت از حقوق معلولان، بر اســاس تبصره 
یک ماده ۱۵ قانون حمایت از حقــوق معلولان، وزارتخانه ها، 
سازمان ها، مؤسسات دولتی، شــرکت  ها و نهادهای  عمومی و 
انقابی مکلف اند ســه درصد از مجوزهای استخدامی خود به 
جز موارد ذکر شــده در بندهای )ت( و )ث( ماده )۱۱( این 
قانون را به افــراد دارای معلولیت اختصاص دهند. ســازمان 
اداری و اســتخدامی کشور موظف است نســبت به تخصیص 
این سهمیه اســتخدامی برای افراد دارای معلولیت اقدام و بر 

رعایت آن نظارت کند.

رییس پلیـس راهـور فراجا گفـت: در عیـد غدیر 
طرح هـای تشـویقی زیـادی از جملـه پرداخـت 
قسـطی جرائـم خودروهـای توقیـف شـده در 

دسـتور کار قـرار می گیـرد.
بـه گـزارش ایسـنا، سـردار کمـال هادیانفـر در 
نشسـت خبری با اشـاره به گـزارش فعالیت سـه 
ماهه پلیس راهور فراجا گفت: پلیس مسـئولیت 
مهمی در تسـهیل ترددها و ارائـه خدماتی مانند 
صدور گواهینامـه و نقل و انتقالات وسـایل نقلیه 
و رسـیدگی بـه تصادفـات دارد. ایـن اقدامـات 
می توانـد هـم افزایـی درسـت را ایجاد کنـد و به 

کاهـش سـوانح کمـک کند.
دوعیدانهپلیس؛صدور72ساعته

گواهینامهوتقسیطجریمهخودروهای
توقیفی

وی ادامـه داد: در عیـد غدیـر خدماتی بـه عنوان 
عیدانه بـه راننـدگان ارائـه خواهد شـد. افـرادی 
کـه در هر سـطحی گواهینامه دریافـت می کنند 
در این ایام حداکثر ظرف 7۲ سـاعت مشـروط بر 
درسـت بودن اطاعات آنها گواهینامه ایـن افراد 
ارسـال خواهد شـد.هادیانفر اضافه کـرد: افرادی 
کـه توانایـی پرداخـت جرائـم رانندگـی خـود به 
صـورت یک جـا را ندارنـد می تواننـد بـا طرحـی 
پرداخت قسـطی و بدون پیش پرداخت، وسـیله 
نقلیه خود را ترخیـص کنند.وی اظهار کـرد: ما با 
یک عقب افتادگـی در حوزه صـدور کارت خودرو 
داشـتیم که جبران شـد و در حال حاضر با به روز 
رسـانی هایی که انجـام شـده در ایام عیـد، کارت 
خـودرو را در کمتر از 7۲ سـاعت ارسـال خواهیم 
کـرد. افـرادی هم کـه بـه جرائـم کرونایـی خود 
اعتراض داشـتند یا محل کارشـان خـود با محل 
زندگـی مغایـرت داشـته می توانند بـا اطاعاتی 
که از فرمانداری ها ارسـال شـده بـه مراکز پلیس 
راهور مراجعه نسـبت به حـذف جرائـم کرونایی 
خـود اقـدام کنند.رییـس پلیـس راهـور فراجـا 
افـزود: چیـزی کـه مـا دنبـال می کنیم در سـال 
۱۴۰۱ ایـن اسـت کـه بتوانیـم در دولـت جدید 
سـالی ۱۰ درصـد و در طـول برنامـه هفتـم ۵۰ 
درصد کاهـش جانباختـگان را داشـته باشـیم و 
به نصف که تعـداد آن ۸۵۰۰  نفر اسـت برسـیم. 
اگـر بتوانیـم ایـن کار را در همه دسـتگاه ها انجام 
دهیـم می توانیـم عـدد ۳۰۰ هـزار مجـروح در 
سـال را کاهش دهیـم. در حال حاضـر ۲9۳ هزار 
کیلومتر طـول راه و ۱۴۴۰ شـهر وجـود دارد که 
پلیـس راهـور فراجـا مسـئول مدیریـت ترافیک 

در آن اسـت. همچنیـن ۵۱ میلیـون دارنـده 
گواهینامه داریـم که ۸9 درصد آن هـا گواهینامه 
خـودرو دارند و ۵.۸ میلیـون دارای گواهینامه نفر 
موتورسیکلت هسـتند. البته متاسفانه بسیاری از 
رانندگان موتورسـیکلت ما گواهینامه ندارند.وی 
در ادامـه گفت: یکـی از موضوعـات در این زمینه 
گرانـی دریافـت گواهینامه اسـت که مـا باید آن 
را برطـرف کنیم. پیشـنهاد ما این اسـت کـه اگر 
یـک نفـر دارای یکـی از گواهینامـه هاسـت کـه 
در آن آزمـون آییـن نامـه داده نیازی نیسـت که 
دوبـاره بـرای دریافـت گواهینامـه دیگـر، آزمون 

آییـن نامـه بدهد.
ثبت2میلیاردو131میلیونتردددرسه

ماههاولامسالدرکشور
هادیانفـر افـزود: مـا ۳۸ میلیـون وسـیله نقلیـه 
داریم چـرا کـه تولیـد خودروهـای نوشـماره در 
حـال افزایـش اسـت و واردات نیـز در آینـده آزاد 
می شـود. بـا کاهش آمـار کرونا سـفرهای مـا نیز 
افزایـش پیـدا می کند. ما بیشـترین مسـافرت ها 
را در تعطیـات بین هفتـه داریـم و در تعطیات 
عید قربان حجم سـنگین سـفرها به خصوص به 
مازندران و گیان و شـهرهای زیارتی را داشـتیم. 
وقتی طول تعطیات کوتاه باشـد سـفرهای بین 
شـهری افزایش پیدا می کند.رییس پلیس راهور 
فراجـا ادامـه داد: مـا دو میلیـارد و ۱۳۱ میلیـون 
تردد در سـه ماهه اول امسال داشـتیم. ۸7 درصد 
سـفرهای ما مربوط به خودروهای سـبک و بقیه 
آن هـا خودروهای سـنگین بوده اسـت . متوسـط 
سـرعت نیـز ۸7 کیلومتـر در سـاعت اسـت کـه 
نسـبت به سـال گذشـته تغییر چندانی نداشـته 
اسـت. ۳۶ درصد ترددها افزایش داشـته که عدد 
۱.۶ میلیـاردی سـه ماهـه اول ۱۴۰۰ تبدیـل به 
۲.۱ میلیارد شـده اسـت.وی ادامه داد: بیشترین 
سـفرها بـه تهـران و مازنـدران و گیـان و البرز و 
اصفهـان بـوده اسـت. قـم نیز پرتـردد اسـت چرا 

که در مسـیر اصفهان اسـت.
موضعسفتومحکمپلیسدرقبال

خودروهایناایمن
رییـس پلیـس راهـور فراجـا در ادامـه افـزود: 
برگـزاری قـرارگاه کاهـش تصادفـات، برگـزاری 
کارگـروه شـورای هماهنگـی ایمنـی، پیگیـری 
مسـتمر و ویـژه دربـاره کاهـش و اصـاح نقـاط 
حادثه خیـز که ۳۸ تـا ۴۰ درصـد تصادفات هنوز 
در آنجـا رخ می دهـد، بخشـی از برنامه های دیگر 
پلیـس اسـت. همچنیـن نظـارت بـر اسـتاندارد 

خودروهـای تولیـد داخـل و برگـزاری جلسـاتی 
برای ایمنی خودرو در دسـتور کار ما قـرار دارد. ما 
به سـازمان اسـتاندارد هم اباغ کردیـم که بدون 
مسـتندات ایمنی مجوزی بـرای شـماره گذاری 
صـادر نخواهـد شـد و مـردم بداننـد کـه موضع 
پلیـس در قبـال خودروهـای ناایمـن و کیفیـت 
خـودرو چـه تولیـد داخـل، مونتـاژ داخـل و چه 
خودروهـای وارداتـی سـفت و محکـم اسـت.

هادیانفر گفت: تصادف بحثی بسـیار جدی است. 
بایـد بدنـه خـودرو از فـولاد کـم کربن سـاخته و 
ترمز "ای بـی اس" خـودرو به طـور صحیح عمل 
کند تـا در تصادفات کمترین خسـارت را داشـته 

باشـیم.
اطلاعاترانندگانپرخطردراختیاربیمه

وی بـا درخواسـت از رانندگان بـرای رعایت نکات 
ایمنی، از بیمـه مرکزی بـرای همـکاری با پلیس 
در اجـرای سـامانه مدیریـت یکپارچـه ترافیک و 
رسـیدگی بـه سـوانح و تصادفـات تشـکر کـرد و 
گفت: امیدواریم امسـال بتوانیم از ایـن طرح بهره 
برداری کنیم که حـدود 9 گام اساسـی دارد. یکی 
از آن ها کروکی های الکترونیکی اسـت. همچنین 
تقلبـات به حداقـل می رسـد و اطاعات بیـن ما و 
بیمه منتقل می شـود. اطاعات رانندگان پرخطر 
به لحظـه بـه بیمـه داده می شـود و رسـیدگی به 
تصادفـات خسـارتی نیـز بـرای تصادفـات زیـر 
۱۵ میلیـون تومـان بـدون نیاز بـه کروکـی انجام 
می شـود.این طـرح واقعا طـرح بـزرگ و جدیدی 

اسـت.
احرازالکترونیکیهویت

آدرسپستیدردستورکار
هادیانفر در ادامه گفـت: احراز الکترونیکی هویت 

آدرس پسـتی نیز در دستور کار ماست و مستاجر 
نیـازی نیسـت اقـدام خاصـی انجـام دهـد. ایـن 
اطاعات بین ما و پسـت تبادل شـده و گام بسیار 
بزرگـی اسـت کـه جلـوی کاغذهـای صـوری را 
خواهد گرفت. ترخیص الکترونیکـی خودروهای 
توقیـف شـده نیـز بـا اپلیکیشـن  پلیـس مـن و 
سـایت راهور ۱۲۰ انجـام می شـود.رییس پلیس 
راهـور ادامـه داد: ثبت تخلف مکانیـزه پاک های 
مخـدوش نیـز در دسـتور کار اسـت. افـرادی که 
پـاک جعـل می کننـد خـودروی آنهـا توقیف و 
بـرای آن هـا پرونـده قضایـی تشـکیل می شـود. 
پاک مشـابه نیـز می توانـد از آن شـکایت کند و 
تخلفات آن به پـاک مخدوش منتقل می شـود.

هادیانفـر دربـاره اسـتفاده از دسـت افزارهای 
هوشـمند پلیـس نیـز گفـت: 9۵ درصـد  تمـام 
همـکاران مـا از دسـت افـزار اسـتفاده می کننـد 
و اطاعـات افـراد متخلـف به وسـیله این دسـت 
افزارهـا از بانـک اطاعاتی پلیس مسـتقیما برای 
ماموران ارسـال می شـود. ما با ایـن روش قبوض 
جریمـه کاغـذی را کاهـش دادیـم.وی با اشـاره 
بـه شـماره گذاری اینترنتـی گفت: بحث شـماره 
گـذاری اینترنتـی در تهـران، اصفهـان، مشـهد، 
تبریـز و شـیراز نیز دنبـال می شـود. ایـن فرآیند 
در مراکـز مـا ۴۰ تـا ۵۰ دقیقـه طـول می کشـد؛ 
اما در شـماره گـذاری اینترنتـی ۸۵ درصد تحت 
وب انجـام می شـود. اصالت وسـیله تطبیـق داده 
می شـود و کمتر از ۱۰ دقیقه زمان می برد و افراد 
از فراینـد جدیـد راضـی هسـتند. در بحث پاک 
سـوم نیز عمده کار صورت گرفته و از شرکت های 
دانـش بنیان درخواسـت کردیـم که بـرای تولید 
چیپ پاک سـوم به ما کمـک کنند. این بسـیار 
کار اثربخشـی اسـت و در کاهش جرم موثر است .

دبیر کمیته اپیدمیولوژی و پژوهش کمیته علمی 
کشوری مقابله با کووید۱9 با بیان اینکه وارد یک 
موج جدید از کرونا شده ایم، گفت: متاسفانه پیش 
بینی می شود که در روزهای آینده باز هم افزایش 
موارد سرپایی، بستری و مرگ کرونایی را خواهیم 
داشت و مشخص هم نیست که چه زمانی به قله 

این موج برسیم.
دکتر مسعود یونسیان در گفت وگو با ایسنا، درباره 
وضعیت فعلی کرونا در کشــور، گفت: متاسفانه 
انتظار افزایش تعداد مــوارد بیماری و مرگ را در 
کشور داشتیم. در کشــور ما روند بیماری هنوز 
صعودی اســت. در بین همسایگان مان که آن ها 
هم روندشان صعودی بوده، خوشبختانه بحرین 
روندش کاما نزولی شده و قله را پشت سر گذاشته 
اســت. قطر و امارات متحده عربی هم به حالت 
افقی روند بیماری رسیده و در حال نزول هستند. 
بنابراین این کشــورها  بدون اینکه به قله خیلی 

بزرگی برسند، روندشان سرازیر شد.
وی با بیان اینکه وضعیت بیماری در کشورهای 

همسایه حائز اهمیت است، گفت: احتمال زیادی 
وجود دارد که روند بیماری در کشور ما هم از این 
فرآیند تبعیت کند، اما مشروط به چند نکته است. 
اگرچه این روند در کشورمان صعودی است، اما این 
شیب صعود خوشبختانه خیلی کمتر از شیب پیک 
امُیکرون و دلتاســت. یکی از دلایل آن این است 
که موج های قبلی با یک واریانت جدید بودند، اما 
اکنون با یک ساب واریانت مواجهیم که می تواند 

شدت ابتا و شدت عوارض را کمتر کند.
وضعیتدوسویهجدیدکرونادرجهان

یونســیان ادامه داد: اینکه ممکن است وضعیت 
کرونا در کشــور ما با کشــورهای همســایه و با 
کشورهای دیگری در قاره آفریقا که آغاز سویه های 
BA4 و  BA5 از آنجا بود و روندشان نزولی شد 
و کشورهای قاره آمریکا که افقی شده و ... متفاوت 
باشد، ناشی از ماحظاتی اســت که باید رعایت 
شوند که اگر این ماحظات را رعایت نکنیم، ممکن 
است سرنوشــت متفاوتی نسبت به این کشورها 
داشته باشیم. یکی از این موارد تعطیلی مدارس 

و دانشگاه هاســت که منجر به امتــزاج متفاوت 
جمعیتی می شــوند. به این صورت که افراد در 
کافه ها، سینماها، فرهنگسراها و... جمع می شوند، 
مسافرت هایی که قطعا در تابستان انجام می شود. 
مردمی که طی ســال های اخیر خســته شدند، 
ممکن است امسال استقبال بیشتری از مسافرت  

کنند، آن هم بدون توجه به مسائل پیشگیرانه.
وی در عیــن حال بر لزوم رعایــت پروتکل ها در 
مراسم و تجمعات مناسبتی پیش رو تاکید کرد و 
گفت: اینکه چه مقدار نکات بهداشتی را رعایت 
می کنیم، مهم اســت، تنوع زیــادی در رعایت 
پروتکل های بهداشتی وجود دارد؛ از رعایت بسیار 
خوب پروتکل های بهداشــتی گرفتــه و حضور 
در فضاهای باز و با فاصله گرفتــه تا عدم رعایت 
پروتکل ها در فضاهای بســته و بــدون توجه به 
فاصله گذاری و .... متاســفانه برخی افراد تعمدا 

توصیه ها را به سخره می گیرند.
یونسیان بااشاره به وضعیت کرونا در عراق، بر لزوم 
تعامل مناسب با این کشور برای راهپیمایی اربعین 

تاکید کرد.
آیاواردموجهفتمشدیم؟

وی با بیان اینکه ما وارد یک موج جدید شده ایم، 
گفت: حال برخی اســم این مــوج را موج هفتم 
می گذارند و برخی هم می گویند هر موج برای یک 
واریانت است و از آنجایی که ما در همان واریانت 
هســتیم، وارد قله دوم موج ششم شده ایم. به هر 
حال ما وارد موج جدید شدیم، اما اینکه چه زمانی 
به قله می رســیم و این قله  چــه ارتفاعی خواهد 
داشت، قابل پیش بینی نیست. زیرا به شدت تابع 

عواملی است که مطرح کردم.
یونسیان گفت: می توان گفت که بر اساس آنچه 
که از همه جای دنیــا دیده ایم، یا BA5 در حال 
حاضر در کشور غالب اســت یا در آینده نزدیک 
غالب خواهد شد. در هفته گذشــته  ۵۴ درصد 
ویروس هایــی که در دنیا سکونســینگ شــده 
بودند، BA5 بودند و ۸۳ کشــور دنیا غلبه این 
ویروس را گزارش کرده بودند. بنابراین در کشور 
ما یا این سویه غالب است یا به زودی غالب خواهد 
شد. برداشت من این اســت که اگر BA5 غالب 
نشده باشــد، دلیلی برای افزایش موارد نداریم، 
اما منتظریم که نتایج دقیق تری از سوی وزارت 

بهداشت ارائه شود.

صدور ۷۲ ساعته گواهینامه و تقسیط جریمه 
خودروهای توقیفی

آیا وارد موج هفتم کرونا شدیم؟

یک متخصص طب فیزیکی و توانبخشی:
استراحتمطلقبعدازکمردرد

توصیهنمیشود
یک متخصص طب فیزیکی و توانبخشی می گوید استراحت طولانی 
مدت بعد از انواع مختلف کمردرد نه تنها در بهبود درد تاثیری ندارد 

بلکه می تواند مشکات بیشتری به دنبال داشته باشد.
به گزارش ایســنا، دکتر حســین یاری، متخصص کلینیک طب 
پیشگیری و ارتقا ســامت جهاد دانشــگاهی گفت: پزشکان به 
بیماران مبتا به کمردردی که جراحی برای آنها فوریت نداشــت 
توصیه می کردنــد که برای مدتی طولانی مثــا بیش از یک ماه 
استراحت مطلق داشته باشــند، اما به دنبال پژوهش های علمی 

متعدد، پزشکی مدرن به نتیجه دیگری رسیده است.
ایــن متخصص طب فیزیکــی با بیــان اینکه امــروزه مطالعات 
دانشمندان اثبات کرده است که استراحت بیش از دو یا سه روز در 
هیچ یک از مراحل درمان کمردرد مفید نیست، گفت: استراحت 
طولانی مدت حتی ممکن است مشــکات مضاعفی را با خود به 
همراه داشته باشد؛ در اســتراحت طولانی مدت عضات ضعیف 
شده و قوام و توان خود را از دست می دهند. این مساله به تنهایی 

می تواند باعث تشدید دردهای بیمار شود.
یاری در ادامه به مشکات روحی و روانی ناشی از استراحت طولانی 
مدت پرداخت و گفت: با استراحت طولانی، سامت روان و احساس 
سامتی شما تضعیف می شــود. نداشتن فعالیت شغلی و اختال 

عملکرد روزانه هم باعث بار مضاعف روانی خواهد شد.
او همچنین افزود: پژوهش های علمی نشان می دهند که افسردگی 
و احساس ناتوانی جسمی و بیماری در افرادی که مدت طولانی در 
بستر استراحت مطلق کرده اند شایع تر است؛ مشکات گوارشی از 
جمله یبوست با استراحت طولانی مدت تشدید می شود. عاوه بر 
این ها استراحت مطلق احتمال لخته شدن خون در عروق لگن و 

پاها را افزایش می دهد.
این متخصص طب فیزیکی با بیان اینکه استراحت مطلق طولانی 
دیگر هیچ جایگاهی در درمان کمردرد ندارد و منسوخ محسوب 
می شود، گفت: علت کمردرد خواه ناشی از آسیب دیسک یا نشات 
گرفته از آســیب ســیاتیک، تنگی کانال نخاع کمری، گرفتگی 
عضانی، لیزخوردگی مهره کمری و یا هر نوع دیگر کمردرد باشد، 
برای آن نهایتا دو تا سه روز استراحت نسبتا مطلق توصیه می شود.

رئیس مرکز ملی اقلیم و مدیریت بحران 
خشکسالی با بیان اینکه در تمام نقاط کشور 
شرایط خشکسالی به شدت استثنایی و طولانی 
مدت است، گفت که بارش های پاییزی نیز دیرتر آغاز خواهد 

شد.
احد وظیفه در گفت وگو با ایسنا با اشاره به اینکه شاخص های 
شدید  تا  متوسط  خشکسالی  نشان دهنده  خشکسالی 
استثنایی در تمام نقاط کشور هستند، اظهار کرد:غرب 
کشور، شمال خوزستان، لرستان، کرمانشاه به خصوص ایام 
در شرایط خشکسالی به شدت استثنایی و طولانی مدت به 

سر می برند.
وی افزود: میزان بارندگی طی سال گذشته در کرمانشاه ۵۰ 
درصد زیرنرمال و امسال ۴۸ درصد زیر نرمال بوده و میزان 
بارش در ایام نیز ۶۱ درصد زیر نرمال گزارش شده است 
بنابراین هنگامی که در بلند مدت بارش یک ساله و دوساله در 
منطقه ای بیش از ۵۰ درصد کمتر از نرمال و دوره خشکسالی 
طولانی  شود، شرایط بسیار حاد و بی سابقه ای بر کشور حاکم 

می شود.
رئیس مرکز ملی اقلیم و مدیریت بحران خشکسالی درباره 
میزان کاهش بارندگی در کشور گفت: در مناطقی همچون 
تهران که سال گذشته بیش از ۲۰ درصد بارندگی زیرنرمال 
ثبت شده بود، امسال این آمار و ارقام بزرگ تر شده و به حدود 
۳۸ درصد زیرنرمال رسیده اما این شرایط فقط مختص تهران 
نیست و در قزوین، سمنان، جنوب البرز، خراسان رضوی، 
خراسان شمالی و به طور کلی در شمال شرق کشور نیز 

خشکسالی بسیار شدیدی حاکم است.
وی ادامه داد: دیگر نقاط کشور هم وضعیت چندان مناسبی 
ندارند چراکه میزان بارندگی در سیستان و بلوچستان 
و کرمان به حدود ۵۰ درصد زیر حد نرمال، فارس به ۳۰ 
درصد زیر حد نرمال و میانگین بارندگی در استان بوشهر نیز 
به صورت چشمگیری کاهش یافته و در هیچ نقطه ای از کشور 
بارش ها بیش  از حد نرمال نبوده است.به گفته وظیفه، تنها 
نقطه ای که در سال آبی جاری بارندگی بیش از حد نرمال 
داشته، استان هرمزگان است که در آن نیز خشکسالی حاکم 
است چراکه بارش های خود را طی دو هفته در دی ماه دریافت 

کرد و پس از آن نیز بارش قابل ماحظه ای نداشت.

رییس سازمان حفاظت محیط زیست مسئله محیط زیست را یک 
مسئله فراگیر و فرامرزی دانست و گفت: امیدوارم نشست وزرای 
محیط زیست منطقه، پیش درآمدی بر گسترش روابط در همه  

زمینه ها باشد.
به گزارش ایسنا علی ساجقه در آیین افتتاحیه نشست منطقه ای 
وزیران محیط زیست که روز گذشته در محل سالن همایش های 
بین المللی رایزن آغاز به کار کرد، دیپلماسی محیط زیست را پیش 
درآمدی بر دیپلماسی سیاسی بین کشورها عنوان و اظهار کرد: آنچه 
که امروز وزرای کشورهای دوست و برادر را در اینجا گرد هم آورده 
است، تأکیدات رئیس جمهوری اسامی ایران مبنی بر اولویت 

ارتباط با کشورهای دوست و همسایه و بحث محیط زیست است.
وی افزود: امروز مسئله محیط زیست، یک مسئله فراگیر و فرامرزی 
است که ارکان حیات را یا ثبات می بخشد یا با چالش روبرو می کند.

معاون رئیس جمهوری تصریح کرد: متأسفانه امروزه مخاطرات 
محیط زیستی به نحو چشمگیری افزایش یافته و زندگی انسان ها را 

تحت تاثیر قرار داده است.
ساجقه پسماند، گرد و خاک و پساب ها را از جمله این چالش های 
زیست محیطی ذکر کرد و گفت: پیرو تکلیف رئیس جمهوری به 
وزیر امور خارجه و رئیس سازمان حفاظت محیط زیست مبنی 
بر حل مشکل گرد و غبار در منطقه، مذاکرات دو و چندجانبه ای با 
مسئولان محیط زیست کشورهای همجوار و اسامی صورت گرفت 
که منجر به ایجاد همگرایی و هم سویی بین این کشورها شد و اتفاق 
نظر بر حل مشکل گرد و غبار به وجود آمد. رئیس سازمان حفاظت 
محیط زیست اظهار امیدواری کرد نشست وزرای محیط زیست 
منطقه، پیش درآمدی بر گسترش روابط در همه  زمینه ها باشد.  وی 
تصریح کرد: ایجاد سازمان منطقه ای محیط زیست، دبیرخانه و گروه 

کارشناسی پیگیری مصوبات این نشست، در دستور کار قرار دارد.
ساجقه در ادامه گفت: هدف نهایی از نشست امروز، ایجاد همگرایی 
برای تثبیت محیط منشأ با استفاده از فناوری های نوین و روش های 
دانش بنیان است. هرچند نشست امروز تمام مسائل زیست محیطی 

را در بر می گیرد اما به طور ویژه به موضوع گرد و غبار می پردازد.
وی افزود: امیدواریم دستگاه های مسئول سازمان ملل که 
نمایندگان برخی از آنان در نشست امروز حضور دارند، تکالیف خود 

را در این زمینه انجام دهند.

یک پژوهشگر روان درمانی فراتشخیصی با 
نفی" فرهنگ باگری" و با بیان اینکه در حال 
حاضر "فرهنگ باگری" در کشور ما تبدیل 
به آفت بزرگ اجتماعی شــده است گفت: 
آسیب های فرهنگ ریاکارانه "باگری" هر 
روز در کشور بیشتر می شود، به طوری که بعضا 
باگرها از هر اقدام خود حتی فعالیت هایی 
که در راستای کمک به بزرگ ترها و آسیب 
دیدگان انجام می دهند عکس گرفته و آن را 

به عنوان یک لطف در حق بزرگترها و سالمندان در فضای مجازی منتشر می کنند.
دکتر امیر لطفی حقیقت در گفت وگو با ایسنا، با تاکید بر لزوم حفظ حرمت سالمندان، بزرگترها 
و آسیب دیدگان، اظهار کرد: گاه و بی گاه در فضای مجازی تصاویری منتشر می شود که برخی 
باگرها بدون حفظ شان و حرمت بزرگان در حال کمک کردن به بزرگان، سالمندان و حتی 
آسیب دیدگان حرفه های مختلف هستند. گویی این افراد محتاج کمک  هستند و این باگرها 
لطف بزرگی را در حق آنها انجام می دهند. حال آنکه کمک به آسیب دیده وظیفه تمام افراد 

است و باید حرمت بزرگان در چنین مواردی حفظ شود.
این مشاور "فرهنگ باگری" را از مخدوش کننده ترین، آسیب زاترین و ویران کننده ترین 
مولفه های اثر گذار بر فرهنگ کشور دانست و ادامه داد: در فرهنگ "باگری"، تقلید زندگی 
علی الظاهر "لاکچری" که صرفا پوسته زندگی در آن حفظ شده است، باعث می شود که نگاه 
افراد نسبت به بزرگترها، سالمندان و آسیب دیدگان و کمک به آنها بیشتر حالت نمایشی و به 
اصطاح "شو آف داشته باشد. در چنین شرایطی برای اغواگری و نه انجام وظیفه به سالمندان 

و بزرگترها کمک می شود و این بی حرمتی به اسم "کمک" تلقی می شود.

بنابر اعام وزارت بهداشت، طی ۲۴ ساعت 
گذشته ۳۵۸۸ بیمار مبتا به کووید ۱9 در 
کشور شناسایی شــدند و متاسفانه در این 
بازه زمانی هفت بیمار نیز جــان خود را از 

دست دادند.
به گــزارش ایســنا، از دیروز تا امــروز ۲۱ 
تیرماه ۱۴۰۱ و بر اساس معیارهای قطعی 
تشــخیصی، ۳۵۸۸ بیمار جدید مبتا به 
کووید۱9 در کشور شناسایی و ۴۰۶ نفر از 

آنها بستری شدند.
مجموع بیماران کووید۱9 در کشور به 7 میلیون و ۲۵۵ هزار و ۱7 نفر رسید.

متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته، 7 بیمار مبتا به کووید۱9 در کشور جان خود را از دست 
دادند و مجموع جانباختگان این بیماری، به ۱۴۱ هزار و ۴۵۱ نفر رسید.

خوشبختانه تاکنون 7 میلیون و ۶۵ هزار و ۴7۳ نفر از بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستان ها 
ترخیص شده اند.

۳۸۶ نفر از بیماران مبتا به کووید۱9 در بخش های مراقبت های ویژه بیمارستان ها تحت 
مراقبت قرار دارند.

تا کنون ۵۲ میلیون و 7۶۴ هزار و 7۸7 آزمایش تشخیص کووید۱9 در کشور انجام شده است.
در حال حاضر ۴ شهرستان در وضعیت قرمز، ۱۴ شهرســتان در وضعیت نارنجی، ۱۴۲ 

شهرستان در وضعیت زرد و ۲۸۸ شهرستان در وضعیت آبی قرار دارند.
همچنین تا کنون ۶۴ میلیون و ۶۸۵ هزار و ۲7۳ نفر دُز اول، ۵۸ میلیون و ۴۳ هزار و ۳۵۸ نفر 
دُز دوم و ۲۸ میلیون و ۱۳ هزار و 9۴۱ نفر نیز دُز سوم واکسن کرونا را در کشور تزریق کرده اند.

ساماندهی اوقات فراغت دانش آموزان از 
جمله برنامه های وزارت آموزش و پرورش 
در تعطیات ســه ماهه تابستانی است؛ 
فرصتی که عمدتا به فعالیت های ورزشی، 
فرهنگی و هنری اختصاص می یابد؛ هرچند 
امســال طرح تثبیت و تعمیق یادگیری 
دانش آموزان نیز به آن افزوده شده است.
به گزارش ایسنا، فصل تابستان، بهترین 
فرصت جهت شــکوفایی اســتعدادها و 

پرورش خاقیت در وجود دانش آموزان به ویژه در عرصه هنر و ورزش به شمار می رود. 
تعلیم و تربیت تمام ســاحتی و ایجاد تنوع در فرصت هــای تربیتی در مراکز مختلف 
آموزش و پرورش به منظور پاسخ گویی به نیازهای دانش آموزان در سندتحول بنیادین 
مورد تاکید قرار گرفته است.عباس مهاجر، سرپرست اداره کل فرهنگی و هنری وزارت 
آموزش وپرورش در گفت وگو با ایسنا، درباره برنامه های تدارک دیده شده برای تابستان 
اظهار کرد: ۳۰ هزار پایگاه تابستانه برای این امر درنظر گرفته شده است و برای برگزاری 
دوره های فرهنگی و هنری، هشت هفته را در برنامه پیش بینی کرده ایم که البته به اقتضای 
شرایط مناطق می تواند کمتر یا بیشتر باشد.وی افزود: مهلت برای ثبت نام دانش آموزان 
در کاس های تابستانه همچنان وجود دارد و ما سامانه ثبت نام را نبسته ایم. سرپرست 
اداره کل فرهنگی و هنری وزارت آموزش وپرورش گفت: عاوه براین، چند برنامه  متمرکز 
کشوری در تابستان داریم که جشنواره فرهنگی هنری فردا، جشنواره مهتاب در نور با 
محوریت موضوعی حجاب و عفاف، اردوی ملی شوراهای دانش آموزی برتر سراسر کشور 

در قالب دو گروه ۶۰۰ نفره که در مردادماه برگزار می شود از این جمله هستند.

برنامههایتابستانیآموزشوپرورشافزایشدوبارهمبتلایانکرونادرکشور»فرهنگبلاگری«؛آفتزندگیاینروزها
برایدانشآموزان
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خبرخبر

انجمن سینمای جوانان ایران با همکاری شبکه 
مستند برنامه ای ترکیبی با محوریت بررسی 

آثار کوتاه سینمای ایران را روی آنتن می برد.
به گزارش ایسنا به نقل از روابط عمومی انجمن 
سینمای جوانان ایران، برنامه ترکیبی »سینما 
جوان« تازه ترین برنامه شبکه مستند سیماست 
که در تعامل و همکاری با انجمن ســینمای 
جوانان ایران با محوریــت پخش و تحلیل و 
بررسی آثار و وضعیت فیلم کوتاه در سینمای 
ایران، بــا تهیه کنندگــی و کارگردانی اصغر 

احمدپور به  زودی روی آنتن می رود.
اصغر احمدپور تهیه کننــده و کارگردان این 
برنامه تلویزیونی درباره محتوا و فرم »سینما 
جوان« عنوان کرد: توجه اصلی برنامه روی آثار 
کوتاه سینما است که انجمن سینمای جوانان 
ایران یکی از اصلی ترین متولیان این بخش از 
سینما، برای ارتقا و نشان دادن اهمیت آثار کوتاه 
همراه برنامه حضور دارد. وی افزود: در این برنامه 
قصد داریم اهمیت این سینما را به مخاطبان 
نشان دهیم و در این مسیر با عوامل، منتقدان، 
اهالی ســینما گفت وگو خواهیم کرد و در هر 
قسمت برخی از آثار کوتاه سینمای ایران را هم 
پخش خواهیم کرد، مساله ای که در سال های 
گذشته کمتر به آن توجه شده است و برخاف 
آثار سینمایی، بلند، مستند، پویانمایی و سریال 
کمتر به پخش آثار کوتاه سینمای ایران در قاب 

تلویزیون و برای مخاطب عام توجه شده است.
تهیه کننده و کارگردان برنامه »نردبان« گفت: 
سعی داریم به اخبار، حواشی و اطاعاتی که 
برای اهالی ســینما جذابیت دارد، بپردازیم و 
در این بخش از برنامه با نگاهی متفاوت از نگاه 
جشنواره محور و یا رویدادی، به صورت مستمر 
اخبار و اتفاقات را دنبال می کنیم و می خواهیم 
فضای سینمای کوتاه را در تمام سال و نه صرفا 
در بازه زمانی برگزاری جشــنواره فیلم کوتاه 

تهران، مورد بررسی قرار دهیم.
وی عنوان کرد: »سینما جوان« قرار است در یک 
بسته یک ساعته از شبکه مستند پخش شود 
و عاوه بر پخش و گفت وگو درباره فیلم های 
کوتاه، بخش های متنوع دیگری هم برای برنامه 
در نظر داریم مانند بخش های آموزشی که در 
آینده با مشخص شدن زمان پخش، بخش های 
مختلف این برنامه را اطاع رسانی خواهیم کرد.

جزئیاتبرگزاری
پانزدهمینجشنواره

موسیقینواحی
مشخصشد

در جلسه شورای سیاســتگذاری جشنواره 
موسیقی نواحی ایران، اعضای این شورا درباره 
زمان و مکان برگــزاری و همچنین خطوط 
اصلی پانزدهمین جشنواره موسیقی نواحی به 

گفت وگو پرداختند.
به گزارش ایســنا به نقــل از روابط عمومی 
دفتر موسیقی، جلسه شورای سیاستگذاری 
پانزدهمین جشنواره موسیقی نواحی با حضور 
محمد اله یاری فومنی مدیرکل دفتر موسیقی، 
محمدعلی مرآتی دبیر جشنواره، احمد صدری، 
حمید عســکری و منصوره ثابت زاده اعضای 
شورای سیاستگذاری برگزار شد و اعضای این 
شورا درباره زمان و مکان برگزاری و همچنین 
خطوط اصلی پانزدهمین جشنواره موسیقی 

نواحی به گفت وگو پرداختند.
مدیرکل دفتر موسیقی در ابتدای این جلسه به 
بررسی جشنواره موسیقی نواحی در دوره های 
اخیر پرداخت و خواستار ارتقای کمی و کیفی 

جشنواره درشرایط پس از کرونا شد.
در ادامه محمدعلی مرآتی، دبیر پانزدهمین 
جشنواره موســیقی نواحی نیز گفت: ما سال 
گذشته به خاطر کرونا یک سری محدودیت ها 
برای اجراها داشــتیم؛ چون جان افراد برای 
ما اولویت داشــت. حــالا امســال چنانچه 
محدودیت های کرونایی کمتر شود، می توانیم 
روزهای جشنواره را چهار روز درنظر بگیریم و 
مراسم اختتامیه را در یک روز دیگر برگزار کنیم. 
وی درباره زمان برگزاری جشنواره نیز عنوان 
کرد: پیشــنهادی که برای زمــان برگزاری 
جشــنواره داشــتیم این بود که بیاییم یک 
زمان بندی ثابت برای جشنواره بگذاریم ولی 
با توجه به مناسبت های ماه های قمری که هر 
سال تغییر می کند چنین چیزی امکان پذیر 
نیســت. ما بازه زمانی ۱۰ روز آخر ماه آبان را 
در نظر گرفته ایم و باید برای تاریخ نهایی آن با 

مسئولان استان کرمان صحبت کنیم.
دبیر پانزدهمین جشــنواره موسیقی نواحی 
درباره محورهای این دوره از جشنواره گفت: 
این جشنواره قابلیت های گسترده ای دارد و ما 
می خواهیم با دعوت از کشــورهای همسایه، 
دوست و برادر، در یک ساز و کار علمی هنری 
این وحــدت گفتمانی را به حضــور و ظهور 
برسانیم. تنوع سنت های قومی بدون توجه به 
مرز سیاسی، گفتمان های موسیقایی جهان 
اسام، طبقه بندی موسیقایی، رابطه ها و تأثیرات 
متقابل موسیقایی بین اقوام مختلف و عناصر 
موسیقایی مشترک، محورهای پیشنهادی این 

دوره از جشنواره موسیقی نواحی است.

با پایان گرفتن اجرای نمایش »بی چرا زندگان« یک اثر نمایشی جدید 
از روز جمعه بیست و چهارم تیرماه در تالار قشقایی مجموعه تئاتر شهر 

اجرای خود را آغاز می کند.
به گزارش ایسنا به نقل از روابط عمومی مجموعه تئاتر شهر، نمایش 
»تب« به نویسندگی والاس شان ، کارگردانی رویا کاکاخانی و بازی نادر 
فاح عنوان یکی از تازه ترین آثار نمایشی تئاتر شهر است که از روز جمعه 

بیست و چهارم تیرماه در تالار قشقایی روی صحنه می رود. 
بهرنگ رجبی مترجم، سینا ییاق بیگی طراح صحنه، مرتضی 
برزگرزادگان مدیر تولید، دستیار کارگردان و برنامه ریز، ماهور ماجدی 
عضو گروه کارگردانی برخی از اعضای گروه اجرایی این اثر نمایشی را 
تشکیل می دهند که از تاریخ یاد شده ساعت ۲۰:۳۰ به مدت زمان ۶۰ 
دقیقه و قیمت بلیت 7۰ هزار تومان میزبان عاقه مندان تئاتر خواهد بود. 
نمایش »تب« روایتگر بخشی از زندگی مردی است که در یک شرایط 
اقتصادی و فرهنگی خوب رشد کرده و بزرگ شده است اما اتفاقی بر او 
تاثیر گذاشته و و باعث می شود تا دیدگاهش نسبت به زندگی ، نقش 
و جایگاهش در وضعیت و شرایط اقتصادی جهان وارد شرایط و نگاه 
متفاوتی شده و به این بیاندیشد که اصاً می تواند بر شرایطی مانند فقر 

اثر داشته باشد یا خیر؟ 
رویاکاکاخانی از جمله هنرمندان عرصه تئاتر است که طی سال های 
اخیر عاوه بر تدریس تئاتر در حوزه های مختلف دانشگاهی در 
نمایش هایی چون »پیش از ناشتایی – ۱۳77«، »مده آ- ۱۳7۸«، 
»پیراهن های سفید – ۱۳79«، »ابر در فنجان – تالار مولوی- ۱۳۸۰«، 
»خاموشی ماه – تالار شماره ۲ تئاتر شهر – ۱۳۸۱«، »یادگاری ها- 
تالار شماره ۲ تئاتر شهر – ۱۳۸۲«، »اتاق گریم – تالار شماره ۲ تئاتر 
شهر – ۱۳۸۳«، »آپارتمان – تماشاخانه مهر – ۱۳79«، »هنگامه ای 
که آسمان شکافت – تماشاخانه مهر – ۱۳۸۲«، »گاهی اوقات برای 
زنده ماند باید مرد- تالار قشقایی – ۱۳۸۲« و چند اثر نمایشی دیگر به 
عنوان کارگردان، دستیار کارگردان و عضو گروه اجرایی حضور داشته 
است.  نمایش »بی چرا زندگان« به نویسندگی لیلی عاج و کارگردانی 
الهام شعبانی که از روز دوم خرداد ماه در تالار قشقایی اجرای خود را آغاز 
کرده بود، روز دوشنبه بیستم تیر ماه به اجرای خود در این تالار پایان داد.

بررسیفیلمهایکوتاه"تب"بهتئاترشهرمیآید
در»سینماجوان«

تلویزیون یک اسـتاد مرمت، با نقدِ تغییر کاربری در برخی بناهای 
تاریخی، »حمـام نـواب« را از جمله قربانیانِ این اشـتباه 
دانسـت که حفاظـت از آن با غفلت مواجه شـده اسـت و 
در ادامه، حال و روز خانه های » لـرزاده«، »دبیرالملک« و 
»سرای کاظمی« را شـرح داد که به خاطر تغییر کاربریِ 

نادرسـت، دچار بحران هویت و آسـیب شده اند.
اسکندر مختاری ـ استاد دانشگاه و کارشناس مرمت ـ در 
گفت وگو با ایسـنا، دربـاره تغییر کاربری های نادرسـتی 
که به بناهـای تاریخی تحمیل می شـود، توضیحاتی داد 

و آسـیب های آن را بررسی کرد.
او تغییـر کاربری در یک بنـای تاریخی را عاملی دانسـت 
که هم می توانـد به بنا صدمه بزند  و هم سـبب اسـتمرار 
و پایـداری اثر شـود و در این بـاره گفت: انتخاب درسـت 
کاربـری می توانـد سرنوشـت مرمـت بنـای تاریخـی را 
تعیین کند. البته این سرنوشـت فقط به انتخاب کاربری 
معطوف نمی شـود و به نگهـداری و اسـتمرار حیات بعد 
از تغییر کاربـری نیـز بسـتگی دارد. به عبـارت دیگر هر 
طرح مرمتـی باید یـک برنامـه مدیریتی داشـته باشـد 
که بر اسـاس آن برنامـه مدیریتـی، تکلیف نگهـداری و 

اسـتمرارش در آینده مشـخص شود.
مختاری با بیـان این که بـرای نگهداری یـک اثر تاریخی 
فرآیند اقتصـادی به وجـود می آید، اظهار کـرد: طبیعی 
اسـت که فرآیند نگهداری و اسـتمرار به اعتبار مالی نیاز 
دارد. هر شـخص یا شـرکتی که کاربـری اثـر تاریخی را 
به عهـده می گیرد، تعهـدات مالی بـرای مالک اثـر ایجاد 
می شـود، چرا که نگهـداری از یک بنـای تاریخی هزینه 
دارد و این هزینه نسـبت بـه نگهداری اثـر تاریخی از یک 
سـاختمان معمولی بیشتر اسـت. تأسیسـات، فاضاب، 
عایق های بام، محوطـه اطـراف، نازک کاری ها و تزیینات 
داخلـی در معـرض تغییـرات کاربـری قـرار می گیرند و 
ممکـن اسـت در جریـان آن، دچار مشـکل شـوند. پس 
باید بعـد از تغییر کاربـری از آن هـا نگهداری شـود و این 
نگهـداری هـم هزینـه می خواهـد. از طرفـی در کشـور 
ما فعالیت هـای فرهنگـی، بـازده اقتصـادی ندارنـد و بر 
ایـن اسـاس فرآینـد اقتصـادی دچار مشـکل می شـود 
و نگهـداری بنـای تاریخـی را در معـرض مخاطـره قرار 
می دهد و بـا وجود همـه تاش هایی که بـرای نگهداری 
بناهای تاریخـی در سـطح تهران می شـود،   امـا در حال 
حاضر ایـن فرآیند نگهداری دچار مشـکل شـده اسـت.

اشتباهدرحمامتاریخی
به گفته این کارشـناس مرمت، »حمام نواب« )لوکیشن 
فیلم قیصـر( در تهـران، از جمله آثـار تاریخی اسـت که 
به خاطـر کاربری هـای نامناسـب، امـروز از نگهـداری و 

حفاظـت دور مانده اسـت.

مختاری در این بـاره توضیح داد: تغییر کاربـری اولیه ای 
که به عنـوان مرکز فرهنگـی به »حمـام نـواب« دادند با 
شـرایط فعلی محلـه  »اودلاجان« سـازگار نبـود و چون 
بازده اقتصادی نداشـت، نتوانسـت اسـتمرار یابد. در این 
موارد دو کار می توان انجـام داد، اول این که کاربری به بنا 
داده شـود که بازده اقتصادی داشـته باشـد و دوم این که 
نهادی هزینـه مدیریت چنیـن کاربری هایـی را برعهده 

گیرد که بتوانـد این هزینه  کـرد فرهنگی را بپـردازد.
چراعمرخانهموزه»لرزاده«وخانهاسباببازی

»دبیرالملک«کوتاهبود؟
این کارشـناس مرمت با اشـاره بـه وضعیت پیـش آمده 
درباره »خانـه موزه لـرزاده«،   نیـز گفت: در حـال حاضر 
دربـاره بناهایی که در تهران مرمت شـده اند، مشـکاتی 
بعـد از تغییـر کاربـری در کوتاه مـدت و یـا بلندمـدت 
پیش آمده اسـت. همین کاربری کـه به »خانه لـرزاده« 
اختصـاص دانـد، خیلـی کوتاه مـدت بـود، امـا چـرا این 
اتفاق رخ داده اسـت؟ چون نگهداری ایـن خانه به عنوان 
موزه، هزینه بر اسـت و کسـی حاضر نیسـت ایـن هزینه 
را بپـردازد. او اضافـه کـرد: خانه هـای تاریخـی زیـادی 
هسـتند که با تغییر کاربـری نامناسـب از بیـن رفته اند 
و یا رها شـده اند، برای مثـال خانه »دبیرالملـک« )خانه 
قاجـاری در محله سرچشـمه تهران کـه ابتدا بـه عنوان 
»خانه اسـباب بازی ویژه کـودکان کار و خیابـان« افتتاح 
شـد و بعدهـا بـه عنـوان »خانه محلـه« تغییـر عملکرد 
داد(، از دیگـر بناهایی اسـت کـه کاربری نامناسـب پیدا 
کرده اسـت. خانـه »فخرالملـوک« نیـز همین وضـع را 
دارد و امروز تقریبا متروکه اسـت. »سـرای کاظمی« هم 
یکی از مـواردی بـود که تغییـر کاربـری داده شـد، اما از 
آن نگهداری نشـد، این سـرا ابتـدا کتابخانه و بعـد موزه 
مردم شناسـی راه انـدازی کردند کـه آن هـم دوام نیاورد.

حلقهمفقودهدر»سردرباغملی«،»میدان
مشق«وبناهایتاریخیِشهرداری

مختاری افـزود: در سـالیان اخیـر »سـردر باغ ملـی« را 
سـازمان زیباسـازی مرمت کـرد و قـرار بود بـا همکاری 
میراث فرهنگـی به آن کاربـری دهند، اما معمـولا درِ آن 
بسته اسـت. همچنین محوطه میدان مشـق نیز به حال 
خود رها شـده و مشـخص نیسـت چه کسـی باید از آن 
نگهداری کند. جوشِ یکی از درهای آن شکسـته اسـت، 
اما مشـخص نیسـت چه کسـی بایـد این شکسـتگی را 
تعمیر کند. اکنون درِ بزرگ را برای دسترسی به محوطه 
باز کرده انـد، در حالی کـه هر کـدام از این درهـا چند تن 
اسـت و نمی شـود به مدت چند سـال فقط یک در، باز و 
بسـته شـود. این اسـتاد مرمت در دانشـگاه، با طرح این 

پرسـش که چرا باید برای بناهـای تاریخی چنین اتفاقی 
بیفتد؟ ادامـه داد: چـون در این مملکت کسـی نیسـت 
که بـرای فعالیت هـای فرهنگـی هزینـه کند. اصـا در 
کشور ما هزینه نگهداری از سـاختمان های معمولی هم 
مشکل سـاز اسـت. سـاختمان های دولتی و وزارتخانه ها 
نیز از این قاعده مستثنی نیستند، نمای بسیاری از آن ها 
تخریب شـده اسـت، هزینه نگهـداری از آن هـا را ندارند 
و چنیـن هزینه هایـی در بودجه هـای عمومـی تعریـف 
نشـده اسـت. مختاری که تاکنون در مرمت آثار تاریخی 
متعـددی نقش داشـته اسـت، هزینه بر بـودن نگهداری 
بناهـای تاریخـی را مشـکل رهـا شـدن آن ها دانسـت و 

گفـت: در حـال حاضر این مشـکل بزرگی اسـت.
او ادامـه داد: وضعیت نگهداری »خانه سـیمین و جال« 
در حال حاضـر خوب اسـت. نگهبان ها و راهنمـای موزه 
همیشـه حضور دارند، چـون یک خانـه تاریخی کوچک 
اسـت و نگهداری از آن برای شـهرداری مقدور اسـت، اما 

در »حمام نـواب« از این خبرها نیسـت.
این کارشـناس مرمت افزود: نگهداری کار سـختی است 
و نیازمنـد برنامه ریـزی دقیـق و صـرف هزینـه اسـت و 
نمی توان آن را براحتی از کسـی انتظار داشـت. این گونه 
امور باید از محـل بودجه های عمومـی، دولتی و متولیان 

آن ها تامین شـود.
مختاری گفت: پایگاه های میـراث ملی و جهانی بهترین 

دسـتاورد مدیریتی در امـر حفاظت، نگهـداری و مرمت 
در دو دهه گذشـته بوده اسـت و بایـد برای حفـظ آن ها 
تاش شـود. عمـر پایگاه شـهر تاریخی تهـران بـه اندازه 
عمرکاری من بود، سـال ۱۳7۵ شـکل گرفت و در سـال 
۱۳۸۸ بـه کار خود پایـان داد، اما خوشـبختانه مدیریت 

پایگاه میـراث جهانی بـم همچنان پا برجاسـت.
او ادامـه داد: تفـاوت پایگاه هـای میراث جهانـی و ملی با 
مابقی سطوح سـازمانی وزارت میراث فرهنگی این است 
که در پایگاه ها تمام شـئونات پژوهش، حفاظت، مرمت، 
نگهداری و معرفی بناهای تاریخی در یک مکان متمرکز 
است و هر پایگاهی یک مسـؤول دارد و مسؤولیت ها بین 
بخش های مختلف سـازمانی پراکنده نیسـت. از طرفی، 
این مسؤول باید علم و تجربه کافی داشـته باشد و صرف 
این که کارمند دولت باشـد کفایت نمی کند و همچنین 
بایـد کارنامـه کاری در ایـن حـوزه داشـته باشـد و مورد 
احترام نیز باشد. در چنین شـرایطی می توان امیدوار بود 
که این فرد مسـؤول حتی بعد از سـاعات کاری و در خانه 
هـم می تواند شـرایط را کنترل کنـد و برای آسـیب های 
قابـل پیش بینـی و غیرقابـل پیش بینـی چاره اندیشـی 
کند، اما زمانی کـه ارکان نگهداری، حفاظت، مرمـت و ... 
در بین بخش های مختلف پخش باشـد، اگر مشکلی در 
این ارکان پیش آید مسـؤول هر بخشـی تقصیـرات را از 

سـر خود بـاز می کند.

سرنوشت اشتباهی یک حمام و چند خانه تاریخی
سنا

  ای
س:

عک

کارگـردان فیلـم »طاخـون« می گویـد، 
اگر می دانسـت که شـروع اکـران فیلمش 
بـا نمایـش تعـداد زیـادی فیلـم همـراه 
می شـود باز هـم در نوبـت اکـران می ماند 
واز ایـن اکـران پشـیمان اسـت و در ادامه 
می پرسـد که آیـا بخاطر مشـکات اکران 
در دو سـال قبـل کرونایی، بایـد همه چیز 

را در همیـن یـک سـال جبـران کرد؟
به گـزارش ایسـنا، ابراهیم شـیبانی حدود 
چهار سـال قبل شـروع به سـاخت فیلمی 
تازه با نـام »طاخـون« کـرد. او ۱۳۸۱ تا 
۱۳9۱ سـه فیلـم »زهـر عسـل«، »صحنه 
جـرم ورود ممنـوع« و »هیـچ کجـا هیـچ 
کس« را سـاخته بـود و در سـال ۱۳99 با 
»طا خون« متقاضی حضور در جشـنواره 
فیلـم فجـر سـی ونهم بـود؛ جشـنواره ای 
کـه متقاضیانـش بـه دلیـل شـیوع کرونـا 
و کاهـش تولیـدات سـینمایی، توسـط 
یـک هیـات بـه طـور همزمـان انتخـاب و 

داوری شـد.
او ایـن فیلـم را از ابتدای تیرماه کـه انتظار 
می رفـت بـا فروکش کـردن شـیوع کرونا، 
گیشـه سـینما وضع بهتری داشـته باشـد 
اکـران کرد ولـی اتفاق هایـی افتـاده که او 

را از ایـن تصمیم پشـیمان کرده اسـت.
یسـنا بـا  شـیبانی در گفت وگویـی بـا ا
بیـان انتقـادی کـه ایـن روزهـا بسـیاری 
از صاحبـان فیلم هـای در حـال اکـران 
مطـرح می کننـد اظهـار کـرد: بـه نظـر 
می رسد سیاسـت های سازمان سـینمایی 
برایـن اسـت کـه تـا جـای ممکـن فیلـم 
اکـران شـود در صورتـی کـه بـا اضافـه 
شـدن چنـد فیلـم جدیـد هـر یـک هفته 
یـا دو هفتـه در میـان، فرصت کافـی برای 
اینکـه فیلم هـای قبلـی مخاطـب خـود را 
پیـدا کننـد ایجـاد نمی شـود آن هـم در 
شـرایطی که وضـع تبلیغـات را می دانیم؛ 
ما نه تیـزر تلویزیونـی داریم و نـه تبلیغات 

محیطـی گسـترده.
او افـزود: طبـق آنچـه در ماه هـای اخیـر 
شـاهد بودیـم، فقـط فیلم هـای دولتـی از 
عنایت های ویـژه برای تبلیغـات برخوردار 
می شـوند و حتـی برنامـه زنـده تلویزیونی 
هـم برایشـان تـدارک دیـده می شـود در 
حالـی کـه خـوب می دانیـم آن فیلم هـا 
توسـط کجـا و بـا چـه بودجـه ای سـاخته 
یـن ترتیـب بـرای بقیـه  ند. بـه ا شـده ا
فیلم هـا فقـط تبلیـغ در فضـای مجـازی 
باقـی می مانـد و اینکـه شـاید از طریـق 

اسپانسـر بتوانیـم چنـد بیلبـورد محـدود 
شـهری با قیمـت بـالا در اختیـار بگیریم.

د:  مـه دا دا کارگـردان »طـا خـون« ا
پیش تـر یـک سـالن بـه نمایـش فیلمـی 
اختصاص داشـت و مخاطب فقط سـانس  
مـورد نظـر خـود را انتخـاب می کـرد اما 
الان کسـی کـه بخواهـد »طـا خـون« 
را ببینـد بایـد جسـتجوی زیـادی کنـد 
نـد  تـا ببینـد در چـه سـینمایی می توا
سـانس مناسـب پیـدا کنـد چـون در 
برخـی سـینماها فقـط یکـی دو سـانس 
بـا فاصلـه زیـاد درنظـر گرفته انـد و در 
واقـع هر کسـی کـه زورش بیشـتر باشـد 
سـانس های پشـت سـر هـم را در بهترین 

نـد داشـته باشـد. سـاعت ها می توا
وی بـا اشـاره بـه اینکـه گزارش هایـی در 
ایـن مـورد دریافـت کـرده و ایـن مسـئله 
فقـط گریبـان فیلـم او را نگرفتـه اسـت، 
گفت: بـه نظرم فقط بخشـی از ایـن ماجرا 
بـه سـینمادار برمی گـردد و بخشـی دیگر 
بـه مدیریـت سـینما در وزارت ارشـاد 
مربـوط اسـت کـه در یـک فاصلـه زمانـی 
کـم، چنـد فیلـم را پشـت سـر هـم اکران 
کرده اسـت. آیا بـه خاطـر اینکه دو سـال 
نتوانسـته ایم فیلمی اکـران کنیـم باید در 
همیـن یـک سـال، همـه چیـز را جبـران 
کنیـم؟ آیـا فکـری شـده کـه چـه بر سـر 
سـرمایه های شـخصی خـرج شـده بـرای 

تولیـد فیلم هـا می آیـد؟ مـن خـودم در 
سـاخت »طـا خـون« سـرمایه گذاری 
کـرده ام و اگـر می دانسـتم شـرایط اکران 
به چـه شـکل اسـت و قـرار اسـت در یک 
هفتـه، چنـد فیلـم جدیـد اضافـه شـوند، 
امـکان نداشـت آن را اکـران کنـم چـرا 
کـه در همیـن هفتـه قبـل کـه فیلم هـای 
جدید اکران شـدند بـاز هم از سـانس ها و 
سـالن های فیلـم من کـم شـد؛ فیلمی که 
تنهـا ۲۰ روز از شـروع اکرانـش می گذرد.
او دربـاره وضعیـت اکـران در شـهرهای 
دیگـر هـم گفـت:  متاسـفانه در بیشـتر 
شـهرها اصـاً سـالن نداریـم و اگـر هـم 
می داشـتیم بایـد بـه ایـن نکتـه توجـه 
کنیـم کـه وقتـی در مـدت سـه هفتـه 
از شـروع اکـران فیلـم »طـا خـون«، 
حـدود پنـج فیلـم دیگر بـه چرخـه اکران 
یـن وضعیـت  اضافـه شـده، مـردم در ا
قتصـادی چطـور بـرای سـینما رفتـن  ا
برنامه ریـزی کننـد؟ اصـا بـا هزینه هـای 
بـالای زندگـی چنـد فیلـم را می تواننـد 
یـن  نتخـاب کننـد؟ در ا بـرای تماشـا ا
، بلیـت بـا قیمـت  بیـن برخـی فیلم هـا
شـناور می فروشـند، ولـی ایـن کار بـرای 
فیلم هـای دولتـی اسـت چـون بـرای 
فیلمـی کـه بـا سـرمایه شـخصی سـاخته 
شـده اسـت، انجام چنیـن کاری بـرای ما 

شـدنی نیسـت.

رمان تاریخی »باغ های تسَاّ« نوشته پریسا 
لفضل  الله دادی منتشر  بوا ا با ترجمه  رضا 
ین کتاب در ۲۵۶  ، ا یسنا به گزارش ا شد.
صفحه با شمارگان ۱۵۰۰ نسخه و قیمت 
ر تومان در نشر برج عرضه شده  ۱۰۸ هزا
است. این کتاب برنده جایزه رمان اول سِنگور 
۲۰۱۵ و جایزه کِبِک - فرانس ماری - کِلرِ - 
در نوشته پشت جلد  بلِهِ ۲۰۱7 شده است.
نیم: »باغ های تسَا« داستان  کتاب می خوا
؛ کودتای  یران است در فاصله دو کودتا ا
رضاخان در سوم اسفند ۱۲99 و کودتای 
۲۸ مرداد ۱۳۳۲. طا و سردار زن و شوهری 
اهل قمصر کاشان اند که راه مهاجرت را پیش 

می گیرند و در حومه تهران ساکن می شوند.
 آن ها به سختی می کوشند تا زندگی تازه ای 
زند و  برای خود در نزدیکی پایتخت بسا
ین مسیر با وقایع سیاسی - اجتماعی  در ا
روزگارشان نیز دست وپنجه نرم می کنند. با 
آمدن رضا شاه، رسم زمانه زیر و رو می شود 
ر  ثیر آن قرا ر تحت تأ و زندگی طا و سردا
پیش  ر  روزگا تاطم های  در  و  می گیرد 

می روند.

ییز، با  واسط پا »باغ های تسا« در روزی ا
اندوه جای وطن و وحشت از وفور تازگی ها، 
ز  یران آغا در غرب کویر تفتیده ی فات ا
می شود و در شبی داغ در شمیران، با اندوه 
کودتا و هراس از آینده ایرانِ پس از کودتا 
ورنس هم دیگر  یان می رسد.«شلف ا به پا

منتقدی است که معتقد است: »باغ های 
تسا خبر از ظهور نویسنده فرانسوی-ایرانی 
زمان  ولین  ا که  می دهد  دیگری  مستعد 
فوق العاده اش چهره ای را از ایران به تصویر 
نه های غربی  می کشد که به ندرت در رسا

دیده می شود.«

چرا کارگردان فیلمی با بازی ایران بین ۲ کودتا
شهاب حسینی پشیمان است؟
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آگهی تحدید حدود اختصاصی
دارای  مزروعی  زمین  قطعه  یک  چون ششدانگ 
پلاک 3 فرعی از 491 –اصلی مفروز و مجزی شده 
از پلاک 491-اصلی به مساحت 506276.65 متر مربع واقع در 
قلعه گنج خرگوشکی قطعه چهار بخش 46 کرمان باستناد رای 
شماره 140160319002001884-1401/04/01 هیات مستقر در ثبت 
کهنوج در مالکیت آقای محسن احمدی خرگوشکی فرزند حسن 
قرار گرفته اگهی موضوع  ماده 3 قانون تعیین وتکلیف وضعیت 
اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی وماده 13 آیین نامه قانون 
ثبت منتشر و در موعد مقرر مورد واخواهی قرار نگرفته ونیاز به 
دارند.لذا حسب درخواست کتبی مالک مورخه  تحدیدی حدود 
1401/04/20 آگهی تحدید آن باستناد تبصره ماده 13 قانون مزبور 
منتشر وعملیات تحدید آن از ساعت 8 صبح روز شنبه مورخه 
1401/05/22 در محل شروع وبعمل خواهد آمد. لذا به مالکین  و 
مجاورین رقبه فوق اخطار میگردد که در موعد مقرر محل وقوع 
ملک حاضر و در صورت عدم مراجعه مجاورین عملیات تحدید ی 
با معرفی مالک انجام و چنانچه کسی از مجاورین بر حدود وحقوق 
ارتفاقی آن اعتراض داشته باشد طبق ماده 20 قانون ثبت و ماده 
86 اصلاحی پس از تنظیم صورت جلسه تحدیدی اعتراض خود را 
کتبا به این اداره اعلام و ظرف مدت 30 روز دادخواست به مراجع 
ذیصلاح قضائی تقدیم نماید و گواهی دادخواست مربوطه را به این 
اداره ارائه نماید. وپس از گذشت مهلت یاد شده هیچگونه ادعایی 

مسموع نخواهد بود . 

تاریخ انتشار :چهارشنبه 1401/04/22 
 علی رحمانی خالص 
 رئیس اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان کهنوج

آگهی مزایده اجاره املاک
مدیریت آموزش و پرورش شهرستان زرند

اداره آموزش و پرورش شهرستان زرند در نظر دارد در اجرای ماده 5 
قانون الحاق موادی به قانون تنظیم بخشی از مقررات مالی دولت 
)قانون الحاق 2( و آئین نامه اجرایی آن یک باب مغازه واقع در 
ابتدای خیابان امام را از طریق مزایده شماره 5001004987000002 به 
صورت قرارداد اجاره به مدت یک سال به متقاضیان واجد شرایط 

واگذار نماید.
متقاضیان می توانند به سامانه تدارکات الکترونیکی دولت به آدرس 

)setadiran.ir( مراجعه و ثبت نام نمایند.
شرکت در مزایده فقط از طریق سامانه مذکور امکان پذیر خواهد بود.

از تاریخ 1401/4/22 لغایت 1401/05/3  مهلت شرکت در مزایده 
می باشد.

قبل از شرکت در مزایده جهت آگاهی از شرایط مزایده با شماره 
تلفن 03433422825 واحد تدارکات آموزش و پرورش تماس 

حاصل فرمایید.
هزینه نشر آگهی و کارشناسی املاک بر عهده برنده مزایده می باشد.

مدیریت آموزش و پرورش شهرستان زرند
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مدیرکل امور فرهنگی وزارت ورزش و جوانان در 
نشست خبری گفت: حضور بانوان در ورزشگاه ها 
حق طبیعی آن هاست، اما باید شرایط و مقدمات 
لازم را فراهــم کنیم تا به زودی شــاهد حضور 

خانواده ها در ورزشگاه ها باشیم.
به گزارش ایسنا، حجت الاسام و المسلمین علی 
احدی، سرپرست اداره کل امور فرهنگی وزارت 
ورزش و جوانان در نشست خبری که تحت عنوان 
)جشــنواره ولایت( امروز)سه شنبه ۲۱ تیر( در 
سالن کنفرانس ساختمان شماره ۲ وزارت ورزش 
و جوانان برگزار شد، با اشاره به اهداف جشنواره 
ولایت اظهار کرد: ورزش مساله فرهنگی مهمی 
است و یکی از ابزارهای مهم فرهنگی به حساب 
می آیــد، در همه جای دنیا مســاله فرهنگ در 
ورزش مطرح است، از ورزش برای رفع بسیاری 
از مشکات و آسیب ها کمک گرفتند. در ایران 
مساله فرهنگ در ورزش آن طور که باید و شاید 

مورد توجه قرار نگرفته است.
او گفت: مشکل ما در مســایل فرهنگی ورزش 
نیســت، بلکه باید رفتار فرهنگی ورزشــکاران 
انعکاس داده شود، بسیاری ورزشکاران مدال های 
خود را که سال ها تاش کردند برای آزاد کردن 
زندانی ها به فروش می گذارند اما کم تر مورد توجه 
رسانه ها قرار می گیرند، مساله فرهنگ در ورزش 
مظلوم است. این گونه مســائل باید در اولویت 

قرار بگیرند.
سرپرست اداره کل امور فرهنگی وزارت ورزش 
با بیان این که هنوز مسائل فرهنگی در باشگاه ها 
جدی گرفته نمی شود، تصریح کرد: بسیاری از 
باشگاه های فرهنگی ورزشی تنها نماد فرهنگی 
ورزشی را به یدک می کشند، اما مسئول فرهنگی 
ندارند، مساله فرهنگی باید به صورت جدی در 

دستور کار باشگاه های ورزشی قرار بگیرد.
وی اظهار کرد: باشــگاه ها، هــواداران، مدیران 
ورزشی و بازیکنان، جامعه هدف ما در برنامه ریزی 
فرهنگی هســتند و می توانند در تقویت بحث 
فرهنگی در ورزش موثر باشــند. نباید مســاله 
پهلوانی در کنــار قهرمانی به حاشــیه برود. ما 
جشنواره رسم پهلوانی راه اندازی کردیم تا فرهنگ 
پهلوانی تقویت شود. با این اتفاق برای نخستین بار 
در سطح ملی رســم جوانمردی اجرا شد. نباید 

پهلوانان ما در جامعه ناشناخته باشند.
احدی افزود: با توســعه رسم جوانمردی شبکه 
پهلوانان راه اندازی خواهد شد و از ظرفیت آن ها 
در کنش های اجتماعی استفاده خواهیم کرد. این 
کار برای شــروع خوب بود، نباید اخاق را فدای 
قهرمانی کنیم. اگر روی مسائل فرهنگی و پهلوانی 
تاکید داشته باشیم کم تر شاهد بی اخاقی ها در 

ورزش خواهیم بود.

او اضافه کرد: برخی می گفتند چرا داربی در شب 
نیمه شعبان است؟ در حالی که اتفاقات بزرگی 
افتاد و اقدامات فرهنگی بسیار خوبی رقم خورد. 
هم چنین فینال جام حذفی کــه یک روز قبل 
از روز قدس بود، ورزشــکاران آن با نماد مبارزه 
با رژیم صهیونیســتی در میدان مسابقه حضور 
یافتند. رویدادهای ورزشــی تماشاگران زیادی 
دارد و باید اتفاقات فرهنگی در آن شکل بگیرد. 
اگر این اتفاقات فرهنگی رخ بدهد، شاهد برخی 

بی اخاقی ها نخواهیم بود.
سرپرست اداره کل امور فرهنگی وزارت ورزش 
و جوانان با بیان این کــه نباید از ظرفیت ورزش 
در بخش فرهنگی غافل شویم، خاطرنشان کرد: 
رویدادهای ورزشی با حضور هواداران در سطح 
کشور رقم می خورد این چنین رویدادهایی نیاز 
به اتفاقات فرهنگــی دارد و می توانیم کارهای 
فرهنگی زیادی در حاشیه آن انجام داد، شاید در 
چنین شرایطی دیگر شاهد برخی بی اخاقی ها 

روی سکو نباشیم.
احدی هم چنین با اشــاره به برگزاری دوره های 
آموزشی برای اصحاب رســانه، گفت: قرار است 
برای اقشار مختلف و به ویژه اصحاب رسانه در چند 
ماه آینده دوره های آموزشی خوبی در خصوص 
موضوعــات فرهنگی برگزار شــود، همان طور 
که جشنواره رسم  جوانمردی برای ورزشکاران 
برگزار کردیم، از اصحاب رسانه نیز که در انتشار 
اخبار اخاقی و جوانمردی موثر باشند، تجلیل 

خواهیم کرد.
وی گفت: در زمینه باشگاه ها، به همه آن ها نامه 
زدیم که همگی مسئول فرهنگی داشته باشند. 
نمی شود که یک باشــگاه اسم فرهنگی را یدک 
بکشد، ولی مسئول فرهنگی نداشته باشد. ما به 
دنبال برگزاری دوره آموزشی برای لیدرها هستیم 
که بر همین اساس باید اســامی آن ها به وزارت 
ورزش داده شود و دوره های هماهنگی و آموزشی 

را به منظور ایجاد یک فضای سالم برگزار کنیم.
احدی خاطرنشان کرد: کار فرهنگی در ورزش 
جزو سخت ترین کارهای فرهنگی است. هم چنین 
کار کردن فرهنگی با سلبریتی ها سخت است، 
پس کسی که قرار است مسئول فرهنگی در یک 
باشگاه شود، باید آموزش ببیند. بر همین اساس 
به باشگاه ها گفته ایم که قوی ترین افراد را برای این 

پست ها در نظر بگیرند.
او هم چنین درباره برگزاری جشــنواره ولایت 
افزود: این جشــنواره فرهنگی ورزشی در ۱۱۰ 
شهر برگزار می شود. در همین دو شب اتفاقات 
ویژه ای رخ داده که غنی ســازی اوقات فراغت، 
ترویج فرهنگ پهلوانی، اجرای برنامه های بومی 
محلی در هر شهر، تجلیل از سادات مشهور آن 

شهرستان و ... از جمله برنامه هاست.
احدی درباره بحث فرهنگی در استادیوم ها گفت: 
در این خصوص طرح ویژه ای داریم تا نیروهایی 
را دعوت کنیم و فضای بهتری به وجود بیاوریم. 
منظور ما در کارهای فرهنگی، کارهای نمادین و 
کلیشه ای نیست، بلکه به دنبال کارهای زیربنایی 
هستیم تا اتفاق بزرگی شکل بگیرد. در حقیقت 
سعی داریم تا مســاله فرهنگی را تبدیل به یک 

موضوع مهم برای مسئولان کنیم.
سرپرست اداره کل امور فرهنگی وزارت ورزش 
و جوانان درباره راه اندازی بنیاد نجوا اظهار کرد:  
یکی از اقدامات ما راه انــدازی بنیاد نیکوکاری 
جامعه ورزش ایران اســت. یــک هیأت مدیره 
تشــکیل می شــود و ما در وزارت ورزش نقش 
حمایت از آن ها و اتصال به سایر نهادها را خواهیم 
داشت. اگر این موضوع شــکل بگیرد، می تواند 
یک انسجام و شبکه باشد و در حوزه مسئولیت 
اجتماعی قدم بزرگی باشد. ما به دنبال آن نیستیم 
که جلوی حــرکات خودجوش ورزشــکاران و 
فدراسیون ها را بگیریم. ما به دنبال آن هستیم 
آن هایی که فرصت این اقدامــات نیکوکارانه را 
ندارند، دور هم جمع شــوند و خودشــان با هم 

همکاری داشته باشند.
احدی هم چنین با اشاره به موضوع عفاف و حجاب 
گفت: مساله عفاف و حجاب بارها توسط رهبری 
در حــوزه قهرمانی مورد تشــویق و تقدیر قرار 
گرفته است. البته بعضی وقت ها برخی اتفاقات 
غیراخاقی رقم می خورد که بســیار کم است. 
به استان های مختلف گفته ایم که مساله عفاف 
و حجاب را چه در بخش مــردان و چه در بانوان 

جدی بگیرند تا به نقطه مورد نظر برسیم.

او درباره شرایط فرهنگی فدراسیون ها نیز تاکید 
کرد: مســئولیت این کارها با خود باشــگاه ها و 
فدراسیون هاست. از آن ها درخواست کردیم که 
باشگاه ها، لیدرها را تایید و شناسنامه دار کنند. 
لیدرها باید شناخته شده و شناسنامه دار باشند 
و تبدیل به سفیران فرهنگی شده و از فیلترهای 
مختلف رد شــوند. هم چنین امروزه با لیدرهای 
مجازی مواجه هســتیم و برخی اوقات به خاطر 
بی تدبیری باشگاه ها شــاهد مواردی بودیم که 

اتفاقات تلخی را رقم زده است.
احدی دربــاره حضــور بانوان در ورزشــگاه ها 
افزود: حضور بانوان در ورزشگاه ها حق طبیعی 
آن هاست، ولی باید مقدماتی را فراهم کنیم. تا 
زمانی که نتوانیم ایــن کار را انجام دهیم، باید با 
حساسیت ویژه ای به موضوع نگاه کنیم. امیدوارم 
با یــک برنامه خوب بــه زودی شــاهد حضور 

خانواده ها در ورزشگاه ها باشیم.
وی درباره آرامــش هواداران در طــول بازی و 
تکرار نشــدن برخی اتفاقات تلخ در استادیوم ها 
خاطرنشــان کرد: عوامل مختلفی در تحریک 
تماشاگران موثر هســتند، برخی اوقات عوامل 
تیم تحریک می کنند که راهــکار مقابله با آن، 
تدوین و اجرای قوانین محکم است. علت دیگر 
زیرساخت ها است؛ وقتی یک تماشاگر با مشکات 
زیادی به سکو می رسد، قطعا آرامش کافی ندارد. 
مورد دیگر حواشی های مســخره گونه قبل از 
مسابقه است که باعث ایجاد ذهنیت در تماشاگران 
می شود.  چندی قبل وزیر ورزش از چنین مسائلی 
خیلی ناراحت بود و تاکید داشت که پیگیری شود 
که ما هم مدیران پرسپولیس و استقال را دعوت 

کردیم تا راهکارهای مورد نظر را بررسی کنیم.

سرپرستادارهکلامورفرهنگیوزارتورزشوجوانانمطرحکرد

چرا به مربیان ایرانی میدان نمی دهند؟لیدرها شناسنامه دار می شوند
رحمانی:نگفتمحتما

کیروشبیاید
هافبک تیم دالکورد ســوئد می گوید باشــگاهش به جذب وریا 
غفوری عاقه مند اســت اما این بازیکن دوســت دارد در ایران 

بازی اش را دنبال کند.
بختیار رحمانی در گفت وگو با ایســنا، درباره وضعیت تیمش در 
لیگ برتر سوئد اظهار کرد: مشکاتی مالی زیادی از ابتدای لیگ 
برای ما به وجود آمده بود. دو ســه ماه ابتدایی لیگ خیلی اذیت 
شدیم. تیم ما شخصی اداره می شود و در بحث اداری برخی قوانین 
باعث شده بود چنین شرایطی به وجود بیاید. هزینه کردن در اینجا 
سخت است اما خدا را شــکر در ادامه وضعیت بهتر شد. در چند 
هفته اول هم من به کرونا مبتا شدم و زمان زیادی طول کشید 

تا بدنم برگردد.
او ادامه داد: شرایط نفسی من بهم ریخته بود و چند بار هم دکتر 
رفتم تا وضعیتم بهتر شود. قبا سه بار کرونا گرفتم اما این بار بسیار 
بدتر به این ویروس مبتا شــدم. اکنون وضعیت خودم و شرایط 
تیمی مان کمی بهتر شده است اما از نظر امتیازی خوب نیستیم. 
این لیگ کیفیتش بسیار خوب است و بازیکنان بسیار خوبی در 
این لیگ حضور دارند. ۱۲ بازی در این لیگ انجام دادیم و کارمان 
بسیار سخت است. داریم تاش می کنیم اما در مقایسه با تیم های 

دیگر نیاز داشتیم چند بازیکن باتجربه جذب کنیم.
ملی پوش ســابق تیم ملی درباره حواشــی این روزهای فوتبال 
ایران و واکنش تندش به حمایت خداداد عزیزی از اســکوچیچ 
بیان کرد: من اصا قصد بی احترامی به خداداد عزیزی را نداشتم 
اما نباید ســاکت بمانیم. هیچ وقت چنین دو دستگی در تیم ملی 
وجود نداشت. چرا آقای عزیزی در این رابطه صحبت نمی کند؟ 
وقتی می بینم هیچ واکنشی نسبت به مسائل دیگر ندارند، به من 
برمی خورد. من آدم حسودی نیستم و دوستان نزدیکم می دانند 
که قبا ارتباط خوبی با آقای اســکوچیچ داشتم. بحث من اصا 

شخصی نیست.
او ادامه داد: حرف من این بود که چرا از اسکوچیچ اینقدر حمایت 
می کنند؟ من نگفتم حتما کی روش بیاید. کی روش بیاید خوب 
است اما اگر نیاید هم مربیانی داریم که بتوانند سرمربی موفقی در 
تیم ملی باشند. اگر کی روش نباشــد، از نظر کیفیت مربی ایرانی 
نزدیک او را که داریم. چرا به مربیان ایرانی میدان نمی دهند؟ این 

انگیزه بسیار خوبی برای مربیان ایرانی خواهد بود.
رحمانی اضافه کــرد: ایرانی ها مربیان با کیفیتی هســتند. امیر 
قلعه نویی نشان داده که مربی بزرگی است و من هم شاگرد او بودم 
و دیدم چقدر خوب کار می کند. علی دایی هم جای بحثی ندارد. 
جواد نکونام هم می تواند گزینه مناســبی باشد. در تیم ملی کنار 
نکونام بازی کردم و می دانم از نظر مدیریتی بسیار مثمرثمر است. 

امیدوارم هر اتفاقی می افتد، به تیم ملی کمک شود.  
بازیکن ســابق اســتقال درباره حضور احتمالی وریا غفوری در 
دالکورد و لیگ سوئد گفت: من بازیکن هستم و نمی توانم چندان 
درباره این مساله صحبت کنم اما همیشه با او در ارتباط هستم. ما 
دوست داریم در خدمت وریا باشیم و من هم برای این انتقال همه 
کارهای لازم را انجام دادم. مســائل دیگر در چارچوب کاری من 
نیست و به عنوان بازیکن نمی توانم کار دیگری انجام دهم. باشگاه 
باید با او و مدیربرنامه اش صحبت کند و باید ببینیم چه می شود. با 
این حال چیزی که متوجه شدم این است که وریا دوست دارد در 

ایران بازی اش را دنبال کند.

ستاره فرانسوی از بازگشــت به یوونتوس ابراز خوشحالی 
کرد.به گزارش ایســنا و بــه نقل از ســاکرنت، پل پوگبا 
هافبک فرانســوی درباره بازگشــتش به یوونتوس اظهار 
نظر کرد. این بازیکن فرانسوی پیش از این از سال ۲۰۱۲ 
تا ۲۰۱۶ برای باشگاه تورینی بازی کرده است. همانطور 
که همه مــی دانیم هیچ جــا خانه خود آدم نمی شــود.   
احساس خیلی خوبی دارم از همان روزهای اول می توانم 
بگویم که واقعا فضای شــگفت انگیــزی در اینجا وجود 
دارد که نمی توانم توضیح دهم. اما من بســیار خوشحالم 
و مشتاقانه منتظر بازی برای یوونتوس هستم. یوونتوس 
به من این فرصت را داد که پوگبا باشم. این پیراهن و این 
باشــگاه برای من همه چیز اســت و می خواهم شادی را 
که به من دادنــد برگردانم و به این تیــم احترام بگذارم. 
من هم می خواهم جام ها را ببــرم. زیرا این پیراهن و این 
تیم فقط لیاقت  قهرمان شدن دارد. او در بخش دیگری از 
صحبت های خود گفت: من همیشه با یوونتوس در تماس 
بوده ام و با ندود و آنیلی صحبت کرده ام. آنها حقیقت را 
به من گفتند و من با دلم انتخاب کــردم. به این تصمیم 
خیلی خوب فکر کردم و به اینجا آمدم. وقتی جام را ببریم 

خوشحال تر خواهم شد.

بازیکن تیم فوتبــال آلومینیوم می گوید فوتبالیســت 
هرچه دستمزد بگیرد باز هم کم است.

به گزارش ایسنا، میثم مجیدی درباره آخرین وضعیت 
تیم فوتبــال آلومینیوم اظهار کرد: چند روزی اســت 
اردوی خودمان را شــروع کردیم و تیم ما نســبت به 

گذشته جوان ترشده اند.
 تمرینات خوبی را انجام دادیم و ســه روز دیگر اردوی 
ما تمام می شود و برای ادامه تمرینات آماده می شویم. 
بازی های تدارکاتی انجام شده تا آقای رحمتی نسبت 

به شرایط بازیکنان شناخت کافی پیدا کنند. 
نشــان دادیم آلومینیوم تیم دست و پا بسته ای نیست. 
از مســئولان می خواهم کمک کنند چون تیم جوانی 
داریــم. همانطور که فصل گذشــته تیم هــای بزرگی 
را شکســت دادیم، قطعا امســال هم همین اتفاق رخ 
خواهد داد. من به این تیم امیدوار هســتم و خواهشم 
این اســت که از تیم حمایت کنند و اگر هم در ابتدای 
لیگ  اتفاقاتی رخ داد، از تیم ناامید نشــوید.وی افزود: 
متاسفانه لیگ ما هنوز آنقدر حرفه ای نشده که بتوانیم 

بازی های فشرده ای انجام دهیم.
 با این مســافتی که بین شهرها وجود دارد، بازیکنان و 
تیم ها تحت فشار قرار می گیریند.او درباره تفاوت های 
میان مربیان ایرانی و خارجی هــم گفت: اگر امکاناتی 
که  در اختیار مربیان خارجی قرار داده می شــود را به 

مربیان ایرانی بدهند، خیلی بهتر است. 
متاسفانه مرغ همسایه غاز است. مربی خارجی می آید 
و جوری برخــورد می کند کــه ایرانی هــا نمی توانند 

جوابش را بدهند و فکر می کنند او خوب است.

پوگبا:هیچجاخانه
خودآدمنمیشود

مجیدی:فوتبالیستهرچه
بگیردبازهمکماستچون
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خبرخبر

آیین رونمایی از سامانه وکالت تخصصی 
با حضور رئیس مرکز وکا، کارشناســان 
رسمی و مشــاوران خانواده قوه قضاییه 
برگزار شد. به گزارش ایسنا به نقل از قوه 
قضاییه، حسن عبدلیان پور رئیس مرکز 
وکا، کارشناســان رســمی و مشاوران 
خانواده قوه قضاییــه در آیین رونمایی از 
ســامانه وکالت تخصصی با تبریک اعیاد 
قربان و غدیر و هفته امامــت اظهار کرد: 
یکی از برنامه های مرکز وکا، کارشناسان 
رسمی و مشاوران خانواده در دوره ریاست 
جدید بحث وکالت تخصصی بوده است که 
امروز کلید خوردن این فعالیت کار بزرگی 
است؛ به ویژه اینکه این طراحی به شکل 

بومی و در خود مرکز انجام شده است.
وی ادامه داد: در آینده نزدیک تمام سامانه 
ها بومی و در خود مرکز مدیریت خواهند 
شد، تقاضا این است که دوستان به سمت 
قدم های بعدی برونــد، باور داریم که می 
توانیم سایر نیازها را بســیار تخصصی و 
جزیی برآورده کنیم چــرا که به نیازهای 

خود به شکل کامل واقف هستیم.
عبدلیان پور با قدردانی از دست اندرکاران 
طراحی این ســامانه گفت: این فعالیت را 
باید ســرآغاز فعالیت ها و موفقیت های 
بعدی دانست. با تخصصی شدن امر وکالت 
بحث کاهش ورودی پرونده هــا و اطاله 
دادرسی که معضل بزرگ سیستم قضایی 
است حل خواهد شــد. رئیس مرکز وکا، 
کارشناسان رسمی و مشــاوران خانواده 
قوه قضاییه گفت: یکی دیگــر از مزایای 
تخصصی شــدن وکالت نیز می تواند این 
باشــد که وکا در تخصص ویژه و صنف 

خود مراجعان بیشتری خواهند داشت.
وی تصریح کــرد: قطعا تعریــف چنین 
سامانه ای ســرمایه گذاری در امر وکالت 
اســت نه هزینه که می توانــد در حوزه 

معاضدت هم یاری رسان باشد.
عبدلیان پــور گفــت: در راه پیشــبرد 
اهدافمان در صــورت نیاز بدون تعصب از 
سایر ظرفیت ها نیز اســتفاده می کنیم. 
مرکز وکا به عنوان یک بــازوی اجرایی 
می تواند همراه همه دستگاه های اجرایی 

برای ورود و مساعدت در همه امور باشد.

نشست صمیمانه مسئولان و دست اندرکاران سی و سومین 
سالگرد بزرگداشت حضرت امام خمینی )ره( برگزار شد.

به گزارش ایسنا، محمد علی انصاری دبیر ستاد بزرگداشت سی و 
سومین سالگرد ارتحال امام روز گذشته میزبان امیر محمدحسن 
نامی نماینده رئیس جمهور و نماینده وزیر کشور و سردار احمد 
ذوالقدر فرمانده سپاه سیدالشهدا )ع( و سایر دستگاه های اجرایی، 
انتظامی و امدادی مسئول در برگزاری سی وسومین سالگرد امام 

)ره( بود.
سالگردارتحالامامدارایوزنژئوپلیتیکاست

این سالگرد در حقیقت هزار و چهار صد و یکمین سالگرد اسام 
عزیز بود

امیر محمدحسن نامی نماینده رئیس جمهور و نماینده وزیر 
کشور در  ستاد ارتحال امام با اشاره به برگزاری نشست کشورهای 
همجوار و همسایه در ایران، گفت: دولت توسعه روابط با 
کشورهای همجوار و همسایه به ویژه کشورهای مسلمان را در 
دستور کار خود قرار داده است.وی سالگرد ارتحال بنیانگذار 
جمهوری اسامی ایران را دارای وزن ژئوپلیتیک دانست و 
خاطرنشان کرد: سالگرد ارتحال حضرت امام)ره( توانست وزن 
ژئوپلیتیک ایران در منطقه و جهان را افزایش دهد، اما چطور 
این اتفاق با حضور پررنگ مردم رقم خورده است.وی همچنین 
خواستار برگزاری باشکوه  سی و چهارمین سالگرد ارتحال امام 
خمینی شد و افزود: سالگرد بعدی امام )ره( باید با تعداد بیشتری 
از مردم برگزار شود، البته باید از اقدامات ضد نظم جلوگیری 
شود.رئیس ستاد بحران کشور با اشاره به صفات منحصر به فرد 
حضرت امام)ره( گفت: امام در برخی صفات به صورت خاص 
درخشیدند. تولید معرفت و علم کردند. به نظر بنده باید این وجه 
شخصیت ایشان در جلسات مختلف و متعدد برای جامعه تبیین 
شود.نماینده رئیس جمهور در ستاد ارتحال بنیانگذار جمهوری 
اسامی ایران متذکر شد: دولت در اولین سال مسئولیتش تاش 
کرد به مسئولیت خود در ستاد بزرگداشت امام)ره( به نحو 
شایسته عمل کند. رییس جمهور و وزیر کشور در جلسه ای 
تاکید داشتند که استانداران، فرمانداران و شهرداران تا سر حد 
امکان به برگزاری  باشکوه مراسم اهتمام داشته باشند، اما طبیعتاً 
جابجایی مدیران دولتی و استانی در ابتدای آغاز به کار دولت 
موجب بروز ایراداتی شد.سردار احمد ذوالقدر در این نشست 
گفت: اگر تحلیلگران طی ۳۳ سال گذشته مسائل داخلی، مسائل 
خاورمیانه و مسائل بین المللی را کنار هم بگذارند خواهیم دید 
که امام)ره( همچنان زنده و بسیاری از پیش بینی های ایشان، هم 
در زمان حیاتشان و هم بعد از رحلتشان به وقوع پیوست. از جمله 
شکل گیری هسته های مقاومت جهانی و مقاومت حزب الله.وی 
سپس به تشریح جزئیات میزبانی سپاه از زائران حرم امام در 

خرداد ۱۴۰۱ پرداخت.

لگرد در نشست پایانی سی و سومین سا
 ارتحال امام مطرح شد

اینسالگرددرحقیقتهزاروچهار
صدویکمینسالگرداسلامعزیزبود

سامانهوکالت
تخصصیرونماییشد

رئیس قوه قضاییـه گفت: نیروهای مسـلح جمهوری 
اسـامی ایـران در انجـام وظایـف خود طـی بیش از 
چهـار دهـه گذشـته از همـه نهادهـا موفق تـر عمل 

کرده  اسـت.
بـه گـزارش ایسـنا، حجت الاسـام والمسـلمین 
محسـنی اژه ای صبـح دیـروز سه شـنبه )۲۱ تیر( در 
دانشـگاه فرماندهی و سـتاد ارتش حضـور یافت  و از 

بخش هـای مختلـف ایـن دانشـگاه بازدیـد کـرد.
رئیـس دسـتگاه قضـا در بـدو ورود بـه دانشـگاه 
فرماندهـی و سـتاد ارتـش مـورد اسـتقبال فرزندان 
شـهید سـرهنگ ابوالفضـل محقق نـژاد از شـهدای 
مدافـع سـامت ارتـش جمهـوری اسـامی ایـران 
قرار گرفت و سـپس همراه بـا امیر موسـوی فرمانده 
کل ارتـش به مقـام شـامخ شـهدای آرمیـده در این 

دانشـگاه ادای احتـرام کـرد.
در جریـان حضـور رئیس قـوه قضاییـه در دانشـگاه 
فرماندهـی و سـتاد ارتـش، بخش هایـی از آخریـن 
دسـتاوردها و توانمندی هـای ارتـش جمهـوری 
اسـامی ایـران شـامل قـدرت پهپـادی، اشـراف 
اطاعاتـی، خودکفایـی، آمادگی هـای عملیاتـی و 
حضـور مقتدرانـه ارتـش جمهـوری اسـامی ایـران 
در مرزهـای زمینـی، هوایـی، دریایـی و آب هـای 
بین المللـی بـه صـورت ویدیـو کنفرانسـی از نقـاط 
مختلـف کشـور و کلیـپ مسـتند بـه رئیـس قـوه 

قضاییـه ارائـه شـد.
حجت الاسام والمسلمین محسـنی اژه ای، در ادامه 
حضـور خـود در دانشـگاه فرماندهـی و سـتاد ارتش 
طـی سـخنانی در جمـع فرماندهـان عالـی ارتـش 
جمهـوری اسـامی ایـران، ضمـن تبریـک و تهنیت 
اعیاد مـاه پـر خیـر و فضیلـت ذی الحجـه و در پیش 
بـودن عیدالله الاکبر عیـد غدیـر خم، طی سـخنانی 
اظهار کـرد: فرماندهـی نیروهـای مسـلح و مرزبانان 
در صدر اسـام بر عهـده محبوب ترین مخلـوق الهی 
و بالاتریـن شـخصیت نـزد پـروردگار متعـال یعنـی 
پیامبـر عظیم الشـأن اسـام )ص( و پـس از ایشـان 
بـر عهـده حضـرت امیرالمومنین علـی )ع( بـود که 
همین افتخـارات برای نیروهای مسـلح کافی اسـت.
رئیس دسـتگاه قضا در ادامه با اشـاره بـه فرماندهی 
مقام معظـم رهبری بـر نیروهـای مسـلح جمهوری 
اسـامی ایـران بیـان داشـت: امـروز مقـام معظـم 
رهبـری، ولی امـر و بالاتریـن شـخصیت از لحـاظ 
جایـگاه حقوقی و شـخصیتی، عهـده دار مسـئولیت 

فرماندهی نیروهای مسـلح جمهوری اسـامی ایران 
اسـت کـه حقیقتـا افتخـار بزرگـی بـرای نیروهـای 

مسـلح محسـوب می شـود.
رئیـس دسـتگاه قضـا بـا اشـاره بـه وظایـف و 
مسـئولیت های نیروهای مسـلح جمهوری اسـامی 
ایـران کـه در قانـون اساسـی آمـده اسـت، گفـت: 
»حفظ اسـتقال، تمامیـت ارضی و نظـام جمهوری 
اسامی«، »دفع هرگونه تجاوز و شـرارت از کشور«، 
»پیشـرفت و تعالـی در پـرورش و تربیـت نیـروی 
انسـانی در تـراز نیروهای مسـلح جمهوری اسـامی 
ایران« و همچنین »پیشـرفت علمی و بروز رسـاندن 
تجهیـزات و آموزش هـا در حـد عالـی«، از جملـه 
وظایـف نیروهـای مسـلح جمهـوری اسـامی ایران 
اسـت و بدون مبالغـه می گویم کـه نیروهای مسـلح 
جمهـوری اسـامی ایـران در انجـام وظایـف خـود 
طی بیـش از ۴ دهه گذشـته از همه نهادهـا موفق تر 

عمل کـرده  اسـت.
محسـنی اژه ای بـه دعـای بیسـت و هفتـم صحیفه 
سـجادیه که تنها در خصوص نیروهای مسـلح است 
اشـاره کـرد و گفـت: حضـرت سـجاد)ع( کـه واقعه 
عاشـورا در کربـا را دیده انـد و فرماندهـی  حضـرت 
اباعبـدالله  الحسـین)ع( بـر نیروهای مسـلح را درک 
کرده انـد، دعـای بیسـت و هفتـم صحیفه سـجادیه 
را صرفـا و به صـورت مفصـل، بـه نیروهای مسـلح و 
مـرزداران اختصاص داده انـد و من وقتی کـه این دعا 
را می خوانـم بـا تمام وجـود و قلبـم می گویـم که ای 
کاش من هم  مـرزدار و عضـو نیروهای مسـلح بودم.

محسـنی اژه ای در ادامـه بـا بیـان اینکه بسـیاری از 
شهیدان، امرا، فرماندهان، شـخصیت ها ، دستاوردها 
و توانمندی هـای ارتـش جمهـوری اسـامی ایـران 
ناشـناخته مانـده اسـت، بـر معرفـی و تبییـن ایـن 
موارد بـرای آحاد مـردم تاکید کـرد و اظهار داشـت: 
ارتـش جمهـوری اسـامی ایـران و بـه طـور کلـی 
نیروهای مسـلح ما در مقطع پس از پیـروزی انقاب 
اسـامی دسـتاوردهای شـگرفی را به دسـت آوردند 
لـذا ضـروری اسـت ایـن دسـتاوردها و توانمندی ها 
تـا آنجایی کـه به لحـاظ طبقه بنـدی مسـائل امکان 

دارد، معرفـی و تبییـن شـوند.
رئیس قـوه قضاییه با اشـاره به دسـتاوردهای دفاعی 
و نظامی نیروهای مسـلح و ارتش جمهوری اسـامی 
در بخش هـا و حوزه هـای مختلـف از جملـه حـوزه 
پهپـادی تصریـح کرد: امـروز دشـمنان ما، اسـتکبار 

جهانـی و در رأس آنها آمریکا نمی تواننـد به امنیت و 
اسـتقال و تمامیت ارضی ما نگاه چپ داشـته باشـد 
و این امر بـه واسـطه مجاهدت های نیروهای مسـلح 

و ارتش جمهوری اسـامی اسـت.
وی افـزود: نیروهـای مسـلح و ارتـش ما وقتـی تنها 
یک بخـش کوچـک از قـدرت و توانمنـدی دفاعی و 
نظامی خـود در حوزه پهپـادی را معرفـی و رونمایی 
می کنـد، دشـمنان مـا از تعجـب انگشـت بـه دهان 
می شـوند و بـه فکـر فرومی روند کـه علی رغـم همه 
عداوت هـا و تنگناهـا و مضایقـی کـه طـی ۴۳ سـال 
ایجـاد کردنـد، چگونـه ایـن پیشـرفت های شـگرف 
برای تأمیـن و ارتقاء سـطح امنیـت و آرامـش مردم 
ایـران اسـامی توسـط نیروهـای مسـلح و ارتـش 

حاصل شـده اسـت.
بتـکارات ،  رئیـس دسـتگاه قضـا بـا اشـاره بـه ا
خاقیت هـا و بـه کارگیـری دانـش و فنـاوری در 
حوزه هـای مختلـف تجهیزاتـی و راهبـردی در 
سـطوح و بخش هـای مختلـف ارتـش جمهـوری 
اسـامی ایـران، اظهـار کـرد: ضـروری اسـت ایـن 
محصـولات و دسـتاوردهایی کـه حاصـل نبـوغ، 
خاقیـت، دانش افزایـی و قـدرت ارتـش جمهـوری 
اسـامی اسـت تـا آنجایـی کـه ماحظـات مربوطه 
اقتضا می کند، بـرای عموم مـردم در جامعه تبیین و 
معرفی شـوند؛ چرا که ایـن امر نقش و تأثیر بسـزایی 
در افزایش روحیـه و امید مـردم و بویژه نسـل جوان 

مـا دارد.
رئیـس قـوه قضاییـه بیـان داشـت: دسـتاوردها و 
توانمندی هایـی کـه نیروهـای مسـلح مـا و ارتـش 
مـا طی سـالیان اخیـر بـه دسـت آورده انـد علی رغم 
مشـکات و موانـع فراوانـی بـوده که بـر سـر راه این 
نیروهای جان برکف وجود داشـته اسـت؛ دشـمنان 
و شـیطان صفتان بـه زعـم خـود تـاش کردند تـا با 
ایجاد محاصـره اقتصـادی و تجهیزاتـی از ورود مواد 
اولیـه ادوات نظامی و دفاعی به کشـور مـا جلوگیری 
کننـد اما جوانـان و دانشـمندان مـا بویـژه در بخش 
دفاعی در بسـیاری از حوزه های مرتبـط با تجهیزات 
و ادوات بـه خودکفایی نایـل آمدند و دسـتاوردهای 
شـگرفی را در ایـن حوزه بـرای ارتقـاء امنیـت مردم 

کسـب کردند.
محسـنی اژه ای در ادامـه یکـی از مصادیـق جهـاد 
تبییـن که مـورد تاکید رهبـر معظم انقاب اسـت را 
معرفـی و بیان دسـتاوردها و توانمندی های شـگرف 

نیروهای مسـلح و ارتش جمهوری اسـامی دانسـت 
و گفت : امروز عزت، اسـتقال، اقتـدار و بازدارندگی 
دفاعی و نظامی کشـور ما و حفظ انسـجام و تمامیت 
ارضـی مـا مرهـون اقدامـات و مجاهدت هـای 
نیروهـای مسـلح و فرماندهـان و افسـران و کارکنان 
ارتـش تحـت فرماندهـی فرماندهـی معظـم کل قوا 

اسـت.
رئیـس دسـتگاه قضـا همچنیـن با اشـاره بـه تقدیم 
بیش از ۴۸ هزار شـهید و بیـش از ۲۰۰ هـزار جانباز 
از سـوی ارتـش بـه انقـاب و کشـور، بیـان داشـت: 
بایـد در راسـتای معرفی و شناسـاندن این شـهیدان 
والامقـام و این جانبازان و شـهیدان زنـده که عزت و 
اقتدار و اسـتقال کشـور مرهون مجاهدت های آنان 
اسـت، اقدامات و تاش های بیشـتری صورت گیرد.
رئیـس قـوه قضاییـه در ادامـه بـه خدماتـی کـه 
نیروهای مسـلح و ارتش جمهوری اسامی در مواقع 
بحرانـی و در زمان وقـوع بایای طبیعی بـه مردم در 
گوشـه و کنار ایـران اسـامی ارائـه می دهند اشـاره 
کـرد و از حضور سـریع و بـه موقـع نیروهـای ارتش 
برای یاری رسـانی به مـردم در هنگام وقـوع حوادث 

و بایـای طبیعـی، تقدیـر به عمـل آورد.
رئیس قـوه قضاییـه در پایان خطـاب بـه فرماندهان 
و دسـت اندرکاران ارتـش گفـت: مسـائل پیچیـده 
مربـوط بـه حـوزه کاری خـود کـه بـه قـوه قضاییـه 
مرتبـط می شـود و یـا دسـتگاه قضایـی می توانـد 
در راسـتای حـل و رفـع آن هـا کمـک و یـاری کنـد 
را به مـا منتقـل کنید و مـا بـرای ورود به ایـن قبیل 
موضوعـات و مسـاعدت در جهـت حل آنهـا آمادگی 

داریـم.
امیر موسـوی فرمانـده کل ارتـش نیز طی سـخنانی 
ضمن تشـریح مهمتریـن راهبردهای آجـا در ارتقاء 
اقتـدار ملی اظهـار کـرد: ارتـش جمهوری اسـامی 
ایـران امروز ارتشـی متدیـن، کارآمد، مردمـی، پا در 
رکاب و انقابی اسـت کـه در بهترین شـرایط ممکن 
قـرار دارد و آماده تـر از هـر زمـان دیگـر، گـوش بـه 

فرمـان فرمانـده معظم کل قواسـت.
فرمانـده کل ارتـش همچنیـن بـا اشـاره بـه اتخـاذ 
رویکردهـای نویـن در دوره تحـول و تعالـی قـوه 
قضاییـه بیـان داشـت: اقدامـات جدیـد دسـتگاه 
قضـا در دوره تصـدی حجت الاسـام والمسـلمین 
محسـنی اژه ای، افزایـش امیـدواری مـردم را در پی 

داشـته اسـت.

رئیسقوهقضاییه:

نیروهای مسلح از همه نهادها موفق تر عمل کرده  است

 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک منطقه دو کرمان

 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک منطقه دو کرمان

و  اراضي  ثبتي  وضعيت  تكليف  تعيين  قانون  موضوع  هيات 
ساختمانهاي فاقد سند رسمي

آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تكليف وضعيت 
ثبتي و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمی

برابر راي شماره140160319078002175 هيات دوم موضوع قانون تعيين تكليف 
وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي 
بلامعارض متقاضي خانم  مالكانه  دو كرمان تصرفات  ثبت ملك منطقه  حوزه 
مهتاب قربان پور فرزند محمد بشماره شناسنامه 3170101501 صادره ازبردسیر 
و آقای حسین کماندارفرزند نادعلی بشماره شناسنامه 2980432792 صادره 
از کرمان هر کدام نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ  يك باب خانه به 
مساحت 150 مترمربع پلاك16837 فرعي از3968 اصلي مفروز و مجزي شده 
از پلاك 899 فرعي از 3968 اصلي  واقع در بخش2کرمان آدرس کرمان شهرک 
صنعتی کوچه 16 سمت چپ خريداري از مالك رسمي خانم کتایون سروشیان 
محرز گرديده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهي مي شود در صورتي كه اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت متقاضي 
اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يك ماه از 
تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايي تقديم نمايند.بديهي 
است در صورت انقضاي مدت مذكور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

تاريخ انتشار نوبت اول 1401/04/07مالكيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت دوم :1401/04/22
محمودمهدی زاده رییس ثبت اسناد و املاک منطقه 2کرمان
شناسه آگهی: 1341675

هيات موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي و اراضي 

و ساختمانهاي فاقد سند رسمی
برابر راي شماره 140160319078003038 هيات دوم موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي اراضي و 
ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملك منطقه دو كرمان تصرفات مالكانه 
بلامعارض متقاضي آقاي اصغر ترکي زاده فرزند غلامحسين بشماره شناسنامه 269 صادره ازکرمان  در4/2 
سهم مشاع از 96سهم ششدانگ و خانم مریم ترک زاده فرزند غلامحسین بشماره شناشنامه636صادره 
از کرمان در 2/1سهم مشاع از 96 سهم ششدانگ و خانم فاطمه ترکی زاده فرزند غلامحسین بشماره 
شناشنامه 2314 صادره از کرمان در 1/2سهم مشاع از96 سهم ششدانگ وخانم نیره ترکی زاده فرزند اصغر 
بشماره شناسنامه 169صادره کرمان در 14/4سهم مشاع از 96 سهم ششدانگ  و خانم طاهره ترکی زاده 
فرزند اصغر بشماره شناسنامه 245 صادره از کرمان در 14/4 سهم مشاع از 96 سهم ششدانگ و علیرضا 
ترکی زاده فرزندغلامحسین  بشماره شناسنامه903صادره کرمان در4/2 سهم مشاع از96 سهم ششدانگ   
يك باب مغازه مشتمل بر طبقه فوقانی )کاربری عرصه تجاری و پذیرایی و گردشگری( به مساحت 
130/70مترمربع پلاك1 فرعي از543 اصلي واقع دربخش 3 کرمان آدرس کرمان خیابان طالقانی نبش 
طالقانی 12 خريداري از مالك رسمي خانم فاطمه ترکی زاده محرز گرديده است.لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي كه اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت 
متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يك ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را 
به مراجع قضايي تقديم نمايند.بديهي است در صورت انقضاي مدت مذكور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول 1401/04/07
تاريخ انتشار نوبت دوم :1401/04/22
محمودمهدی زاده رییس ثبت اسناد و املاک منطقه 2کرمان
شناسه آگهی: 1342009

 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک منطقه دو کرمان

و  اراضي  ثبتي  وضعيت  تكليف  تعيين  قانون  موضوع  هيات 
ساختمانهاي فاقد سند رسمي

آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تكليف وضعيت 
ثبتي و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمی

برابر راي شماره 140160319078003207 هيات دوم موضوع قانون تعيين تكليف 
وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي 
حوزه ثبت ملك منطقه دو كرمان تصرفات مالكانه بلامعارض متقاضي خانم 
محبوبه زندي فرزند محمد بشماره شناسنامه 1581 صادره ازکرمان در1/6 سهم 
مشاع از 96 سهم ششدانگ و آقای مهدی زندی گوهر ریزی فرزندمحمد بشماره 
شناشنامه 901   صادره  کرمان در 3/2 سهم مشاع از 96 سهم ششدانگ وخانم 
منوره زندی فرزند محمد بشماره شناشنامه202صادره کرمان در 1/6 سهم مشاع 
از 96 سهم ششدانگ و خانم مطهره زندی فرزند محمد بشماره شناسنامه 280 
صادره از کرمان در 1/6 سهم مشاع از96 سهم مشاع از ششدانگ و آقای احمد 
زندی گوهر ریزی فرزند محمد به شماره شناسنامه 641 صادره کرمان در 3/2 

سهم مشاع  از 96 سهم مشاع از ششدانگ و آقای حسین زندی گوهر ریزی 
فرزند محمد بشماره شناسنامه 664 صادره از کرمان در 3/2 سهم مشاع از 96 
سهم ششدانگ در   يك باب مغازه مشتمل بر طبقه فوقانی)کاربری عرصه تجاری 
و پذیرایی و گردشگری( به مساحت 130/70 مترمربع پلاك1 فرعي از543 اصلي  
واقع در بخش 3کرمان آدرس کرمان خیابان طالقانی نبش طالقانی 12 خريداري 
از مالك رسمي خانم فاطمه ترکی زاده محرز گرديده است.لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي كه اشخاص 
نسبت به صدور سند مالكيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاريخ 
انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از 
اخذ رسيد، ظرف مدت يك ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به 
مراجع قضايي تقديم نمايند.بديهي است در صورت انقضاي مدت مذكور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول 1401/04/07
تاريخ انتشار نوبت دوم :1401/04/22
محمودمهدی زاده رییس ثبت اسناد و املاک منطقه 2کرمان
شناسه آگهی: 1341982

اداره کل ثبت اسناد واملاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک رودبارجنوب

و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

تکلیف  تعیین  قانون  نامه  13آئین  ماده  و  قانون  ماده3  موضوع  آگهی 
برابررای  رسمی  فاقدسند  ساختمانهای  و  واراضی  ثبتی  وضعیت 
تعیین  قانون  موضوع  اول  شماره140060319079000044-1400/02/18هیات 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقردرواحد 
بلامعارض  مالکانه  تصرفات  جنوب  رودبار  شهر  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی 
متقاضی خانم زلیخا بامری پاک فرزند محمد بشماره شناسنامه 863صادره 
ازجازموریان در یک باب خانه به مساحت 1190متر مربع پلاک 2235فرعی 

از440- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 40 فرعی از 440 اصلی قطعه 
سه واقع در رودبار جنوب –زهکلوت گل اباد  خریداری از مالک رسمی آقای 
دردو  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  است.لذا  محرزگردیده  بامری  دادمحمد 
نوبت به فاصله 15روزآگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشاراولین 
آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، 
به مراجع  را  اعتراض،دادخواست خود  تاریخ تسلیم  از  ماه  ظرف مدت یک 
مذکوروعدم  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی   . نمایند  تقدیم  قضایی 
وصول اعتراض طبق مقررا ت سند مالکیت صادر خواهدشد ./م الف:122-  

محمد کردستانی - رئیس ثبت اسناد املاک
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/04/07 – تاریخ انتشارنوبت دوم :1401/04/22

اداره کل ثبت اسناد واملاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک شهر 

عنبر آباد
و  اراضی  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  هیات موضوع 

ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی واراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
هیات   1400/05/20-140060319091000480 شماره  رای  برابر 
و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول 
حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای 
ثبت ملک شهر عنبر آباد تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی 
آقای عیسی بهادری فرزند عزت  بشماره شناسنامه 5با کد 
باب  یک  ششدانگ  در  ازعنبرآباد  6069815947صادره  ملی 
مربع پلاک  متر  به مساحت 2021/67  باغ  بر  خانه مشتمل 
از پلاک 63-  و مجزی شده  مفروز  اصلی  از63-  فرعی   -
اصلی قطعه یک بخش 45کرمان  واقع درعنبرآباد شهرک ده 
رضا خریداری از مالک رسمی اقای کیان مهیمی محرزگردیده 
به فاصله  نوبت  اطلاع عموم مراتب دردو  به منظور  است.لذا 
15روزآگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند 
را  خود  اعتراض  دوماه  مدت  به  آگهی  انتشاراولین  تاریخ  از 
یک  مدت  ظرف  رسید،  اخذ  از  پس  و  تسلیم  اداره  این  به 
مراجع  به  را  خود  اعتراض،دادخواست  تسلیم  تاریخ  از  ماه 
قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکوروعدم وصول اعتراض طبق مقررا ت سند مالکیت صادر 

خواهدشد ./م الف:3210
  مصیب حیدریان - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/4/8
 تاریخ انتشارنوبت دوم :1401/04/22

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک 

رودبارجنوب
و  اراضی  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  هیات موضوع 

ساختمانهای فاقد سند رسمی
قانون  نامه  آئین   13 ماده   و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
فاقد  وساختمانهای  واراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین 
 -  140160319079000189 شماره  رای   برابر  رسمی  سند 
1401/02/28 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
مالکانه  تصرفات  جنوب  رودبار  شهر  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی 
بلامعارض متقاضی خانم جمالی عبدی مالکی فرزند حسن 
بشماره شناسنامه  331 صادره از رودبار در یک قطعه زمین 
مزروعی  به مساحت 40358.12 متر مربع پلاک 11 فرعی 
اصلی  از پلاک 175  و مجزی شده  مفروز  اصلی   - از 175 
قطعه سه واقع در رودبار جنوب –آبسردوئیه روستای تمیری 
خریداری از مالک رسمی خانم کلثوم مهیمی  محرز گردیده 
است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله  
15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
از  توانند  باشند می  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از 
مراجع قضایی  به  را  اعتراض،دادخواست خود  تسلیم  تاریخ 
تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات  سند مالکیت صادر خواهد 

شد ./م الف:125
  محمد کردستانی - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/04/22 
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/05/05

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک 

رودبارجنوب
و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 

ساختمانهای فاقد سند رسمی
قانون  نامه  آئین   13 ماده   و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
فاقد سند  واراضی وساختمانهای  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین 
رسمی برابر رای  شماره 140160319079000104 - 1401/02/28 
هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  جنوب  رودبار  شهر  ملک 
شناسنامه   بشماره  حسن  فرزند  مالکی  عبدی  جمالی  خانم 
331 صادره از رودبار در یک قطعه زمین مزروعی  به مساحت 
از178 - اصلی مفروز و  58688 متر مربع پلاک 263 فرعی 
مجزی شده از پلاک 178 اصلی قطعه سه واقع در رودبار جنوب 
– آبسردوئیه بخش 46 کرمان  خریداری از مالک رسمی خانم 
عموم  اطلاع  منظور  به  است.لذا  گردیده  محرز  مهیمی   کلثوم 
مراتب در دو نوبت به فاصله  15 روز آگهی می شود در صورتی 
اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  که 
به مدت  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  باشند می  داشته 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را 
به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات  سند مالکیت 

صادر خواهد شد ./م الف:126

 محمد کردستانی - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/04/22 
 تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/05/05

آگهی تحدید حدود اختصاصی
 650 دارای پلاک  باب خانه  چون ششدانگ یک 
از  شده  مجزی  و  مفروز  اصلی   -  503 از  فرعی 
503 - اصلی به مساحت 2855.10متر مربع واقع در گلدشت 
قلعه گنج قطعه 4 بخش 46 کرمان باستناد صورتجلسه احراز 
تصرف به شماره 11022/5505-1400/07/07 در مالکیت آقای 
آگهی  و  گرفته  قرار  حسن  فرزند  نصير  چاه  صادقی  جعفر 
مقرر  موعد  در  و  منتشر  ثبت  قانون   11 ماده  موضوع  نوبتی 
لذا  دارد.  حدود  تحدید  به  نیاز  و  نگرفته  قرار  واخواهی  مورد 
آگهی   1401/04/20 مورخه  مالک  کتبی  درخواست  حسب 
تحدید حدود آن باستناد تبصره ماده 13 قانون مزبور منتشر 
شنبه  سه  روز  صبح   8 ساعت  از  آن  تحدیدی  عملیات  و 

مورخه1401/05/18 در محل شروع و بعمل خواهد آمد.
در  میگردد که  اخطار  فوق  رقبه  مجاورین  و  مالکین  به  لذا   
عدم  صورت  در  و  حاضر  ملک  وقوع  محل  در  مقرر  موعد 
انجام  مالک  معرفی  با  تحدیدی  عملیات  مجاورین  مراجعه 
آن  ارتفاقی  وحقوق  حدود  بر  مجاورین  از  کسی  چنانچه  و 
 89 ماده  و  ثبت  قانون   20 ماده  طبق  باشد  داشته  اعتراض 
خود  اعتراض  تحدیدی  صورتمجلسه  تنظیم  از  پس  اصلاحی 
دادخواست  روز   30 مدت  ظرف  و  اعلام  اداره  این  به  را کتبا 
دادخواست  و گواهی  نماید  تقدیم  به مراجع ذیصلاح قضایی 
مربوطه را به این اداره ارائه نماید. پس از گذشت مهلت یاد 

شده هیچگونه ادعایی مسموع نخواهد بود.

چهارشنبه:1401/04/22 انتشار:  تاریخ   
 علی رحمانی خالص . رئیس اداره ثبت 
. واملاک شهرستان کهنوج  اسناد 

  اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک شهر عنبرآباد

و  اراضی  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  هیات موضوع 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی  و ساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره 
تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات   1401/2/26-  140160319091000360
مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک شهر عنبرآباد تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضی آقای منصور جاوی  فرزند سه ظن  بشماره شناسنامه 643 با 
کد ملی 3031337123 صادره از جیرفت در ششدانگ یک باب خانه به 
مساحت 325 مترمربع پلاک - فرعی از 43 - اصلی مفروز و مجزی 
شده از پلاک 43 - اصلی قطعه یک  واقع در عنبرآباد خضرآباد بلوار 
شهید سلیمانی نبش میدان ولایت خریداری از مالک رسمی آقای سه 

ظن جاوی محرز گردیده است.
آگهی  روز   15 فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا 
می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت 
به مراجع قضایی  را  اعتراض،دادخواست خود  تاریخ تسلیم  از  ماه  یک 
تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد . 

 مصیب حیدریان - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول: 1401/04/22
 تاریخ انتشار نوبت دوم : 1401/05/05



روزنامه اجتماعی، فرهنگی، سیاسی، اقتصادی استان کرمان
صاحب امتیاز: موسسه مطبوعاتی پیام آوران

مدیر مسئول:روح الله خدیشی
زیر نظر شورای نویسندگان

نشانی کرمان: خیابان شهید بهشتی، کوچه شماره 10، نبش شرقی 2
نشانی جیرفت: خیابان مسجد جامع کوچه بن بست نرسیده بیمه مرکزی ایران

اولین ساختمان، سمت چپ طبقه اول

جیرفت: 09131488684     034-43213684-85
تلفنخانه کرمان: 034-32487477

ایمیل تحریریه: 
kaghazevatan@gmail.com

ایمیل سازمان آگهی ها: 
kaghazevatan.adv@gmail.com 

مدیر اجرایی: حمید باقری 
مدیر داخلی: سمیه خدیشی

گرافیک: فاطمه خواجویی
صفحه آرایی: ندا صفاریان 

خبر: محمد ساردویی

عکس: یاسر خدیشی
 روابط عمومی: شیوا کرمی

توزیع: اصغر صانعی
حسابدار: فاطمه سلیمانی 

نماینده روزنامه در عنبرآباد: ارشاد پگاه

نظرات نویسندگان دیدگاه شخصی آنان بوده و لزوما دیدگاه روزنامه نیست . 

1272 پیاپــی  شــماره  پنجــم     ســال  مــاه      تیــر   22 چهارشــنبه   

چاپ و لیتوگرافی: شاخه سبز

نمابر: 034-32448511

مارادنبالکنید

روزنامه اقتصادی استان کرمان

افتتاح نیروگاه پنج مگاواتی 
خورشیدی در کهنوج

فرماندار کهنوج گفت: نیروگاه خورشیدی پنج مگاواتی با اعتبار 7۰میلیاردی با هدف تولید 
برق پایدار منطقه افتتاح شد.

اصغر سنجری افزوذ: این پروژه با حضور نماینده مردم پنج شهر جنوبی در مجلس شورای 
اسامی،  مدیر عامل موسسه ملل و جمعی از مسئولین شهرستان افتتاح شد.

فرماندار کهنوج می گوید: این نیروگاه پنج مگاواتی خورشیدی در کهنوج با اعتباری بالغ بر 7۰ 
میلیارد تومان به بهره برداری رسید.

او بیان کرد: این نیروگاه با ظرفیت اسمی پنج مگاوات و سرمایه گذاری هفتاد میلیارد تومانی 
به بهره برداری رسید که در آینده برنامه داریم مثل این پروژه را در دیگر نقاط شهرستان نیز 

اجرا کنیم.
فرماندار کهنوج اظهارداشت: با توجه به بحث تحریم ها و حمایت تولیدات داخلی تمامی 

پنل های این نیروگاه در داخل کشور تولید شده است.

خبر

ارز دیچیتال

خبر

خبرخبر

خبر

اینفوگرافیک

جانشین فرمانده انتظامی شهرستان انار گفت: ۴۰۸ حلقه 
لاستیک خارجی قاچاق به ارزش ریالی، ۵ میلیارد ریال در انار 

کشف شد.
سرهنگ رضا اسامی افزود: به منظور رصد خودرو های حامل 
کالای قاچاق، ماموران پلیس آگاهی شهرستان انار حین کنترل 
خودرو های عبوری به یک دستگاه کامیونت حامل بار مشکوک 

شده و برای بررسی بیشتر آن را متوقف کردند.
او می گوید: مأموران با هماهنگی مقام قضایی در بازرسی از این 

خودرو،  ۴۰۸ حلقه لاستیک خارجی قاچاق را کشف کردند.
به گفته جانشین فرمانده انتظامی شهرستان انار کارشناسان 

ارزش تقریبی اموال مکشوفه را ۵ میلیارد ریال برآورد کردند. 
او بیان کرد: در این رابطه، یک نفر دستگیر و برای سیر مراحل 

قانونی به مراجع قضائی معرفی شد.

دادستان عمومی و انقاب بم از نجات یک محکوم به قصاص از پای چوبه دار پس از 
هفت سال و در راستای اجرای پویش "به حرمت علی )ع( می.بخشم" با اخذ رضایت 
از اولیای دم خبر داد.  بهنام جعفری ضمن تشکر از این اقدام خداپسندانه خانواده 
اولیای دم افزود: این محکوم در سال ۱۳9۴ مرتکب یک فقره قتل شده که بافاصله 
دستگیر و روزانه زندان و حکم قصاص نفس وی به اتهام قتل عمد در دیوان عالی کشور 
تایید می شود.  این مقام قضایی اظهار داشت: قرار بود حکم قصاص این محکوم در 
زندان بم اجرا شود که با استعانت از خداوند متعال و عنایت حضرت ولی عصر )عج( 
و با میانجیگری مسئولان قضایی و با وساطت مسئولان زندان بم و همکاری پلیس و 
انجمن حمایت زندانیان بم، اولیای دم پرونده با استناد به عفو و رأفت اسامی رضایت 
بی قید و شرط خود را اعام کردند و محکوم به قصاص از پای چوبه دار از اعدام رهایی 
یافت.  دادستان بم اعام کرد: با تاسی از آیات قرآن کریم و روایات اهل بیت )ع( و در 
راستای تاکیدات ریاست قوه قضاییه، ترویج فرهنگ صلح،سازش و گذشت در دستور 

کار دستگاه قضایی قرار دارد

معاون آموزش و پرورش استان کرمان با اشاره به شیوع کرونا در کرمان گفت: 
نظارت جدی بر رعایت کامل پروتکل های بهداشتی در کاس های تابستانه 

انجام می شود.
محسن منوچهری نژاد در جمع کادر مدارس استان بیان کرد: اولویت ما سامت 

دانش آموزان است و در این خصوص هیچ کوتاهی قابل قبول نیست.
او با اشاره به شیوه کرونای BA5 گفت: دستورالعمل ویژه به مدارس اباغ شده و 
در کاس های تقویتی و تابستانه و همچنین کاس های اوقات فراغت اجرا می شود. 
منوچهری نژاد افزود: کاس ها باید از تهویه مناسب برخوردار باشند ضمن اینکه 
استفاده از ماسک توسط معلم ها و دانش آموزان و کادر مدرسه اجباری است و 

فاصله گذاری یک و نیم متری نیز رعایت می شود.
او بیان کرد: یکی از مسائل بسیار مهم طرح واکسیناسیون دانش آموزان است و در 

این خصوص باید فرهنگ سازی لازم انجام شود.

 یک محکوم به قصاص در بم با گذشت اولیا دمکشف ۴۰۸ حلقه لاستیک خارجی قاچاق در انار
به زندگی بازگشت

معاون آموزش و پرورش استان کرمان:
پروتکل های کرونایی در مدارس کرمان رعایت می شود

عکس نوشت

تامین  کرمان  استاندار  اعام  طبق 
زیرساخت ها ازجمله آب، انرژی، زمین و 
دیگر موارد مورد نیاز سرمایه گذاران در 

دستور کار استان قرار گرفته است.
جمع  در  فداکار  محمدمهدی 
خبرنگاران اظهار کرد: استان کرمان 
حوزه  در  خوبی  بسیار  ظرفیت های 
توسعه و سرمایه گذاری دارد که در 
بخش زیرساخت و منابع می توان به 
ظرفیت های حوزه انرژی و جاده های 

ترانزیت اشاره کرد.
جاده های  به  توجه  می افزاید:با  او 
ترانزیتی،ریلی و فرودگاه ها و منطقه های 
ویژه اقتصادی موجود در استان، گمرکات 
چهارگانه، معادن و تولیدات پس از آن، 
فلزاتی همچون مس و فولاد و صنایع 
برای  مناسبی  ظرفیت  آن  وابسته 
سرمایه گذاری در استان شکل گرفته 

است.
طبق گفته استاندار کرمان،اصاح قوانین 
و مقررات مربوطه برای بهبود فضای 
کسب و کار در استان کرمان در حال 
انجام است تا سرمایه گذاران بتوانند با 
آرامش خاطر به این حوزه بپردازند و وارد 

امور سرمایه گذاری در این استان شوند.

به همت معاونت هنری شهرداری رفسنجان، ویژه 
برنامه »ده شب، ده محله« در شهرک هزار واحدی 

برگزار شد.
 به گزارش پایگاه اطاع رسانی شهرداری رفسنجان، 
این ویژه برنامه با اجرای موسیقی گروه دلکوک 

هنرمندان روشندل، سرود و  همخوانی گروه غدیر 
و تئاتر طنز و اجرای برنامه برای کودکان همراه بود. 

مرحله دوم ویژه برنامه »ده شب،ده محله« با اجرای 
برنامه های شاد و متنوع هنری به مدت ده شب در 

محات برگزار می شود.

مدیر میراث فرهنگي،گردشگری و صنایع دستی 
شهرستان زرند گفت: »جشنواره های گیاهان دارویی 
و سبزیجات معطر روستای گرگاک،بادام روستای 
دَرخیز،کماچ روستای مطهرآباد و شترسواری روستای 

سیریز در هفته های پیش رو برگزار می شود.«
محمد اسامی اظهار کرد:»با پیش  بینی هایی که در 
ابتدای سال جاری انجام گرفت مقرر شد ۳۴ جشنواره 
در مناطق مختلف شهرستان زرند برگزار شود که 

خوشبختانه تاکنون شش جشنواره برپا شده است.«
مدیر میراث فرهنگي، گردشگری و صنایع دستی 
شهرستان زرند افزود: »با توجه به اینکه زرند، شهر 
جشنواره های کشور شناخته و از سویی جشنواره های 
گیاهان دارویی و سبزیجات معطر روستای گرگاک، 
بادام روستای دَرخیز، کماچ روستای مطهرآباد و 
شترسواری روستای سیریز نیز از استقبال خوبی 
مواجه شده است بنابراین براساس درخواست های 
مردمی جشنواره های مذکور در تقویم جشنواره های 

شهرستان زرند گنجانده و برگزار می شود.«
او بیان کرد:»تاریخ و تمدن، منابع و مواهب طبیعی، 
کشاورزی، عشایری، روستایی شهرستان زرند تنها 
یکی از مهم ترین دلایل برگزاری جشنواره های مذکور  
است و در تاشیم با معرفی حوزه های مختلف صنعت 
گردشگری و سرمایه گذاری هایی که در این صنعت 
انجام شده پایه گذار برگزاری جشنواره هایی با عنوان 
زرند، پایتخت جشنواره های ایران باشیم که بدون 
شک ره آورد این جشنواره ها رسیدن به اهداف اقتصاد 

مقاومتی خواهد بود.«
محمد اسامی با تاکید بر اینکه صنعت گردشگری به 
عنوان صنعتی ازرآور همزمان هم به تولید ثروت و هم 
به کاهش بیکاری منجر می شود خاطرنشان کرد: »هر 
آنچه که در طبیعت شهرستان زرند وجود دارد ظرفیتی 
برای برگزاری یک جشنواره است، جشن هایی که با 
نهادینه  شدن آن ها فرهنگ گردشگری رونق می گیرد 

و اقتصاد شهرها و روستاها نیز شکوفا می شود.«

مدیرعامل جمعیت هال احمر استان کرمان از برگزاری چهار دوره تخصصی پایه 
مخابرات و ارتباطات رادیویی ویژه ۱۲۰ نفر از امدادگران خبر داد.

رضا فاح گفت: چهار دوره تخصصی پایه مخابرات و ارتباطات رادیویی ویژه ۱۲۰ 
امدادگر و نجاتگر در طی ۲ دوره مجزا در مرکز کشوری آموزش های تخصصی 

امدادونجات جمعیت هال احمر استان در حال برگزاری است.
او به بروز رسانی آموزش ها به منظور عملکرد مناسب و به موقع در حوادث 
اشاره کرد و افزود: هدف از برگزاری این دوره آموزشی افزایش سطح اطاعات 
امدادگران در نحوه کار با انواع بیسیم و آشنایی با پاسخگویی در مواجه با سوانح و 

حوادث احتمالی است. 
او بیان کرد: فراگیران در این دوره با مفاهیم اولیه ارتباطات رادیویی و تجهیزات 
آن، اصول اولیه مکالمه و نحوه صحبت با بیسیم، تشخیص محیط های مختلف 

ارتباطی، موانع ارتباط و... آشنا می شوند.
به گفته فاح، ۲ دوره اول از مورخ ۲۰ لغایت ۲۲ تیرماه جاری در حال برگزاری 

است و ۲ دوره دوم از مورخ ۲۲ لغایت ۲۴ تیر ماه برگزار می شود.

رییس هیات مدیره اتحادیه سراسری مرغ تخم گذار با بیان اینکه تخم مرغ موردنیاز 
کشور تامین است، گفت: قیمت هر شانه تخم مرغ برای مصرف کنندگان ۸۰ هزار 
تومان است و عرضه آن با نرخی حدود ۱۰۰ هزار تومان گران فروشی و اجحاف به 
مصرف کنندگان به شمار می رود. »حمیدرضا کاشانی« روز سه شنبه در گفت وگو 
با خبرنگار اقتصادی ایرنا در خصوص انتشار اخباری مبنی بر عرضه قیمت هر شانه 
تخم مرغ به قیمت 9۵ تا ۱۰۰ هزار تومان در بازار، افزود: در پی اصاح نظام ارزی، 
قیمت هر کیلوگرم تخم مرغ ۳۵ هزار و ۵۰۰ تومان توسط دولت اعام شد، درحالی که 
اکنون در واحدهای تولیدی با قیمتی بین ۳۴ تا ۳۵ هزار تومان خریداری می شود. وی 
اظهار داشت: با توجه به نرخ مصوب دولت برای هر کیلوگرم تخم مرغ، باید هر شانه 
۳۰تایی این محصول با نرخ ۸۰ هزار تومان به دست مصرف کنندگان برسد و عرضه 
آن با قیمت هایی بیش از این گران فروشی محسوب می شود. رییس هیات مدیره 
اتحادیه سراسری مرغ تخم گذار تصریح کرد:  اکنون هر شانه تخم مرغ ۳۰تایی در 
میادین میوه وتره بار شهرداری و برخی فروشگاه های زنجیره ای با قیمت ۸۰ هزار 
 تومان به فروش می رسد. قیمت تمام شده هر کیلوگرم تخم مرغ ۴۸ هزار تومان است

کاشانی گفت: با توجه به آزادسازی نرخ ارز، قیمت اعامی  دولت برای دوره گذار بوده  
و مقرر بود این نرخ به قیمت واقعی برسد؛ زیرا اکنون قیمت مصوب تخم مرغ درب 
واحدهای تولیدی با مؤلفه های اصلی تولید همخوانی ندارد، به طوری که اکنون 
 قیمت تمام شده هر کیلوگرم تخم مرغ درب واحدهای تولیدی ۴۸ هزار تومان است.

وی اضافه کرد: تولیدکنندگان تخم مرغ طی دو ماه اخیر این محصول را حداقل ۲۰ تا 
۳۰ درصد زیر قیمت مصوب دولتی و ۵۰ درصد کمتر از قیمت واقعی فروخته اند. رییس 
هیات مدیره اتحادیه سراسری مرغ تخم گذار با تاکید بر اینکه قیمت فعلی تخم مرغ برای 
واحدهای تولیدی مورد قبول نیست، افزود: مسئولان امر قول داده اند که قیمت اعامی 

برای دوره گذار اصاح نظام ارزی بوده و از ابتدای شهریورماه قیمت ها اصاح می شود.

زندگی زیر دکل های فشار قوی

قم-ایرنا-درحاشیهشهرقمدرمناطق
»نیروگاه«و»توانیر«دکلهایبرق

فشارقویهمسایهدیواربهدیوارمردم
است،همسایهایکهباهیکلدرشتش
علاوهبراشغالفضا،سلامتیآدمیان

رانیزبهخطرانداختهاست،درایوانو
پشتدرِخانهها،درکوچههاو...صدای
عبوربرقفشارقویازکابلهایقطور

شنیدهمیشود.

استاندارکرماننوید
تامینزیرساختهارابه

سرمایهگذارانداد

ده شب ده محله 
برگزاریویژهبرنامهدههولایتدرشهرکهزارواحدی

چهارجشنوارهدرشهرستانزرندبرگزارمیشود

برگزاریدورهتخصصیپایهمخابراتوارتباطات
رادیوییدرکرمان

قیمتهرشانهتخممرغبالاتراز۸۰هزارتومان،
گرانفروشیاست

خبر

سخنگوی دولت با یادآوری اینکه قانون حجاب و عفاف 
مصوب سال ۸۴ و دولت هشتم بوده که همان زمان اباغ 
شده و اباغ جدیدی وجود نداشته است ، تاکید کرد: 
دولت معتقد است در ارائه خدمات عمومی و تامین حقوق 
 شهروندی هرگز نباید دسته بندی میان مردم صورت گیرد.

به گزارش ایسنا، علی بهادری جهرمی در آغاز نشست 
خبری هفتگی خود با اشاره به وضعیت کشور از جهت  
شیوع مجدد کرونا، گفت: خواهش من از هم میهنان 
این است که برای حفظ سامت عمومی استانداردهای 
بهداشتی را جدی تر بگیریم و برای تزریق دز بعدی 
واکسن هم اقدام کنیم. تدابیر لازم برای پیشگیری از 
توسط  هم  مجدد  شیوع  این  بیشتر  آفرینی  تأثیر 
 ستاد ملی مقابله با کرونا در نظر گرفته شده است.

سخنگوی دولت در پاسخ به پرسشی درباره برخی شایعات 

در زمینه دخالت دولت برای انتخاب یا تغییر سرمربی تیم 
ملی فوتبال، تصریح کرد: دولت دخالتی در انتخاب یا تغییر 
سرمربی تیم ملی فوتبال ندارد. پیروزی تیم ملی در جام 
جهانی متعلق به همه مردم است. فدراسیون فوتبال به 
عنوان متولی، درخواست هایی برای حمایت از تیم ملی 
فوتبال به خصوص در پشتیبانی برای اردوهای تدارکاتی 
و برخی مسائل مالی و اجرایی داشته است که صرفا در 
سطح حمایت از تصمیم های فنی و کارشناسی فدراسیون 
و تیم بوده، دولت هم اعام آمادگی کرد و جلساتی به 
 این منظور بین فدراسیون و وزارت ورزش برگزار شد.

بهادری جهرمی یادآور شد: وزیر ورزش در اردوی تیم ملی 
حاضر شدند و در جلسه ای با حضور معاون اول گزارش این 
دیدارها را هم ارائه کردند. دولت برای حمایت از تصمیمات 
فنی فدراسیون اعام آمادگی کرده و تاکید داشته است 

که در هیچ یک از تصمیمات فنی فدراسیون و تیم ملی 
دخالت نمی کند، اما آماده حمایت از این تصمیمات است.  
 طبیعتاً تصمیم های فنی بر عهده فدراسیون فوتبال است.
سخنگوی دولت در خصوص دیدار برخی بازیکنان تیم 
ملی با معاون اول رئیس جمهوری اظهار کرد: هیچ دیداری 
با معاون اول صورت نگرفته است. اما ماقات هایی با برخی 
مقامات دولت صورت گرفته و خود بنده با رییس فدراسیون 
و سرپرست فعلی دیدارهایی داشته ام. وزارت ورزش صرفا با 
فدراسیون و تیم موجود مذاکراتی داشته و نکات را شنیده 
و نتایج این دیدارها در جلسه ای با حضور معاون اول که 
در آن صرفا رییس سازمان برنامه و بودجه و وزیر ورزش 
و معاون قهرمانی وزیر و شخص بنده و نماینده وزارت 
خارجه و رییس دفتر رییس جمهوری حضور داشته اند، 

ارائه شده است.

دولتدخالتیدرموضوعسرمربیتیمملیفوتبالندارد

عنوانکتاب:چاینعنا
نویسنده:منصورضابطیان

انتشارات:مثلث
قدری  به  ضابطیان  منصور  سفرنامه های  خواندن  تجربه 
دلپذیر است که خواننده حس می کند تمام مسیر، شهر به 
تاریخ  و  بر مقدمه  بوده،این کتاب عاوه  او همسفر  با  شهر 
فشرده مراکش که در آخر کتاب آمده است، شامل ۵ فصل 
می شود که هر فصل به ماجراهای یک شهر اختصاص داده 

شده است
طنز و نحوه روایت جذاب نویسنده خواننده را به هیچ وجه 
خسته نمی کند و شما با عاقه داستان ها را دنبال می کنید
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